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Robert F Kennedy assassination

This occurred in the Special Relationship with Great Britain and Battle of Britain

Much of this occurred with Joseph Kennedy Sr. who must have had some but perhaps not complete or not completely accurate suspicions on how some
of his children were assassinated in a story-line of his life and times and his actions being concealed by the actions of another political party who (the
Bush family among them) their role in the assassination of JFK mostly successfully until quite recently (mid 2020's.)

In WWI two later public figures were associated with a rising star and became rising stars themselves in US politics. FDR in WWI was Undersecretary
of the US Navy. Joseph Kennedy Sr. during that time got ships into the water with steel companies building them in Massachusetts Harbor and later
Admiral Halsey worked with the British in the War Effort just as FDR and Kennedy Sr were doing.

Following WWI the Von Trapp family got a new singing coach from the convent, this in 1926. She left the convent pregnant gave birth in the USA to
some bastard children tied to the Windsors, exact story still unknown to most including to me. As WWII approached the Von Trapp Family Singers
entered the USA. Finally, in the Cold War those bastard children (dare I say it now, Glorian Gainey my mother and Norma Jean) became part of more
history, asked to be part of faking family histories as a public record so children could be given influential parents in whose shadow children of future
influence would be raised and groomed by the CIA. This political-party plan of wealthy oil business types rubbed JFK the wrong way and he went for
independent nations freeing themselves of the big money family and plans of subversion, overthrows, robber-barons, and exploitation of nations like
Guatemala, Cuba, and Indonesia.

During WWI and WWII and the Cold War the USA was very close to Great Britain and this was part of Joseph Kennedy Sr who along with the Queen
of England (The Queen Mother) of WWII helped make and groom world leaders himself and his children and others included as world elites in a
doomed future he could not foresee: Incomprehensible evil from the Operation 40 that used oil money to fund the assassination of his own son JFK and
also the eruption of 1960's violent in the Irish Nation-States over independence from Great Britain.

It is in this story line nearly every president of the USA after FDR becomes part of a world-wide plot laid out by W. Averell Harriman for a post-WWII
"devils chessboard" some in the USA contested and some in the USA were assassinated over.

Paul Schrade as a United Auto Worker official in the Packard Motor plant that produced the Rolls Royce Merlin engine for the P-51 giving the fighter
the supercharged flight characteristics to hit high altitude Luftwaffe fights and bombers. In 1968 while running for US President to face Richard Nixon
in the General Election RFK and Paul Schrade and Others are Shot.

This story as Jen Moore was also telling and I am telling is and too many historic authors to name as I integrate their works is the story, the personal
stories, that go into WWI and WII history and Joseph Kennedy Sr will be a key figure in telling its history as WWII closes out and the Cold War begins
in 1951 and 1952 and the Long Memo posturing the USA against the front of the Soviet Union.

It was probably Lisa Pease in 4 Lie Too Big To Fail about Robert Maheu of TWA and Howard Hughes and the role of Maheu in assassinating RFK with
a worker for security Eugene Thane Ceaser. Lisa Pease and others pointed out that Joseph Kennedy Sr. was a can- do man in WWI. In Boston his family
was connected to the Pope, in industry he was a steel maker when in WWI we needed boats in submarine and naval warfare, and in diplomatic relation
the Convent in Salzburg Austria area got a pregnant Maria Kutschera children like Norma Jean and Glorian Gainey adoptions in the USA where they
were likely born in Los Angeles County near Peter Lawford's home in Santa Monica, Los Angeles County, California.

FDR rose to become President going into WWII and had his Can-Do man Kennedy Sr become Ambassador to Great Britain. Seeing Great Britain
losing and saying so he will go on likely then a classified operation for the neutral USA to build Rolls-Royce engines for the P-51 that was under-
powered and low altitude and perhaps to increase production for British aircraft like the Spitfire that used the same engine as well.

This is the story of Paul Schrade whose union built that engine at Packard Motors, Los Angeles overshadowed by Detroit but a place of many car
makers.

It is also the story of blackmailed and illegal activities of the CIA against it own citizens the Donegan's included when secret identities of the dark side
of WWII history would have been exposed unless victims had to cooperate with the CIA. Two of those blackmailed people were Stanley Armour
Dunham who was caught stealing Boeing bomber blueprints for the Nazis and owed the CIA a favor and another was Glorian Gainey who through no
fault of her own was born to a Nazi propagandist Maria Kutschera the neice of Franz Kutschera. While Maria Kutchera married Captain Von Trapp a
British ally and Baron the ties those people had to death camps was too intense from a PR standpoint among other problems.

At the time of his death Robert F. Kennedy was staying with Manchurian Candidate producer John Frankenheimer in his Los Angeles County home
and while there very troubled and later assassinated at the Ambassador Hotel where Frankenheimer was discussing the film with nervous listeners. The
blackmail piece here was the story of the P-51 plane and the James Donegan role in it (my father) and also the role of Peter Lawford and others
including Joseph Kennedy in WWI, WII, and the Cold War were a thread of history of secret identities (of Glorian Donegan my mother, Norma Jean,
and others) played out over generations. Shot along with RFK was Paul Schrade who was part of the P-51 story. At Packard Motors he was an
autoworkers union rep who on request of Joseph Kennedy Sr. helped step-up of production of V-12 engines for fighters, this time using the plans given
to us by Rolls-Royce for the Merlin Spitfire engine that would be placed in the low altitude P-51 and making it a high performance attack plane of
incoming high altitude Luftwaffe bombers.

The apparent assailant who may have shot the fatal shot into RFK from behind (Eugene Thane Ceaser) or assisted in that was tied to Robert Mahue of
TWA and also the CIA. Howard Hughes designed new planes for aviation but also retrofitted WWII surplus planes for the CIA in the Cold War at the
secret CIA airbase in Licavoli's Grace Ranch in Arizona (where the JFK assassins drove from in the station wagon) for use in Guatamala, and elsewhere.

Los Angeles California and its history -Drawn from Pillory Tools and Fools of the USA itself relying on Wikipeida and other
sources

Peter Sydney Ernest Lawford (nA© Aylen; 7 September 1923 4€“ 24 December 1984) was an English-American actor.[1][2]

He was a member of the "Rat Pack" and the brother-in-law of US president John F. Kennedy and senators Robert F. Kennedy and Edward Kennedy.
From the 1940s to the 1960s, he was a well-known celebrity and starred in a number of highly acclaimed films. In later years, he was noted more for his
off-screen activities as a celebrity than for his acting; it was said that he was "famous for being famous".[3]

Born in London in 1923, Lawford was the only child of Lieutenant General Sir Sydney Turing Barlow Lawford, KBE (18654€“1953) and May
Sommerville Bunny (18834€<1972). At the time of his birth, his mother was married to Lieutenant Colonel Dr. Ernest Vaughn Aylen DSO,[4] one of Sir
Sydney's officers, while his father was married to Muriel Williams.[5] At the time, May and Ernest Aylen were living apart. May confessed to Aylen that
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the child was not his, a revelation that resulted in a double divorce. Sydney and May wed in September 1924 after their divorces were finalised and
when their son was one year old.[6]

Lawford's family was connected to the British aristocracy through his uncle Ernest Lawford's wife (a daughter of the Scottish 14th Earl of Eglinton) as
well as his aunt Ethel Turner Lawford (who married a son of the 1st Baron Avebury). His aunt, Jessie Bruce Lawford, another of his father's sisters, was
the second wife of the Hon Hartley Williams, senior puisne judge of the Supreme Court of the colony of Victoria, Australia. A relative, through his
mother, was Australian artist Rupert Bunny.

Accident (Costing him his right arm and thus sending him to Los Angeles to be a star) At the age of 14, Lawford severely injured his right arm in an
accident when it went through a glass door.[11] Irreversible nerve damage severely compromised the use of his forearm and hand,[12] which he later
learned to conceal.[13] The injury resulted in his being unable to follow a military career as his parents had hoped.[14] Instead, Lawford pursued a
career as an actor, a decision that resulted in one of his aunts refusing to leave him her considerable fortune, as she had originally planned.

In 1938, Lawford was traveling through Hollywood when he was spotted by a talent scout. He was screen tested and made his Hollywood debut in a
minor part in the film Lord Jeff starring Freddie Bartholomew.[16][17]

The outbreak of World War II found the Lawfords in Florida. In a matter of days, they realised that they had been stranded. Their money was in Britain
and Britain was at war. Their assets were frozen. Peter, then 16, took a job parking cars. When he saved enough money for the fare, he went back to
Hollywood where he supported himself working as a theatre usher until he began to get film work.[18]

Extra work and bit parts The advent of World War I saw an increase in British war stories and Lawford found himself in demand playing military
personnel, albeit usually in uncredited parts. He is briefly seen in Mrs. Miniver (1942) and Eagle Squadron (1942), both times as pilots.[19]

Eagle Squadron is a 1942 American war film directed by Arthur Lubin and starring Robert Stack, Diana Barrymore, John Loder and Nigel Bruce. It
was based on a story by C.S. Forester that appeared in Cosmopolitan magazine, and inspired by media reports of the fighting in the Battle of Britain, in
particular, the American pilots who volunteered before the United States entered World War 11, to fly for the Royal Air Force in the actual Eagle
Squadrons. -Wikipeda

Packard vehicles featured innovations, including the modern steering wheel, air-conditioning in a passenger car, and one of the first production 12-
cylinder engines, adapted from developing the Liberty L-12 engine used during World War I to power warplanes.

During World War II, Packard produced 55,523 units of the two-stage/two-speed supercharger equipped 1,650 cu in (27.0 L) Merlin V-12s engines
under contract with Rolls-Royce. Packard also made the 2,490 cu in (40.8 L) versions of the Liberty L-12 V-12 engine. This updated engine powered
United States Navy PT boats.- Wikipeda

These engines were fitted into the P-51 in Inglewood and Los Angeles had many tool and die facilities to produce these engines. Britain did not have
the factories build for large scale production of its Rolls Royce engines. It had been limited to low production racing while Germany had been ramping
up for years and it takes two years or more to build a motor factory for a specific motor. Paul Schrade was part of this as Joseph Kennedy Sr set it up
resigning as Embassaodr to Great Brittian.

After WWII and the atomic bombing of Japan and the final surrender of Japan the Desert In and El Mirador (Guatemala Overlook) hotels in the Cal
Neva Arizona area will become CIA airbase hotspots as Princess Elizabeth becomes Queen Elizabeth II and the Special Relationship with Great Britian
will work together in the Caribbean nations using modified surplus airplanes Prouty will supply from the Pentagon. Maheu and others with Howard
Hughes will convert this into disguised Latin American planes with sometimes English speaking CIA pilots in Guatemala 1954 and elsewhere with CIA
figures lke Jack Youngblood, Leroy Young, and others conduct covert warfare. During this time James Donegan my father will meet Glorian Gainey my
mother.

During this retreats of all the key players will write white papers on the history of WWI and WII while at Desert Inn. FDR died in office before the
Atomic Bomb was dropped but Harry Truman his successor will go to the Desert in. James Donegan will be there and the Windsors as the CIA reviews
its past and plans its future.

The Special Relationship and the Birth of Treason

The assertion of Ed Donegan is Robert F. Kennedy was placed in charge of overseeing a careening black operations CIA group funding itself via the
front oil companies and other businesses that were created by the CIA and though requisitioned by purchase surplus military equipment was rouge
unitary executive profiteering activity.

The problem grew under V.P. Richard Nixon and under JKF he asked Robert F. Kennedy to augment supervision of this assassinations team. His
attempts later lead to his death in the city and county of Los Angeles California were the Donegan's from Massachusetts and a friend of the Prouty's
were living at the time.

Full pamphlet on RFK death including usage of this chapter is online at https:/archive.org/download/genoracketeering_202001/RFKPamphlet.pdf

My books series can be found at https:/newwilliamcooperpatrioticsovereignpress.com/ and the chapters included in the publicity material are fro The
Great Treason https://archive.org/download/genoracketeering 202001/GreatTreason.epub/

My conspiracy theory backed up by the deceased Jen Moore is that my family had some hidden identities in it, tied to the rise of Nazim and that is the
Sound of Music story-line and North Carolina, my mother;s side, and my father in ATSUGI Korean War with E. Howard Hunt and in WWII with the
8ith Army Air Force and the P-51 role in winning WWII in an agreements (like with WWI) to bring US industrial might into the British war efforts.

RFK

Howard Hughes and Robert Maheu were central to the story of aviation, exploration, and in particular the Battle of Britain. These story-lines in
Hollywood propaganda still exist and led the deaths of Marilyn Monroe, JFK, then RFK and Sunny Bono as the real story much of it happening in Los
Angeles began to come out by whistle-blowers silenced just before they spoke.

Robert Aime Maheu (October 30, 1917 - August 4, 2008) was an American businessman and lawyer, who worked for the FBI and CIA, and as the chief
executive of Nevada operations for the industrialist Howard Hughes. -Wikipedia

My father had a few stories to tell about TWA and Howard Hughes. Ikipeida The first flight from Idlewild (JFK Airport NYC) was on July 1, 1948,
with the opening ceremony attended by U.S. President Harry S. Truman and Governor of New York Thomas E. Dewey, Trans World Airlines opened the
TWA Flight Center in 1962, designed by Eero Saarinen with a distinctive winged-bird shape. With the demise of TWA in 2001, the terminal remained
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vacant until 2005 when JetBlue and the Port Authority of New York and New Jersey (PANYNJ) financed the construction of a new 26-gate terminal
partly encircling the Saarinen building. Called Terminal 5 (Now T5), the new terminal opened October 22, 2008. TS5 is connected to the Saarinen central
building through the original passenger departure-arrival tubes that connected the building to the outlying gates. The original Saarinen terminal, also
known as the head house, has since been converted into the TWA Hotel.

According to James Paul Donegan the massive tubular ovals were Howard Hughes spreading his DNA across the world according to airline legend. We
as a family James Glorian Tom and Ed (myself) were frequently in the airport as us an airline family had traveled oversees mostly to Europe in the
1960's, and 1980s's as a space available airline pilot family flying for free.

No matter what source of documents which historians accounts are based out of most well research books funnel through the lives of Maheu, McCone,
USAF General Edward Lansdale, the Cabell brothers, Charles Pearre Cabell (USAF AND Deputy Director of CIA), his brother Earle Cabell mayor
Dallas when JFK was shot there, the Dulles John Foster Dulles Secretary of State under JFK and Allen Dulles CIA director fired by JFK , Phillip A.
Twombly and George Younglood and CIA and oil interests, CIA and Zapata Petroleum, James Jesus Angleton, Richard M. Bissell Jr. , and the Bush
family since Prescott Bush in the US Senate and part of MK-ULTRA helped create the regime change plans and covert mafia groups that later turned onJ
JFK and RFK and Ted Gunderson and others.

Robert Maheu And Guy Banister Were Concealers

Maheu was involved in the Indonesia plot staring in earnest in 1958. I Edward Paul Donegan think JKF and RFK were shot over this, tied to Peter
Lawford and Birther theory, Obama for Indonesia by the CIA.

The independence minded Sukarno was an Indonesian statesman, orator, revolutionary, and nationalist who was the first president of Indonesia, serving
from 1945 to 1967. Sukarno was the leader of the Indonesian struggle for independence from the Dutch colonialists. Wikipedia

Suharto the dictator and love of the CIA was placed into power by the CIA starting with CIA operations Robert Maheu and otehrs began under Vice
President Nixon in 1958. This is tied to Obama Jr history and the CIA plans for him in Indonesia.

Indonesia 1958: Nixon, the CIA, and the Secret War By L. Fletcher Prouty is the article on that subject Prouty wrote and was in Prouty's opinion part of
the CIA effort to control the world and even assasinate JFK to keep the plans in operation after V.P. Nixon lost the presidential election to JFK in 1960.

Spy Culuture Podcast

Returning to Maheu, the following year the CIA launched Project HARPSTAR, again targeting Sukarno. They sought to exploit his € weakness
for Caucasian womena€™ and got Maheu to source a suitable female. He came up with Florence Horn, a a€"well to do widowa€™, 35, who was
considered a€ highly intelligent and extremely attractivea€™. Not sure where he found her because women like that are in fairly short supply. She
teamed up with a female CIA officer, under cover as her secretary. The idea was to get close to Sukarno, befriend him, maybe sleep with him, and
try to ascertain his thinking and future plans.

They needed to come up with a plausible cover story, and given Florencea€™s close association with what Maheu called a€"the movie
colonya€™, he suggested they take that path. They came up with the idea of saying she was part of a location scout of Far East locations for a
proposed movie version of Journey to the Center of the Earth, and put money into accounts of the Indonesian branch of 20th Century Fox in
Jakarta, to provide a funding source for the operation.

In the event, Florence was unable to get close to Sukarno and gather intelligence on him, largely due to travel conflicts. But 20th Century Fox did
produce a film version of Journey to the Center of the Earth, which came out in 1959.

Both Guy Bannister and Robert Mahue (who had a detective agency as well and also was former FBI as Bannister was) were FBI (Former) working for
the CIA. Guy Bannister was running guns, grenades, etc., for Brigade 2506 Cuban overthrow run out of New Orleans while Robert Maheu had a similar
org to the Guy Bannister front, a private security firm. Maheu came to work for Howard Hughes and Hughes Tool became Hughes Aviation trying to
build the successor to the P-38 and P-40 reconnaissance planes. The motor and cam shaft bearings and tooled heavy engines made his company perfect
for aviation and he pioneered Jet aircraft. This may or may not mean anything but while in the military I beleive Chauncey Holt was assigned to guard
spy planes. That may also have been or instead have been Lee Harvey Oswald in addition to his RADAR operating.

GSF Explorer, formerly USNS Hughes Glomar Explorer (T-AG-193), was a deep-sea drillship platform built for Project Azorian, the secret 1974 effort
by the United States Central Intelligence Agency's Special Activities Division to recover the Soviet submarine K-129.[3][4] - Wikipedia

The operation became public in February 1975 when the Los Angeles Times published a story about "Project Jennifer". Other news organizations,
including The New York Times, added details. The CIA declined to either confirm or deny the reports, a tactic that became known as the Glomar
response and subsequently used to confront all manner of journalistic and public inquiry, including Freedom of Information Act requests.[10] The actual
name, Project Azorian, became public only in 2010.

He (Howard Hughes) used the recon planes to film his own movie about those planes in Jet Pilot 1957.

You might believe me or Ted Gunderson (former FBI Special Agent In Charge in Santa Monica and also right hand man to Attorney General Robert F.
Kennedy and Whitehouse liaison between the FBI and Johnson Administration of the John F. Kennedy assassination. That the part of this story that I am
in that occurs in 1962 (a key time for the McMartin preschool) was part of CIA activity tied to a similar case in Franklin Nebraska about which the
documentary and book Conspiracy of Silence were made and that Ted Gunderson and William Colby (for CIA Director) were assassinated over as Jen
Moore was (one time Tracy former police officer and later Central Intelligence Agency whistle-blower.)

Ted Gunderson was one of the defenders as law under Attorney General Robert F. Kennedy and love of the Kennedy family. Micheal Levon Kennedy,
US Representative Sonny Bono wbo died nearly at the same time as Micheal Lavone Kennedy as was an oversight investigator from Palm Springs
Nevada, of Marilyn Monroe close friend of the Kennedy family and though his career branched away from the Kennedy family as LBJ appointees and
others affter that moved into top FBI spots in retirement Ted Gunderson went to work in Santa Monica California pursuing his theories McMartin
School, Norma Jean, and CIA activities in that area that I and Jen Moore assert at connected to the NWO versus Patriotic Sovereign Citizens from the
Kennedy family and others who had lives in media, government, business, and charity.

One year before I enter that preschool I am born in an Inglewood hospital home of the P-51 and F-86 that my father and Paul Schrade were tied to and
one year after I entered that preschool JFK was assassinated and later Robert F. Kennedy was assassinated on this same LA County beach strip staying
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with Manchurian Candidate producer John Frankenheimer telling a story in 1962 similar to my families AND thought to tie to the Kennedy
assassination.

propaganda films about it during the Cold War. It was a big deal Sputnik was first into space in 1957 but Hollywood responded with films of Yankee
aviation glory.

A LIE TOO BIG TO FAIL - The Real History of the Assassination of ROBERT F. KENNEDY retrieved from Amazon Kindle Edition and
copied or modified to here

By Lisa Pease (a Bernie Sanders nutjob in r/l but first tier of 5 people JFK RFK researcher)

The morning of the primary, June 4, 1968, Robert Kennedy slept in. The day before, Kennedy had campaigned in Los Angeles, San Francisco,
Long Beach, Watts, San Diego, and Los Angeles again. He had covered 1,200 miles in 12 hours before spending the night at the Malibu
beachfront home of John Frankenheimer.

The choice of Frankenheimer would prove ironic. Frankenheimer had directed the film The Manchurian Candidate (1962 film release based on
the 1959 novel by Robert Condon), in which a U.S. soldier is captured in Manchuria, hypnotized by Communists, and sent back to the U.S. to be
used as a mind-controlled assassin. Before the next 24 hours were over, a consultant to that film would suggest on the radio that Robert Kennedy's
assailant had been hypnotically programmed. Shortly before his death, that consultant would also claim to have been the assailant's hypnotist.

In Suite 511 of the Ambassador Hotel, Kennedy and his aides strategized. Senator George McGovern called from South Dakota to give Kennedy
an update on the primary results there. McGovern told him that Kennedy had received more votes than Humphrey and McCarthy combined. He
had won both the Native Americans' and the farmers votes.

Down the hall, in Suite 516, Pete Hamill, Jack Newfield, Budd Schulberg, Jimmy Breslin, John Frankenheimer and another 25 or so members of
the press gathered. "There were no laptops, or cell phones, or BlackBerrys, or cable-television news either. So telephones rang insistently in the
suite, were picked up, and names were called in stage whispers," Hamill recalled. Hamill talked for a while to Frankenheimer about his film The
Manchurian Candidate.

"Do you think it could happen in what is laughingly called 'real life'?" Hamill asked.
Frankenheimer smiled nervously as he glanced at the suite' door. "Yeah."

In 1956, when President Sukarno of Indonesia came to visit the United States, Scott McLeod of the State Department contacted Maheu and
asked him to vet hookers for Sukarno from a security standpoint under the CIA's Project Harpstar. Maheu said this was done to "please" Sukarno,
but no doubt this was also an attempt to compromise him with photographs and other material for potential blackmail. The problem was,
Sukarno's appetite for women was part of his appeal to a segment of the public in Indonesia. A little over a year later, according to Maheu, he got
a call from Sheffield Edwards at CIA, the security offcer who oversaw the Bluebird and ARTICHOKE CIA mind control programs. Edwards
wanted Maheu to perform another operation relative to Sukarno. Evidently, the Soviets supplied Sukarno with prostitutes too, but one of them
was a KGB agent. Edwards was initially asked to contact Maheu by the CIA's Far East Division.

On June 15, Jack Hooper told Meier "that he was speaking with Bob Maheu and I was never to mention his name or Bel Air Patrol!" What was
so sensitive about the Bel Air Patrol?

The answer came not from Meier's diary but from something Carl McNabb, a former CIA operative, had told me long ago. McNabb had told me
that he had learned there was some association prior to the assassination between Maheu and Thane Cesar from the time when Cesar had worked
for Maheu at Bel Air Patrol. I could never confirm this, as Bel Air Patrol refused to share its records. But a CIA document (discussing the granting
of QKENCHANT clearance to Maheu's son Peter) confirms that Maheu was, in fact, one of the owners of Bel Air Patrol.

Given that he and Hooper owned a number of security firms together, it seemed likely that Hooper too shared the ownership. If there had been a
prior connection between Thane Cesar, Hooper and Maheu through Bel Air Patrol, that would have connected the dots for serious researchers
very quickly.

It makes sense, then, that Meier would be scared into silence with threats from both Maheu and Hooper. It also might explain why on my first
trip to see Meier, Maheu called Meier out of the blue and asked if he needed anything. Meier thought it was so odd that Maheu would have called
that day, after not having talked to him for ten years.

On that trip, Meier told me that J. Edgar Hoover had said he knew that Robert Maheu was behind the assassination of Robert Kennedy. In the
years after that first trip, I had come to believe Maheu, due to his connections listed earlier, was a credible candidate for the assassination plot's
mastermind.

Meier was not the only person to assert that Maheu was behind the assassination. Researcher Steve Gaal gave me another source. His father, a
WWII veteran, had been an electrician for the City of Los Angeles, working often at the "Glass House," the nickname for the LAPD's Parker
Center. "Sometime between 1977 and 1979," Gaal wrote me:

"Dad and I were talking about the Vietnam War at our house in Highland Park. I said that if RFK had been elected history would have been
different. Dad said maybe that was so. Dad then said that he had talked to the detectives at the Glass House and that they had told him Maheu had
done it. Dad was a big gossip with hard right wing views. That the detectives talked to Dad is for myself very believable."

Thane Cesar It's hard to overstate the significance of finding a current or future CIA contract agent holding Kennedy's right arm at the moment
of the shooting. Recall how one witness felt someone was "holding" Kennedy in place while someone else shot him in the head. But if that was
Cesar's only role, why did he, by his own admission, draw his gun?

He claimed he didn't fire it, but he did admit to drawing it. The more reasonable supposition is that Cesar held Kennedy long enough for
someone to get off a shot or two to his head, while Cesar fired three shots into Kennedy from behind and to the righta€”’the very position where
Cesar was standing.

It makes much less sense that Cesar fired all four or five shots into Kennedy. He would have been much more exposed for a head shot. Cesar's
body, however, could have hidden his gun from anyone not looking in that exact spot at the moment while Sirhan was quite obviously pulling
focus. Another source for a connection between Thane Cesar and the security arm of the Hughes organization can be found in the book The
Assassination Chain. Sybil Leek, one of the authors, saw Cesar in Las Vegas in the company of a "hit man for a Florida group".
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[The hit man] always seemed to be near a sturdy, well-built and quite interesting-looking man, but they never spoke. So I asked my Las Vegas
friend who this other man was. "He's a professional bodyguard," he replied; and I remarked that I was looking for a bodyguard myself, he would
fit the bill perfectly. "You are too late," said my friend. "He is owned by Howard Hughes and his name is Thane Cesar and he is as tough as they
Cesar was apparently not the bodyguard for the hit man, however, as Cesar left the room first and the hit man followed. Perhaps he was simply
hanging out with a coworker.

a€!

I Edward Donegan will show in the chapter Indonesia Kenya Obamas 1958 that under V.P. Nixon and Bissle Jr., Lansdale, and others operations for
Kenya were already underway before JFK become president but while he was a US Senator and aware of Joseph Kennedy Sr.'s plans with Great Britain.

THE SUSPICIOUS SECURITY GUARD

https://justiceforrfk.com/the-investigation.html

As the shooting began, security guard Thane Eugene Cesar was standing behind and slightly to the right of KenneAdy, in the exact firing position
described by the autopsy. Several witnesses observed Cesar drawing his weapon and one witness saw him fire. He was interviewed within hours by the
LAPD but they never checked his gun. Cesar claimed he was carrying a .38 caliber revolver that night but he also owned a .22 caliber revolver at the
time. Cesar later lied saying he had sold the .22 four months prior to the assassination but the sales receipt proved he actually sold it three months
afterwards. He also told the buyer it had been involved in a "police shooting."

Thane Eugene Cesar held extreme right-wing views, supported George Wallace for President and openly admitted hating the Kennedys. At that time, he
was working at Lockheed, home of the U-2 spy plane, with a high-level security clearance from the Department of Defense. A week before the
assassination, he took a part-time job working evenings as a security guard for Ace Guard Service. Kennedy was assassinated on Cesar's second
assignment.

https://justiceforrfk.com/the-investigation.html

Podcast ClandesTime 252 4€ Robert Maheu: The CIAa€™s Fixer In Hollywood retrieved from https://www.spyculture.com/clandestime-252-r
obert-maheu-the-cias-fixer-in-hollywood/ and copied or modified to here

About Spy Culture - SpyCulture.com is written and produced by Tom Secker. Tom is a British-based journalist, author, and podcaster. His
specialities include the security services, Hollywood, propaganda, censorship and the history of terrorism. Toma€™s writing and research has
appeared in The Mirror, RT, Salon, Newsweek, The Atlantic, The Independent, Insurge Intelligence, Shadowproof, TechDirt and elsewhere.

Tom lives on the Lancashire coast and is a proud Northerner. His favourite spy is Eddie Chapman a.k.a. Agent Zigzag. He may or may not sleep
with a gun under his pillow.

a€!

I (Tom Specker) have wanted to do an episode on Robert Maheu for some time, because his life hooks into several topics that wea€™ve
examined a lot on this podcast. The CIA-Hollywood relationship, the Bay of Pigs and anti-Castro black operations, Watergate, even Howard
Hughes. He worked for both the FBI and CIA and his antics even became the inspiration for the original TV series of Mission: Impossible.

0:00/1:22:26

Bob was born on October 30th 1917 in Maine, to parents of French Canadian descent, hence the surname Maheu. He studied at the Jesuit
College of the Holy Cross before moving on to Georgetown to study law. At this point, in 1941, he was hired by the FBI to work in counter-
intelligence, hunting Nazis and so on. He left the FBI in 1947 and founded a company called Dairy Dream Products, presumably selling ice
cream. This resulted in bankruptcy in 1952, and so he re-entered government work with the Small Business Administration. In 1954 he was
forced to resign from the SBA due to political reasons, which a CIA biography of Maheu says were 4€ determined to be the result of backing the
wrong political party in the election.a€™

He responded to this setback by setting up his own private detective firm, Robert A Maheu and Associates, in Washington DC. His first steady
client was the CIA, whose documents refer to the firm by the acronym RAMA. They used Maheu and others as a cut-outs 4€* contract agents
used to make contact with people and carry out missions that the CIA proper cannot be caught talking to or doing. They were stupid enough to
write a lot of this down, but many of those documents only became available in recent years via CREST and the JFK disclosures.

In 1955 he was hired by Howard Hughes, and worked for him until 1970, but apparently never met him face to face. They communicated via
memo and telephone calls, but Maheu rose to become a close confidante and head of Hughesa€™ Nevada operations. This covers the period
when Hughes was hiding out in a hotel in Vegas, calling up the local TV station he owned and telling them to replay his favourite bits of Ice
Station Zebra, as we covered in a previous episode. It was also while Hughes was financing CIA operations such as the Glomar Expedition.

Bob was born on October 30th 1917 in Maine, to parents of French Canadian descent, hence the surname Maheu. He studied at the Jesuit
College of the Holy Cross before moving on to Georgetown to study law. At this point, in 1941, he was hired by the FBI to work in counter-
intelligence, hunting Nazis and so on. He left the FBI in 1947 and founded a company called Dairy Dream Products, presumably selling ice
cream. This resulted in bankruptcy in 1952, and so he re-entered government work with the Small Business Administration. In 1954 he was
forced to resign from the SBA due to political reasons, which a CIA biography of Maheu says were a€ determined to be the result of backing the
wrong political party in the election.a€™

He responded to this setback by setting up his own private detective firm, Robert A Maheu and Associates, in Washington DC. His first steady
client was the CIA, whose documents refer to the firm by the acronym RAMA. They used Maheu and others as a cut-outs 4€* contract agents
used to make contact with people and carry out missions that the CIA proper cannot be caught talking to or doing. They were stupid enough to
write a lot of this down, but many of those documents only became available in recent years via CREST and the JFK disclosures.

Robert Maheu and Watergate
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We should also talk about the connection between Robert Maheu and Watergate. And before we do that I will say that if youa€™re going to set
up a fast buck disaster tourism submarine business, dona€™t put the suffix a€"gatea€™ in the name. [ta€™s a recipe for scandal.

In 1974 the CIA undertook several file reviews to find material related to Watergate. The hearings the previous year had led to impeachment
hearings in the first months of 4€774, and the Agency kept getting embarrassed by testimony and media coverage. According to the review
guidelines, the purpose was a€°to the extent possible to ensure that Agency management is aware of all such material in our files and that there
will be no future a€cesurprisesa€l] in this regard.a€™

The list of individuals to use as a basis for the file search included those related to the Watergate break in and the cover-up, so the five burglars,
Hunt, Liddy and White House figures like Colson, Erlichmann, Dean and so on. There is also a list of topics including the 1972 election, the
Mexican money laundering that financed the Plumbersa€™ operations, the break in at Ellsberga€™s psychiatrista€™s office. Then, therea€™s
Howard Hughes and Robert Maheu.

But what did they have to do with Watergate? While Maheua€™s activities for the Agency in many way prefigured what the White House
attempted with the Plumbers, he wasna€™t involved in those operations. Part of this relates to Maheua€™s past running dirty tricks either to help
Nixon during the 50s, or black ops authorised by Nixon when he was vice-president. Another element of this is that Hughes donated large sums to
Nixon and his re-election campaign, and Maheu testified at the hearings that he gave $50,000 in cash in a briefcase to Nixona€™s vice-president
Hubert Humphrey.

Then therea€™s the $100,000 given to Nixon personally, not to his campaign. This was also delivered by Maheu, via Nixona€™s friend Bebe
Rebozo. At this point 4€* 1968 4€“ Larry O4€™Brien worked for the Hughes organisation, having been hired by Maheu. A couple of years later
and he was national chairman of the Democratic Party, and the theory is that the break-in was to try to find out if he knew about the dodgy money
from Hughes to Nixon.

Then, there was the attempted break-in on the safe of Hank Greenspun, publisher of the Las Vegas Sun. Hank had a large collection of memos
between Maheu and Hughes, presumably covering the dodgy money given to Nixon. Around the time the Plumbers were discussing breaking into
his safe, someone tried 4€* but failed. This attempted safe-cracking was among the topics included in the CIA4€™Ss Watergate file review.

638 WAYS TO KILL CASTRO
Mabheu, Castro and the Mob 638 Ways to Kill Castro is a Channel 4 documentary film, broadcast in the United Kingdom on 28

November 2006, which tells the story of some of the numerous attempts of the Central Intelligence Agency to kill Cuba's leader Fidel
Castro. It was directed by Dollan Cannell https:/youtu.be/N4Xkw GmMdQ?si=cR3eAWyqNql1h9ATO

THE DEBRIEF: BEHIND THE ARTIFACT - GLOMAR

https://youtu.be/fwNaXcxkEEI?si=MWhO4dROxal5T1dR #CIA has always found innovative ways to solve complex issues. In 1968,
a Soviet sub sank to the bottom of the ocean and we wanted to go after it. So we created the technology and the perfect cover with
GLOMAR [Explorer Hughes built ship.] CIA video on Howard Hughes and building ship to find and recover lost Russian missile
submarine while claiming to mine the floor of the ocean for metal.

a€!

Ed Donegan asserts Howard Hughes and others were working on the CIA Secret Airbase at Licavoli Ranch preparing surplus planes for battle and Jim
Donegan may have been there as well trying to break the sound barrier or push to that limit in P-51 H airplanes. He was also in early jet aircraft and
secret RECON work.

Frank Wisner, OPC's first Director, planned a counter demonstration. He had gathered his own roster of intellectuals, artists and writers, all anti-
communists. OPC would need funding for the plan and Wisner knew just where to get it.

Wisner cabled Dorothy's boss Averell Harriman for help.

Harriman diverted 5 million francs from the coffers of the Marshall Plan and made that available to OPC members in Paris to fund the counter
demonstration.

Dorothy was on Harriman's secretarial staff and as such was taking notes, preparing cables, and compiling lists of those persons who would take part in
this counter demonstration. It was here, in Paris she reunited with Howard Hunt. He worked for Harriman as a speech writer and film producer although
it is more than likely Hunt was actually working for both Harriman's OEEC office and for Wisner's OPC unit.

The publicity material backed up by the books is the true and final story of the Kennedy Curse and attack one me, Jen More, Ted Gunderson, William
Cooper, and others including Phillip Marshall and his family, Lee Bowers Jr., Lee Harey Oswald, and others. If you don't read my books please read
Chauncey Marvin Holt Self Portrait of a Scoundrel or https://www.maryferrell.org/ site works. It is meant to be factual and I hope under 25 Mb and the
larger version the Photographic Timeline that has history and Donegan photos is a larger file also a chapter of my book and publicity pack but the
evidence in it is much larger than email supports. I am trying to argue this conspiracy theory in this publicity pamphlet. No set of facts even the best set
of facts has ever won a case. They don't make a case. A theory of the case makes the case if it is supported by available facts. This document is my
theory of the case against a criminal elite of spooks, hoods, and hidden elites that assassinated JFK (Chauncey Marvin Holt reference a person whose
book I support.)

Allan Dulles 4th Deputy Director of Central Intelligence In office August 23, 1951 - February 26, 1953 while brother was State Department for
same 8 years under VP Nixon.

February 26, 1953 - November 29, 1961 President Dwight D. Eisenhower VP Nixon fired by JFK

Deputy Charles P. Cabell (fired by JFK) Preceded by Walter Bedell Smith Succeeded by John A. McCone (later Atomic Energy Commission) 4th
Deputy Director of Central Intelligence In office August 23, 1951 - February 26, 1953 President Harry S. Truman Dwight D. Eisenhower Preceded by
William H. Jackson Succeeded by Charles P. Cabell Deputy Director of Central Intelligence for Plans In office January 4, 1951 - August 23, 1951
President Harry S. Truman Preceded by Position established Succeeded by Frank Wisner

Allen Welsh Dulles (/E"dEEIE*s/ DUL-iss; April 7, 1893 - January 29, 1969) was the first civilian director of central intelligence (DCT), and its R
longest-serving director to date. As head of the Central Intelligence Agency (CIA) during the early Cold War, he oversaw the 1953 Iranian coup d'A©tat,
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the 1954 Guatemalan coup d'A©tat, the Lockheed U-2 aircraft program, the Project MK Ultra mind control program and the Bay of Pigs Invasion. He
was fired by John F. Kennedy over the latter fiasco.

Col Prouty Gunderson RFK JMWAVE

THE GUNS OF DALLAS A© 1975 by L. Fletcher Prouty photographic Research by Richard E. Prague Reprinted with permission of the author (by
Ratatouille permission from Prouty) is elsewhere but a case is made Lansdale at at Dallas and was part of the massive job with Cabell and others
assassination JFK. Prouty an insider to Regime Change will also write about the 1958 plan VP Nixon made for regime change in Indonesia.

If RFK was working on this so was his right hand man Ted Gunderson. When Black Opps guys like Ted Gunderson and Gene Chip Tatum or Col
Prouty it is out of their common work experience surely Prouty and Gunderson had regular working relationship. Per Prouty he would go meet with the
Allen Dulles in his home over MKULTRA plans, those that RFK was working on too with Gunderson and the mafia interlinks if just in tracking down
V.P. Nixon's abuse of them.

JM WAVE [Overseen by Attorny General Robert F. Kennedy retrieved from Spartacus Eductional and copied or modified to here

JM WAVE was the Central Intelligence Agency station in Florida. Located south of Miami in a heavily wooded 1,571-acre tract. The numerous
buildings were said to belong to Zenith Technological Enterprises.

After the Bay of Pigs disaster President John F. Kennedy created a committee (SGA) charged with overthrowing Castro's government. The SGA,
chaired by Robert F. Kennedy (Attorney General), included John McCone (CIA Director), McGeorge Bundy (National Security Adviser), Alexis
Johnson (State Department), Roswell Gilpatric (Defence Department), General Lyman Lemnitzer (Joint Chiefs of Staff) and General Maxwell
Taylor. Although not officially members, Dean Rusk (Secretary of State) and Robert S. McNamara (Secretary of Defense) also attending
meetings.

At a meeting of this committee at the White House on 4th November, 1961, it was decided to call this covert action program for sabotage and
subversion against Cuba, Operation Mongoose. Attorney General Robert F. Kennedy also decided that General Edward Lansdale (Staff Member
of the President's Committee on Military Assistance) should be placed in charge of the operation.

The CIA JM WAVE station in Miami served as operational headquarters for Operation Mongoose. The head of the station was Ted Shackley and
over the next few months became very involved in the attempt to overthrow Fidel Castro. One of Lansdale's first decisions was to appoint
William Harvey as head of Task Force W. Harvey's brief was to organize a broad range of activities that would help to bring down Castro's
government.

By the spring of 1962, JIM/WAVE employed more than 200 CIA officers. They in turn ran over 2,200 Cuban agents. ]M/WAVE had a navy of
over 100 craft, including the 174-foot Rex, that had the latest electronic eqquipment and 40-millimeter and 20-millimeter cannons. The CIA
station also had a large number of V-20 Swift craft and access to F-105 Phantoms from nearby Homestead Air Force Base.

William Harvey was ordered to activate an assassination plot against Fidel Castro. This became known as the ZR/RIFLE project. Harvey
arranged for David Sanchez Morales to move from Mexico City to join the project based at the J]M WAVE station.

In the winter of 1962 Eddie Bayo claimed that two officers in the Red Army based in Cuba wanted to defect to the United States. Bayo added
that these men wanted to pass on details about atomic warheads and missiles that were still in Cuba despite the agreement that followed the
Cuban Missile Crisis.

Bayo's story was eventually taken up by several members of the anti-Castro community including William Pawley, Gerry P. Hemming, John
Martino, Felipe Vidal Santiago and Frank Sturgis. Pawley became convinced that it was vitally important to help get these Soviet officers out of
Cuba.

William Pawley contacted Ted Shackley, the head at J]M WAVE. Shackley decided to help Pawley organize what became known as Operation
Tilt. He also assigned Rip Robertson, a fellow member of the CIA in Miami, to help with the operation. David Sanchez Morales, another CIA
agent, also became involved in this attempt to bring out these two Soviet officers.

In June, 1963, a small group, including William Pawley, Eddie Bayo, Rip Robertson, John Martino, and Richard Billings, a journalist working
for Life Magazine, secretly arrived in Cuba. They were unsuccessful in their attempts to find these Soviet officers and they were forced to return
to Miami. Bayo remained behind and it was rumoured that he had been captured and executed. However, his death was never reported in the
Cuban press.

Assassination of John F. Kennedy Encyclopedia

By John Simkin (john@spartacus-educational.com) A© September 1997 (updated January 2020).

Col Prouty Was A Revealor

Col Prouty wrote Guns of Dallas and Nixon and Indonesia, two truthful and previously unconnected articles on the CIA that are included here.

L. Fletcher Prouty (19174€“2001), a retired colonel of the U.S. Air Force, served as the chief of special operations for the Joint Chiefs of Staff during
the Kennedy years. He was directly in charge of the global system designed to provide military support for the clandestine activities of the CIA. He was
the author of JFK: The CIA, Vietnam, and the Plot to Assassinate John F. Kennedy and The Secret Team: The CIA and Its Allies. - Amazon author
profile

a€xcFlexible Responsed€ ] (to Communist influence on nations of the world rather than uniformed combat) was CIA based assassinations and
Psychological Warfare studying how to and then influencing popular opinions in foreign nations and included full overthrow operations lending hands to
internal combatants of contested countries.

Col. Prouty spent 9 of his 23 year military career in the Pentagon (1955-1964) VP Nixon served from 1952 to 1960 and JFK inaugurated 1961 to 1963:

Allen Dulles, Gen. Ed Lansdale, Gen. Charles P. Cabell, Mr. Nathan Twining pictured together in one photo.
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. 2 years with the Secretary of Defense,

. 2 years with the Joint Chiefs of Staff, and

. 5 years with Headquarters, U.S. Air Force

In 1955 he was appointed the first "Focal Point" officer between the CIA and the Air Force for Clandestine Operations per National Security Council

Directive 5412. He was Briefing Officer for the Secretary of Defense (1960-1961), and for the Chairman of the Joint Chiefs of Staff.

At times he would be called to meet with Allen Dulles and John Foster Dulles at their home on highly classified business. He was assigned to attend
MKULTRA meetings. In this capacity Col. Prouty would be at the nerve center of the Military-Industrial Complex at a time unequalled in American

History. He has written on these subjects, about the JFK assassination, the Cold War period, and Vietnamese warfare, and the existence of a "Secret
Team". He backs up his his work with seldom seen or mentioned official documents - some never before released.

CENTRAL INTELLIGENCE AGENCY
WASHINGTON 25, D. C.
OFFICE OF DEPUTY DIRECTOR OF CENTRAL INTELLIGENCE - 6 JAN 1958
MEMORANDUM FOR: CHIEF OF STAFF, UNITED STATES AIR FORCE

SUBJECT: Commendation of Lieutenant Colonel Leroy F. Prouty, 7730A

1. Tam pleased to call to your attention the exceptionally fine assistance and cooperation extended to the several components of the
Central Intelligence Agency by Lieutenant Colonel Leroy F. Prouty, Chief, Team B, Subsidiary Plans Division, Directorate of Plans,
DCS/P&P [Directorate of Clandestine Services and Projects and Planning under Richard Bissle Jr.], Headquarters USAF.

2. Since his assignment as Chief of Team B, in August 1955, Colonel Prouty has been called upon frequently to assist this Agency in the
support of sensitive activities of the greatest importance to the National Security. His effective assistance and numerous contributions to
the solution of varied and difficult problems have been consistently successful and have marked him as an outstanding officer of unusual
professional competence and potential.

3. Colonel Prouty's keen understanding of the many unique and complex problems which confront both the operational and support
elements of this Agency and his personal interest and application to them have consistently produced efficient and outstanding results.

4. Ttis recommended that this letter of commendation be placed in Colonel Prouty's personnel folder.

C.P. CABELL
Lieutenant General, USAF

Deputy Director

Oversight of United States covert operations

From Wikipedia, the free encyclopedia

Executive oversight of United States covert operations has been carried out by a series of sub-committees of the National Security Council
(NSO).

Birth of covert operations in the Cold War

At the beginning of the Cold War, it was not inevitable that covert operations would become the dominion of the Central Intelligence Agency
(CIA). The National Security Act of 1947 did not explicitly authorize the CIA to conduct covert operations, although Section 102(d)(5) was
sufficiently vague to permit abuse. At the very first meetings of the NSC in late 1947, the perceived necessity to "stem the flow of communism"
in Western Europe-particularly Italy-by overt and covert "psychological warfare" forced the issue. The actual responsibility for these operations
was a hot potato, and when it was decided that the State Department would be in charge, Secretary of State George Marshall sharply opposed it,
fearing it would tarnish the international credibility of his department. The upshot was that responsibility for covert operations was passed on to
the CIA; this was codified in a NSC policy paper called NSC 4-A,[4] approved in December 1947. NSC 4-A provided the authorization for the
intervention of the CIA in the Italian elections of April 1948.[5]

a€!

One question and I will get to it early is was there a Col Robert F. Kennedy military officer we didn't know about who with Prouty, Donegan, and

others wrote and replicated the story of The Battle of Britain in still ofuscated history.
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Paul Schrade was an American trade union activist. While vice president of the United Auto Workers, he was shot in the head during the 1968
assassination of Robert F. Kennedy. Schrade believed that while he was shot by Sirhan Sirhan, Kennedy was shot by a second gunman. Wikipedia

June 25, 1945 Headquarters 65th Fighter Wing Office of the Commanding General Saffron Walden, Essex England AAF Station f-370 Subject Two
Years of Fighter Control from England. Major General William E. Kepner Commanding General 8th Air Force.

This report assembles data and ideas of all who were concerned with our control, and is written by Lt Col R. F. Kennedy, Wing A-2
Inn some distributions of this book and chapter the document is here. p4013coll8 4627.pdf

That story was the P-51 and Spitfire fighters with High Altitude Rolls Royce Engines launched early on RADAR signals and flew high with Packard
Motors produced Rolls Royce V-16 supercharged aspirated engines that made mincemeat of the Luftwaffe.

Six weeks before his 18th birthday in 1943, Kennedy enlisted in the United States Naval Reserve as a seaman apprentice.[34] He was released from
active duty in March 1944 (reportedly with an injury), when he left Milton Academy early to report to the V-12 Navy College Training Program at
Harvard College in Cambridge, Massachusetts from March to November 1944. He was relocated to Bates College in Lewiston, Maine from November
1944 to June 1945,[35] where he received a specialized V-12-degree along with 15 others.[36] During the college's winter carnival, Robert built a snow
replica of a Navy boat.[37][38] He returned to Harvard in June 1945, completing his post-training requirements in January 1946.

Volume 30 of the Hofstra Law Review is dedicated to members Of the Hofstra community, including four graduates of the Law School, who were
violently taken from us during the past year. Of the four Law School graduates, Joni Cesta '91, Neil D. Levin '81, and Glenn J. Winuk '87 were lost in
the September 1 Ith terrorist attacks on the World Trade Center. Thomas Crane Wales '79 was murdered in Seattle, Washington on October 11, 2001. The
Hofstra Law Review presents the following biographical sketches to honor the memory of these four distinguished alumni. Thomas Crane Wales was
born in Boston in 1952. He graduated from Milton Academy and Harvard College. Tom earned his law degree from Hofstra University School of Law in
1979 and served as Editor-inChief of Volume 7 of the Hofstra Law Review. He began his legal career by clerking for U.S. District Court Judge Frederick
B. Lacey of New Jersey, later moving to Manhattan to work as a litigator at Sullivan & Cromwell.

Notable points about Assistant U.S. Attorney Thomas C. Wales, who was fatally shot in his Seattle home Oct. 11, 2001: Wales was born in Boston on
June 23, 1952, and grew up in Southborough. He graduated from Milton Academy, a private school in Milton, Mass., in 1970. He had been captain of
the football team and shared a room with future congressman Joseph Kennedy, the son of slain Sen. Robert Kennedy. He graduated from Harvard
University in 1974 and Hofstra University Law School in 1979. https://www.milforddailynews.com/story/news/2003/10/11/the-life-thomas-c-
wales/41228789007/

I will leave open he secretly was in the Army Air Corp CIA based version of V12. vThe V-12 Navy College Training Program was designed to
supplement the force of commissioned officers in the United States Navy during World War II. Between July 1, 1943, and June 30, 1946, more than
125,000 participants were enrolled in 131 colleges and universities in the United States. Numerous participants attended classes and lectures at their
respective colleges and earned completion degrees for their studies. Some even returned from their naval obligations to earn a degree from the colleges
where they were previously stationed.

The V-12 program's goal was to produce officers, not unlike the Army Specialized Training Program (ASTP), which sought to turn out more than
200,000 technically trained personnel in such fields as engineering, foreign languages, and medicine. Running from 1942 to 1944, the ASTP recruits
were expected but not required to become officers at the end of their training.

You might believe the public perceptions like those intoned by this film that I Edward Paul Donegan a Mc Martin School child have not seen.
"Uncovered: The McMartin Family Trials." TV Movie 2019 2h A look at how a child abuse case engulfed a California beach community in 1983 and
became a modern-day witch hunt.

Donald Nixon (Brother of Republican Party Presidential candiate Richard Nixon) frantically trying to calm RFK, that was the brother or Richard
Nixon. Francis Donald Nixon (November 23, 1914 a€* June 27, 1987) was a younger brother of U.S. President Richard Nixon. What Donald wanted
was for RFK to go to John McCone's CIA Depart of Energy Atomic Proving Grounds nearby and here the whole story of Fatboy, atomic testing and the
bombing of Japan, all of which my father as an Air Force pilot had been a part of.

The Special Relationship and the Birth of Treason is this chapter in my book The Great Treason and it is also included in a group of chapters as
publicity material on the whole and larger story. As chapter excerpts it is downloadable as the pamphlet.

-- APOST HILL PRESS BOOK The Reporter Who Knew Too Much: The Mysterious Death of What's My Line TV Star and Media Icon Dorothy
Kilgallen @ 2016 by Mark Shaw All Rights Reserved

The celebrity status of her What's My Line? appearances stretched to her being covered when she covered an important event. Always assigned to the
headline-making stories, Kilgallen wrote about Queen Elizabeth and Prince Phillip's 1957 visit to the United States. Her Journal-American colleague
Bill Slocum described the scene:

"Everywhere we went the crowds oohed about the Queen, aahed about the Prince and screamed 'Hiya Dorothy' when they saw Miss Kilgallen. Dorothy
was only a little less regal than the royal pair, better dressed than any of her colleagues, or the Queen, and writing the best copy being filed on the trip."
The New York Post agreed with the "Dorothy look," describing her as 'tall, slim, unwrinkled, unruffled, fresh-faced, and dressed in a brown suit with a
chinchilla beret" while reporting on the queen's visit.

Without doubt, Kilgallen had become as big a celebrity as those she covered. Millions of fans admired her accomplishments. She was a true
Renaissance woman in every sense of the word. A POST HILL PRESS BOOK The Reporter Who Knew Too Much: The Mysterious Death of What's
My Line TV Star and Media Icon Dorothy Kilgallen @ 2016 by Mark Shaw All Rights Reserved --

That Joseph Kennedy Sr and the Hearst publications (out of which Doroth Kilgallen was born as was Joseph Kennedy Sr well connected with) and US
Navy and Presidency and Navy Undersecretaries were close to the English royals is well documented by me and others. I assert the deceased Dorothy
Kilgallen knew too much about possible children in the USA and that Ted Gunderson knew of this too and McMartin school I was at as did Jen Moore
and Tom Donegan my brother. Dorothy Kilgallen, Ted Gunderson, and Jem Moore have all been called Conspiracy theorist and my childhood, and story
of my parents is all tied to them and their deaths as they were silenced as was JFK and RFK themselves.

Records from any school I went to show my attendance of those schools was insignificant. If homework can be found from me at those schools it was
and can still treated as insignificant. What Jen Moore and I can say though is my parents, the parents of that young child (me) at McMartin school had
purposely secret stories told only by whispers inside the Donegan and Gainey households and I think the adults in the room at the time of my childhood
had CIA plans underway, my mother had a mixed WWII background part Kutschera given a new life in the USA arranged by the Kennedy family and
she married as a result of my father's war hero story him as an Air Force Pilot in Japan working with Howard Hughes, RKO, Joseph Kennedy, and others
telling filming a story based on the Special Relationship Joseph Kennedy Sr especially had with Great Britain, Admiral Halsey and the US Navy had as
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well, and FBI and OSS Propaganda workers were working with, the Von Trapp family sought and got publicity but their secret of Franz Kutschera
turned into Glorian Donegan secret of Franz Kutschera.

Massachusetts think my father James Paul Donegan got help from the his St Aidans Church friends in Dorchester. Dorchester, Boston, the Kennedy's
and even if I had done well in school that my mother was tied to Franz Kutschera probably meant little non-military support for the Donegan family who
would live on after Korean War as a TWA pilot family happy middle class family life in the new jet age and each generation lives better United States of
America. Dorchester is a Bostonian neighborhood comprising more than 6 square miles (16 km2) in the City of Boston, Massachusetts, United States.

Jen Moore (murdered, found dead in a hotel after threats to her life) told that story as I do of my mother. If we are to believe Ted Gunderson and others
that this was all State Department, CIA, and NWO plans I begin with February 20, 1961 my probably insemination, November 18 1961 my late-night
birth in an Inglewood Catholic hospital possibly via a surrogate mother after miscarriages, and in that same area the death of Marlin Monroe (part of the
hidden identities story of the CIA and Kennedy's) and later the death of Ted Gunderson investigation the nebula of CIA activities and related deaths.

Now onto my father's military history that included flying with the first and second atomic bombing wings to Japan and in Korea during the Cold War
as an interceptor recon pilot. In wartime, the B-29 was capable of flight at altitudes up to 31,850 feet (9,710 m), at speeds of up to 350 mph (560 km/h;
300 kn) (true airspeed). This was its best defense because Japanese fighters could barely reach that altitude, and few could catch the B-29 even if they
did attain that altitude. - Google Knowledge Panel

Before I go into high altitude German bombers way up in the air so far up in the air the can be picked up by RADAR I will go into the State
Department, Council on Foreign Relations, National Security Council, and other matters the sew all of this together.

After World War II, New Orleans businessman Clay Shaw returned to New Orleans where he became a founder of the International Trade Mart (ITM).
From 1947 to his retirement in 1965, Shaw ran the ITM as a managing director.

The International Trade Mart was chartered in 1945, first opened in 1948, and in 1968, merged with International House to form the World Trade
Center New Orleans (WTCNO), a private, non-profit organization with a membership of 2,000 corporations and individuals dedicated to improving
international trade with New Orleans.

"Like its predecessor organizations, the WTCNO continues to sponsor trade missions to Latin American and Caribbean nations to conduct a variety of
educational programs, conferences, seminars, and trade shows and to host dignitaries and other visitors from New Orleans' trade partner nations.
Wikipedia

These were along with executive Phillip Twombly the world dealing of Clay Shaw and others the plans against Guatemala, Cuba, Indonesia, and other
nations.

New Orleans was a CIA gun running location for the Caribbean and Gulf of Mexico nations and regime change and overthrows. In this area Guy
Bannister and others operated under J. Edgar Hoover in world espionage operations JFK was trying to stop. Building backstories for sleeper agents the
State Department, CIA, OSS, and religious or aide groups were the CIA subversion and overthrow front and these preschool and daycare and
orphanages has some hidden identities of CIA tracked and backed families of disavowed offspring raised as bastard otuside their orignal families but
given cover identities, passports, and new CIA backed lives in other countries often placed into celebrity or government worker families. To some these
missing children were kidnapped or sold into slavery after sometimes traveling to the Geroge H.-W. Bush Whitehouse. To others these children were part
of CIA covert activities.

According to Winston Churchill the Finest Hour of Britain was the Battle of Britain and the USA USAAF role in should be articulated early in this
chapter and the related technologies Paul Schrade and others would speak of.

In this one minute five second video you will see how RFK was driven to the place of his death in Los Angeles that was quite near Marilyn Monroe's
death and where JFK had visited in 1961 and how all of this is part of the Manchurian Candidate real life story that explains all these deaths, and
supports Ted Gunderson's, Mark Lane's, Penn Jones Jrs, and Col Fletcher Prouty's Super Conspiracy theories about the CIA and their role in these
assassinations that are tied to my life, birth, and parents who were James Donegan and Glorian Gainey.

Speaking in the video below is Frank Dutton. Dutton was asked to co-ordinate the John F. Kennedy Presidential Library, and oversaw its Oral History
Project. Dutton travelled with Kennedy during much of his 1968 presidential campaign from his 1968 presidential election. He was at the Ambassador
Hotel in Los Angeles, California when the Senator was shot at the kitchen hotel, and rode in the ambulance with him at Good Samaritan Hospital.
Kennedy died the next day. In an interview after he became a lobbyist, he said "After Bobby was shot, the lights went out for ."

RobertKennedyLastDay B1000 https://youtu.be/Pelm_vE9ppY

Frederick Gary Dutton (June 16, 1923 4€* June 27, 2005) was a lawyer and Democratic Party power broker who served as campaign manager and
Chief of Staff for California Governor Pat Brown, Special Assistant to U.S. President John F. Kennedy, and went on to manage Robert F. Kennedy's
campaign for the Presidency. [It is possible he was relative of someone my father likely flew with.

North American Aviation F-86 pilot Dutton, Fred Whittelsey He was born in Bay Village, Ohio. Mr. Dutton was trained as a bomber pilot the Army Air
Corps during World War II. He was commissioned a 2d Lt through the Air Force ROTC program at the Georgia Institute of Technology on June 9, 1951,
and went on active duty beginning June 27, 1951. Lt Dutton next completed Undergraduate Pilot Training and was awarded his pilot wings at Williams
AFB, Arizona and near Inglewood Los Angeles), in September 1952 (Near Grace Ranch Arizona Palm Springs Nevada). After additional training, he
went to South Korea as an F-86 Sabre pilot where he flew 59 combat missions with the 336th Fighter Interceptor Squadron of the 4th Fighter Interceptor
Wing from January to December 1953.

I Edward Paul Donean was born in Inglewood St. Joseph's Hospital the site of North American Aviation on November 18, 1961 and in 1962 started Mc
Martin Preschool in the Manhattan Beach City town of Los Angeles County I lived in.

LOS ANGELES COUNTY

Where RFK was shot, where JFK Visited November 18,1961 that led to his assassination 2 years later almost to the day and where his brother
RFK was shot staying with John Frankenhiemer and Paul Schrade was shot too as the Inglewood history of the P-51 and Special Relationship
with England was being covered up.

Los Angles Bay of course was made famous in Bay Watch lifegaurd cities and the series was filmed along the string of the small cities along
the bay each taking up two or three miles of beach along the bay

INGLEWOOD (INLAND FROM THE BAY)
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Near Santa Monica and home of the P-51 which was part of the Manhattan Project as an escort to Boeing bombers and defense of England
from Dover from German bombers My place of birth and I am the son of Glorian and James Donegan of that history. JFK would visit at the
time I was born November 18 1961, birth certificate November 19 1961. St Joseph Inglewood Hospital

LONG BEACH

Naval base and ties to my family and family friends in California. When Lt Commander Richard Nixon is discharged from the US Navy in
1946 he will run for and win US House of Representative in what was then the 12th District of California. An anti-communist and Rockefeller
Republican he will lead anti-communist legislation including the Congressional HErter Committee travel and develop the Marshall Plan under
Averell Harriman. THe CIA legislation he helps write will create a National Security Council under the President (then Truman) and later as
V.P under Eisenhower in the 1950's he Nixon will run world overhtros and regime changes from CIA stations operating around the world.

MANHATTAN BEACH

Home of CIA run MacMartin Preschool and testing of families born during the Mahhattan Project investigated by Ted Gunderson I was in
this school later tied by Ted Gunderson to CIA child abuse. I was in it in 1962 and have a disease that undergoing tests, volatile emotions
under stress.

Part of the Los Angeles namesake beaches of the Manhattan Project and also an early part of Aviation History.

REDONDO BEACH

More families. Nona (Nonie as called her) Chaffin and activities tied to GangStalking

SANTA MONICA

Like Venice and Manhattan a coast city closely clumped together with beach access, piers, etc., Home of Peter Lawford the British actor
husband of Patricia Kennedy thus called the "Brother-in-Lawford" to JFK and a west coast compound to President JKF similar to Trump's
Miralago in Florida.

VENICE CALIFORNIA

Home to Muscle Beach and the Schwarteger Shriver family as was Santa Monica homesKnown for its bohemian spirit, Venice is a buzzing
beach town with upscale commercial and residential pockets. Free-spirited Venice Boardwalk is the site of funky shops, street performers and
colorful murals. Therea€™s also a skate park and Muscle Beach outdoor gym. Abbot Kinney Boulevard features foodie hot spots, stylish
boutiques and coffee bars. A picturesque enclave of canals is surrounded by modernist homes. 4€* Google

SIMI VALLEY

The Santa Susana Field Laboratory Simi Hills was used for the development of pioneering nuclear reactors and rocket engines beginning in
1948. The site was operated by Atomics International and Rocketdyne (originally both divisions of the North American Aviation company who
built the British Spitfire Rolls Royce engin under license as the North American P-51 in Inglewood City Los Angeles County). The
Rocketdyne division developed a variety of liquid rocket engines. Rocket engine tests were frequently heard in Simi Valley. The Atomics
International division of North American Aviation designed, built and operated the Sodium Reactor Experiment, the first United States nuclear
reactor to supply electricity to a public power system.

This is the where Olga has her "coinciding" with the Boeing Bomber designs of Stanely Dunahm and James Donegan of the P-51. in fact not
only did P-51s defend from nazi planes and defend US Bombers, US Bombers served as AWACS for US fighters in Fighter Control Radio.

GRACE RANCH TUSCON ARIZONA AND PALM SPRINGS NEVADA

Chauncey Marvin Holt states the CIA operated a secret airbase at the converted (from horse racing) Grace Ranch. This airbase included CIA
operations from Murder Inc., with Peter Licavoli, Ray Ryan, Sam Giacanca, and others including himself who was recruited by the CIA to be a
document forging accountant as multi-facetdd assasin for the mob changing from liquor and gambling to CIA contracting for Guatemala,
Cuba, and elsewhere usign modified surplus planes at Bermuda Dunes Airport renovated by the CIA.

I Edward Paul Donegan have a lot in common with Ted Gunderson (former FBI Special Agent In Charge) and I have a lot in common with his
allegations. At the same time I reported Havana Syndrome in 2008-2009 he was doing so as well and blaming CIA DOJ FBI DHS as I was as well. I did
not know of him then. He wrote on the McMartin Schools scandal and I went to it then, in 1962, when The Manchurian Candidate film came out by
John Frankenheimer. Were children abused there? Can you tell at an early age it is asked in Manchurian Candidate by Dr. Lo who is a stable personality
and can it be made (by inflicting injurious activities) to become unstable, perhaps to fight or flight, flight including suicide?

These same child abuse scandals tie to Jen Moore Franklin Nebraska Conspiracy of Silence with Ted Gunderson and William Colby working together
and with John Decamp while facing death threats if they continued their work.

I also remember being teamed with a black person along this time the first black person I saw and now I suspect this is tied to Birther and Barrack
Obama Jr. and the CIA activities of this time. I will have to show most of that later and elsewhere because if that has a chance the P-51 part of the story
must be understood and foundation for that later conspiracy theory.

The McMartin_Scientific_Report._Gunderson.pdf is included as a file in this book The Great Treason and also can be downloaded from here https://ar
chive.org/download/genoracketeering_202001/McMartin%?20Scientific%20Report.pdf.

This is an image taken from The McMartin_Scientific Report._Gunderson.pdf and shows a 922 address across the stret from the 931 address and
I assert is tied to testing I underwent.
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Depicted here is the MarMartin school and a lot that
was adjoined to it by a secret tunnel Gunderson ot B2

-
o —_ i |

/ Kot Kaanhattar T
investigators (a Phd in Archaeology and others) : gijfh?tc?fé 3'52% attan &  California P'ZZEJ[{;EE'HEE
discovered with scientific exploration instruments that 33rd St en
were then excavated. What Gunderson may not have 31stF
found or or disclosed is the lot across the street 922 st Nielsen Dye Design 9
that is tied to 3233 the last four of my SSN. I believe {0th St 30th st 2
from my parents and my own memories at St Joseph's @ '

Inglewood hospital I was being given EEGs and other
testing at this time.

Did patent 3233922 have anything to do with the

My association to Ted Gunderson could be described Doneganls leng On. Lot 584 and my last 4 SSN
as in@irect but with Col Fletcher Prouty who ale) he?ld of 3233 have anythlng to with lots 922 and 931
the views about the CIA and FBI and the assassination v of the MC I'V'Ia r’[ln SChOO' C| A activi ty ,.)

of JFK it was direct. I knew Prouty as a family freind,
he as a Donegan family close friend.

High altitude bombers including with pressurized
cockpits were in use in WWII and after the Battle of s ¥ =B 20
France was over German bombers and fighters crossed N o |
the English Channel with ease.

Super Marine fighters from England like the Spitfire
were fighting them off but limited in number and had
little advanced warning until ground based radar. When
they were airborn the US P-51 planes joining them (on a
voluntary basis at first) had a hard time climbing to
altitude with the engines they had. It was bad enough the
v12s were not supercharged from basic performance
standpoint. But the problem was worse at high altitude Manhattan Beach BI:2\+?655 ManhattanjBeach
when air breathing engines lacked the oxygen to develop i Blvd, ManhattapjBeach..
combustion. Like compressors on Turbojets
the superchargers of the Merlin Spitfire by
Rolls Royce engines licensed to Packard
Motors in Inglewood California helped turn
the corner in WWII. My father and my birth
are part of that story as was my mother's -
hidden identity. i L itaca

931 Manhattan Beach
Blvd, Manhattan Beach... |

This document The Special Relationship
and the Birth of Treason focuses on the
Robert F. Kennedy assassination and a story
fictionalized in 1957 by Hollywood and the
Kennedy's that had been pushed onto JFK by
Averal Harriman, Prescott and George H.-W.
Bush, Nixon, Ford, and other Rockefeller
Republicans. In the middle of the story I go
into in my books not in this chapter or a
pamphlet using this chapter is the
assassination of JFK in 1963 tied to the CIA
creation of the Obama family also tied to
JFK and my birth in Inglewood California
and the hidden identities tied to that.

9 Lot 922

I don't want to focus on fictionalized films especially early in this chapter and or pamphlet this chapter is included in. But I must show how OSS
Propaganda was in use for the military industrial complex and Dorothy Killgallen, Howard Hughes, Joseph Kennedy Sr., RKO, Disney, and others were
a part of it that fits all together into Truther.

https://spartacus-educational.com/JFKpataky.htm In June, 1964, Pataky went on a trip paid for by Twentieth Century-Fox who used it to publicize
three of its films:1) The Sound of Music, 2)The Agony and the Ecstasy and 3) Those Magnificent Men in Their Flying Machines. On the trip Patakily met
and began a relationship with fellow journalist, Dorothy Kilgallen. This relationship was kept a secret. In her book, Kilgallen (1979), Lee Israel gives
Pataky the name of "Out-of-Towner". Apparently Pataky went up to Kilgallen and asked her if she was Clare Booth Luce.

Outlined in Those Magnificent Men and their Flying Machines are the still-persisting hazards of modern flying despite today's advanced technology, as
a night-time civilian flight across the English Channel is cancelled owing to heavy fog. One of the delayed passengers (Skelton) gets the idea of learning
to fly under his own power, perpetuating man's pioneering spirit.

Coming into Paris, Ponticelli's plane catches fire, and Newton detours to rescue him as Mays is landing, winning for Britain. Mays recognises Newton's
heroism and shares the glory and the prize with him, while Ponticelli agrees to give up flying for his family. The only other successful aviator is Dubois,
completing his race for France. Patricia finally chooses Newton, breaking the love triangle. Their kiss is interrupted by a strange noise: they and the
others at the field look up to see a flyover by six English Electric Lightning jet fighters, as the time period leaps forward to the "present" (1965).

Coming into Paris, Ponticelli's plane catches fire, and Newton detours to rescue him as Mays is landing, winning for Britain. Mays recognises Newton's
heroism and shares the glory and the prize with him, while Ponticelli agrees to give up flying for his family. The only other successful aviator is Dubois,
completing his race for France. Patricia finally chooses Newton, breaking the love triangle. Their kiss is interrupted by a strange noise: they and the
others at the field look up to see a flyover by six English Electric Lightning jet fighters, as the time period leaps forward to the "present” (1965).

The English Electric Lightning is a British fighter aircraft (interceptor) that served as an interceptor during the 1960s, the 1970s and into the late 1980s.
It was capable of a top speed of above Mach 2. The Lightning was designed, developed, and manufactured by English Electric. After EE merged with
other aircraft manufacturers to form the British Aircraft Corporation it was marketed as the BAC Lightning. It was operated by the Royal Air Force
(RAF), the Kuwait Air Force (KAF), and the Royal Saudi Air Force (RSAF).
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A unique feature of the Lightning's design is the vertical, staggered configuration of its two Rolls-Royce Avon turbojet engines within the fuselage. The
Lightning was designed and developed as an interceptor to defend the airfields of the British "V bomber" strategic nuclear force[.

I Edward Donegan assert in the 1920's Joseph Kennedy Sr and FDR and Admiral Halsey got some Windsor bastard children into the USA who knew
secretly of their history. Glorian Gainey was one of them and Norma Jean was another. Glorian Gainey was my mother and like Norma Jean had an
orphaning experience and possible fake parents.

The need for this was Albert of York had a genetic defect and Windsor out-of-wedlocks including with Maria Kutschera impregnated in early 1926 and
giving birth in the USA late in 1926 in the USA helped by Peter Lawford in Los Angeles is my maternal history. That is also the Sound of Music later by
20th Century Fox but the diary and earlier versions of play and film productions are much closer to the truth.

The paternal peice of this is my father is from a Roman Catholic family near the Kennedy home town and likely knew the Kennedy's who, when the
Donegan's lost their money in the depression, the Kennedy's pulled some strings for getting my non-college educated railroad worker into the US Army
Air Corp and Pennsylvania based reconnaissance school.

That led into the historic P-51 role of WWII, the Battle of Britain, and finally the atomic bombing of Japan twice my father was also a part of.

It seems during re-enacting much of this for Howard Hughes and Joseph Kennedy Sr RKO films for Jet Pilot 1957 release my father met my mother
and at that time the FBI and CIA informed him she had a past, Franz Kutschera and Himmler worked together with the Von Trapp children (Agatha
Whitehead and Captain Von Trapp) with Nazi propaganda. Jim and Glorian US born and patriotic in WWII in every way had nothing to hide they were
told at least by some but it does seem they were pressured by the OSS CIA and Vatican to allow additional secret family lines to be test bred and I assert
one was Barrack Obama Jr. and the CIA and others hare hiding that.

This is not necessary to understand Paul Schrade and the assassination of RFK but it does further explain that and also then explains the assassination
of JFK and it being tied to the OSS CIA Nixon 1958 plans for Indonesia this was the fabricfabric of.

My father James Paul Donegan who lived in the area of the Kennedy family and a Roman Catholic appears to have had some friends with some pull
and seemingly became a test-pilot at the Inglewood plant of the P-51 and became a pilot as well as the war grew in scale. He was part of atomic testing
blasts and the atomic bombing of Japan as well as P-51 missions over Europe durung WWII and later Korea during the Korean War likely with E.
Howard Hunt at ATSUGI. In that time he seems have met while on set of an RKO Howard Hughes film Glorian as she like Duke Edward King Edward
VIII were getting post-war recreations of the Battle of Brittian. This became Jet Pilot 1957. As for Sound of Music that expalins how Kutschera Windsor
children arrive in the mid 1920's from biological mohter Maria Kutschera that King Edward VIII had been "too close to."

1935 The first practical radar system was produced in 1935 by the British physicist Sir Robert Watson-Watt, and by 1939 England had established
a chain of radar stations along its south and east coasts to detect aggressors in the air or on the sea.

World War II defense for Britain, built in the late 1930s just outside Dover, a€, It was part of the Chain Home network of early warning radar
systems built by the.

Swingate Chain Home Radar Station

e 2

The P-51" escort and defender against bombers like
the B-52 was made in Inglewood neigborhood of
Manhattan Beach california where | was born. The
P-51 was the made from the blueprints of the Spitfire.
Hewlett-Packard built its V-16 engine and the plane
was built by North American Aviation who later built
the jet replace the F-86 Sabre flaw in the Korean War
Both have Combat Camera versions my father flew.

COASTAL PATROL - Richard Taylor

August 1940 — Battle of Britain: Mk1 Spitfires of 610 Sqn from Biggin Hill patrol
I'he White Cliffs near Dover.

Business Insider

In 1940, while the US still enjoyed relative peace, the Brits battled for the skies over England. *

In the movie Pearl Harbor the British Spitfire and North American Aviation P-51 (same thing, under license) fly over the White Cliffs of Dover,
Dover Air Force Base, England defending against German bombers attacking London and escorting British bombers to Germany.

J

You could today learn about this and Fighter Control Radio on Youtube. The channel is Reflected Simulations and the video is called USAAF Fighter
Control in World War 2. that is the US Army Air Force. https:/youtu.be/bFGGkSxfTp8?si=b15hVZiAG3DNRQtm
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And here is a picture of such a radio that was used by the Finnish who were on the border of the USSR. https://en.m.wikipedia.org/wiki/File:CSA_50-
10_fighter control_radio.JPG

I assert that for observers in the 1950's Jet Pilot was filmed at the most modern radar edge of Allies Airspace, then
ATSUGI Japan where Lee Harey Oswald showed recon and airspace monitoring as a radar operation and recon and
fighter planes were showed off showing who in today's battleground is was a refresher course to defending England
in the Battle of Brittain of WWIL. Further, that this refresher course had Peter Lawford of the movies, RKO, Howard
Hughes, TWA, Robert Maheu and James and Glorian Donegan of Manhattan Beach and the Fat Boy atomic bomb
tests and p-51 and F86 recon planes history also told by another 1960's set movie Rocky Horror Picture Show. As
with everything here more in the rest of the books but enough is here to.

34 minutes maybe 32 seconds. Jim Shannon goes to Channel "C" and that will put him on Fighter Control
Frequency. (Battle of Britain). The airborne AWAC with RADAR operators in a bomber begin giving the fighter
pilots Jim and Olga instructions to intercpet a P-36 fighter over the Los Angeles area.

Rolls-Royce R retrieved from Wikipedia and copied or modified to here

The Rolls-Royce R is a British aero engine that was
designed and built specifically for air racing purposes by
Rolls-Royce Limited. Nineteen R engines were
assembled in a limited production run between 1929 and
1931. Developed from the Rolls-Royce Buzzard, it was a 37-litre (2,240 cu in) capacity, supercharged V-12 capable of producing just under 2,800
horsepower (2,090 kW), and weighed 1,640 pounds (770 kg). Intensive factory testing revealed mechanical failures which were remedied by
redesigning the components, greatly improving reliability.

The R was used with great success in the Schneider Trophy seaplane competitions held in England in 1929 and 1931. Shortly after the 1931
competition, an R engine using a special fuel blend powered the winning Supermarine S.6B aircraft to a new airspeed record of over 400 miles
per hour (640 km/h). Continuing through the 1930s, both new and used R engines were used to achieve various land and water speed records by
such racing personalities as Sir Henry Segrave, Sir Malcolm Campbell and his son Donald, the last record being set in 1939. A final R-powered
water speed record attempt by Donald Campbell in 1951 was unsuccessful.

The R was a physically imposing engine designed by a team led by Ernest Hives and including Cyril Lovesey, Arthur Rowledge and Henry
Royce. The R shared the Buzzard's bore, stroke and capacity, and used the same 60-degree V-12 layout. A new single-stage, double-sided
supercharger impeller was designed along with revised cylinders and strengthened connecting rods.[6] The wet-liner cylinder blocks,[nb 3]
crankcase and propeller reduction gear castings were produced from "R.R 50" aluminium alloy;[7] and because of the short life expectancy of
these engines, forged aluminium was used to replace bronze and steel in many parts.

The experience gained by Rolls-Royce and Supermarine designers from the R engine was invaluable in the subsequent development of the
Rolls-Royce Merlin engine and the Spitfire. A de-rated R engine, known as the Griffon, was tested in 1933, but it was not directly related to the
production Rolls-Royce Griffon of 1939, of the same exact bore/stroke and resultant displacement figures as the "R" design. Three examples of
the R engine are on public display in British museums as of 2014. wikipedia

Aircraft Owners and Pilots Association

TURBOCHARGERS retrieved from https://www.aopa.org/training-and-safety/students/solo/special/turbochargers and copied or modified to
here

Better engine performance at altitude

Critical altitude

Turbochargers increase a piston engine's critical altitude, which is the maximum altitude at which an engine can maintain its full, rated
horsepower. Because the maximum horsepower of a normally aspirated (nonturbocharged) engine is achieved in standard, sea level conditions,
sea level is this engine's critical altitude. However, since most airports are above sea level, normally aspirated enginesa€ which account for the
vast majority of piston aircraft engines including those on almost all trainersa€”don't produce their full, rated power on takeoff. This is why
aircraft performance charts give performance data for various pressure altitudes.

A turbocharger compresses the engine's intake air to maintain sea-level takeoff manifold pressure and full, rated power up to the engine's critical
altitude. This altitude depends on the individual engine/turbocharger installation. But when the aircraft climbs above its critical altitude, the
manifold pressure and resulting power decrease, just as a normally aspirated engine does when climbing away from sea level.

Joseph Kennedy Sr arranged most of the business relationships with England and one of his daughters married Englander Peter Lawford (an actor who
was a son of a knighted British officer a Lt. General fighting in India) from England they they live in Santa Monica Near Inglewood all this part of the
McMartin Preschool founded then.
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The McMartin Preschool was 2 miles away from where I Ed Doneanlived when I was born and new building was planned when I turned one
year old and I did go to preschool and I think that was mine and Tom Donegan's (my brother's preschool. I also remember being at a table there
with a black child at that time and there being something going on with our nutrition they were talking about for us. https://maps.app.goo.gl/3GW
s4L.M4410X5Zkt7

https://www-oxygen-com.cdn.ampproject.org/v/s/www.oxygen.com/uncovered-the-mcmartin-family-trials/crime-time/mcmartin-preschool-trial-
where-are-they-now?

"In 1956, at age 49, Virginia McMartin opened her preschool in downtown Manhattan Beach, and it quickly became popular within the local
community. Following reports of sexual abuse at the school, McMartin was arrested in March 1984 on child molestation charges. The charges
were dropped after the district attorney determined there was insufficient evidence to prove her guilty beyond a reasonable doubt, according to the
Los Angeles Times. She and her granddaughter successfully sued the parent of one child for slander in 1991, but the plaintiffs were only awarded
$1 each, according to the Los Angeles Times. McMartin died in 1995 at 88 after suffering a series of strokes, according to The New York Times.
https://www-oxygen-com.cdn.ampproject.org/v/s/www.oxygen.com/uncovered-the-mcmartin-family-trials/crime-time/memartin-preschool-trial-
where-are-they-now?

The first construction on the preschool lot (i.e. 931 Manhattan Beach Blvd.) was the "Virginia McMartin Preschool" itself. for which the initial
application for a permit was registered in December, 1962 (Permit, 1962). The building was built by C.R. Anderson and Co.. Contractors, who
submitted architectural plans which were approved on February 15. 1966

I believe as Ted Gunderson that the CIA had plans at McMartin preschool just as they did at Boys Town Franklin Nebraska that William Colby,
Ted Gunderon, Jen Moore, and John DeCamp (also CIA) investigated.

a€!

McMartin Scientific Report retrieved from Dr. Gary Stickel Archaeologist Ted L Gunderson. Project Coordinator (former FBI agent) and copied
or modified to here

TED L. GUNDERSON & ASSOCIATES, Santa Monica, California.

Private investigator firm included case files forensic trail work for F. Lee Bailey, esq., ina way comparable to Perry Mason and Paul Drake
television duo.

Background of the Project 1.2 - The preschool site was located in the greater Los Angeles area of Southern California in the City of Manhattan

Beach. Specifically it was located at 931 Manhattan Beach Blvd. Across the street is lot 922 Manhattan Beach Blvd and you can this is these
photos there is a patent for a device in question patent number 3233922. 3233 are the last 4 of my SSN.

Patricia Kennedy met English actor Peter Lawford through her sister Eunice in the 1940s. They met again in 1949, and again in 1953. They courted

briefly, and officially announced their engagement in February 1954. They married on April 24, 1954, at St. Thomas More Church in New York City,
twelve days before her thirtieth birthday. They settled in Santa Monica, California, and often socialized with actress Judy Garland and her family.
Garland gave birth to her son Joseph at the same hospital, and on the same day, Kennedy gave birth to her son Christopher.

Patricia and Peter (who was a member of Frank Sinatra's "Rat Pack") held lavish parties at their mansion during the 1950s and early 1960s with guests

such as Marilyn Monroe.

Paul Schrade (auto workers union leader) and Inglewood California as RFK stays with John Frankenheimer of Manchurian Candidate. I Edward Paul

Donegan assert this ties to my Inglewood P-51 family and birth there and DNA given to MK-ULTRA during atomic testing and DNA is still the issue
and where it might be in elite CIA families of the COld War.

In this book inside is item id="id1450" href="RobertKennedyLastDay B1000.mp4" media-type="video/mp4" and is video taken from the outside of
the home and road towards the Amabssasor Hotel. The Manchurian Candidate is a 1962 American neo-noir psychological political thriller film directed

and produced by John Frankenheimer

shadow factories being established in Crewe, Manchester, and Glasgow. This was not enough to meet increasing demand with the British government

At the outbreak of World War Two, the British aviation industry expanded greatly. There was great need for the Rolls-Royce Merlin engine with

looking to expand production using U.S. manufacturers. An agreement was reached between Rolls-Royce and the Packard Motor Car Company in
September 1940 to manufacture the Merlin under license, with a $130,000,000 order being placed. The first Packard-built engine, designated V-1650-1,
ran in August 1941.

Robert F. Kennedya€™s namesake son has uncovered the identity of the slain politiciana€™s true assassin! The National ENQUIRER has learned

RFK Jr. has discovered evidence a security guard at Los Angelesa€™ Ambassador hotel fired the kill shot into the back of his fathera€™s head at point-
blank range. RFK Jr. believes Thane Eugene Cesar and his fathera€™s convicted assassin, Sirhan Sirhan, doubled up as a hit squad 4€” and hea€™s
demanding the LAPD open a new probe into the decades-old cover-up.

Cesard€™s role in my fathera€™s killing.4€[1 Read more at:https://www.magzter.com/stories/Celebrity/National-Enquirer/RFK-JR-Hunts-Down-His-

a€eeCompelling evidence suggests that Cesar murdered my father,a€[] RFK Jr. wrote on Instagram. &€cePolice have never seriously investigated

Dads-Real-Killer

described by the autopsy. Several witnesses observed Cesar drawing his weapon and one witness saw him fire. He was interviewed within hours by the

As the shooting began, security guard Thane Eugene Cesar was standing behind and slightly to the right of KenneAdy, in the exact firing position

LAPD but they never checked his gun. Cesar claimed he was carrying a .38 caliber revolver that night but he also owned a .22 caliber revolver at the
time. Cesar later lied saying he had sold the .22 four months prior to the assassination but the sales receipt proved he actually sold it three months
afterwards. He also told the buyer it had been involved in a "police shooting."

Thane Eugene Cesar held extreme right-wing views, supported George Wallace for President and openly admitted hating the Kennedys. At that time, he

was working at Lockheed, home of the U-2 spy plane, with a high-level security clearance from the Department of Defense. A week before the
assassination, he took a part-time job working evenings as a security guard for Ace Guard Service. Kennedy was assassinated on Cesar's second
assignment.

A POSSIBLE HIGH-LEVEL CONSIIRATOR
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Authors David Talbot ("Brothers: The Hidden History of the Kennedy Years") and Lisa Pease ("A Lie Too Big to Foil") hove identified Howard
Hughes' right-hand man, former FBI agent, and the CIA's Castro asAsassination plot coordinator, Robert Maheu, as the likely planner of Robert
Kennedy's assassination. Multiple government documents prove that Maheu worked for the CIA in assassination plots and other covert activities in the
1960s. Maheu also admitted to Talbot that he hated the Kennedys.

Maheu's principal accuser is former top Howard Hughes executive and Maheu associate, John Meier. Meier knew that Thane Eugene Cesar was an
employee of Maheu's private security firm that performed top secret acAtivities for the CIA. Meier also described suspicious conversations he heard
between Maheu and Donald Nixon, Richard Nixon's brother, shortly before and after the assassination and wrote about them in his diary (partially
published in Gerald Bellett's "Age of Secrets"). Hughes had long been a major financial supporter of Richard Nixon and a close collaborator with the
CIA. Meier, now 88, has continued to try to get his information about the case out to the public. https:/justiceforrfk.com/the-investigation.html

NYT - After dropping out of Yale University in his junior year, Mr. Schrade headed to Southern California, where he got a job at North American
Aviation, an aerospace company that was later known as North American Rockwell and Rockwell International.

He became a union activist, rising in the ranks of the United Auto Workers to become president of the union local at the Rockwell plant in Los Angeles
before moving to Detroit in the mid-1950s as the assistant to Walter Reuther, the uniona€™s president.

"In a speech to college students in Ohio in 1959, Mr. Schrade pointed to labora€™s role in fighting communism and building the American dream:
a€eWe have the brains, we have manpower and we have the natural resources and scientific ability to provide ourselves with both plenty and
freedom.a€L

Mr. Reuther, his patron, died in plane carsh in 1970.

Walter Philip Reuther (/E rufi 0T E™r/; September 1, 1907 46 May 9, 1970) was an American leader of organized labor and civil rights activist who
built the United Automobile Workers (UAW) into one of the most progressive labor unions in American history.[1] He saw labor movements not as
narrow special interest groups but as instruments to advance social justice and human rights in democratic societies.[1] He leveraged the UAW's
resources and influence to advocate for workers' rights, civil rights, women's rights, universal health care, public education, affordable housing,
environmental stewardship and nuclear nonproliferation around the world.[1] He believed in Swedish-style social democracy and societal change
through nonviolent civil disobedience.[2][3] He cofounded the AFL-CIO in 1955 with George Meany.[4] He survived two attempted assassinations,
including one at home where he was struck by a 12-gauge shotgun blast fired through his kitchen window.[5] He was the fourth and longest serving
president of the UAW, serving from 1946 until his death in 1970.[6]

As the leader of five million autoworkers, including retirees and their families,[7] Reuther was influential inside the Democratic Party.[8] Following the
Bay of Pigs in 1961, President John F. Kennedy sent Reuther to Cuba to negotiate a prisoner exchange with Fidel Castro.[9] He was instrumental in
spearheading the creation of the Peace Corps[10][11][12] and in marshaling support for the Civil Rights Act of 1964,[13][14] the Voting Rights Act of
1965,[15] Medicare and Medicaid,[16] and the Fair Housing Act.[14] He met weekly in 1964 and 1965 with President Lyndon B. Johnson at the White
House to discuss policies and legislation for the Great Society and War on Poverty.[17] The Republican Party was wary of Reuther, leading presidential
candidate Richard Nixon to say about John F. Kennedy during the 1960 election, "I can think of nothing so detrimental to this nation than for any
President to owe his election to, and therefore be a captive of, a political boss like Walter Reuther."[18] Conservative politician Barry Goldwater
declared that Reuther "was more dangerous to our country than Sputnik or anything Soviet Russia might do."

A powerful ally of Martin Luther King Jr. and the civil rights movement,[20] Reuther marched with King in Detroit, Selma,[21] Birmingham,[22]
Montgomery,[23] and Jackson.[24][25] When King and others including children were jailed in Birmingham, Alabama, and King authored his famous
Letter from Birmingham Jail, Reuther arranged $160,000 for the protestors' release.[26] He also helped organize and finance the March on Washington
on August 28, 1963, delivering remarks from the steps of the Lincoln Memorial shortly before King gave his historic "I Have a Dream" speech on the
National Mall.[22][27] An early supporter of Cesar Chavez and the United Farm Workers, he asked Robert F. Kennedy to visit and support Chavez.[28]
He served on the board of directors for the National Association for the Advancement of Colored People (NAACP)[29] and was one of the founders of
Americans for Democratic Action.[30] A lifetime environmentalist, Reuther played a critical role in funding and organizing the first Earth Day on April
22,1970.[31] According to Denis Hayes, the principal national organizer of the first Earth Day, "Without the UAW, the first Earth Day would have
likely flopped!"[31] -

On May 9, 1970, Walter Reuther, his wife May, architect Oscar Stonorov, Reuther's bodyguard William Wolfman, pilot George O. Evans and co-pilot
Joseph U. Karaffa were killed when their chartered Learjet 23 crashed in flames at 9:33 p.m. Eastern Time. The plane, arriving from Detroit in rain and
fog, was on final approach to Pellston Regional Airport in Pellston, Michigan, near the UAW's recreational and educational facility at Black Lake,
Michigan.[153][154] The National Transportation Safety Board discovered that the plane's altimeter was missing parts, some incorrect parts were
installed, and one of its parts had been installed upside down,[155] leading some to speculate that Reuther may have been murdered.[142] Reuther had
been subjected earlier to two attempted assassinations and a similar near-crash in a small plane in 1969.

Journalist Michael Parenti wrote, "Reuther's demise appears as part of a truncation of liberal and radical leadership that included the deaths of four
national figures: President John Kennedy, Malcolm X, Martin Luther King, and Senator Robert Kennedy."[156]WIkipedia

|

V12 Aircraft Engines (various sources)

WWI Aviation - The Liberty L-12 is an American
water-cooled 45A° V-12 aircraft engine displacing 1,649
cubic inches (27 L) and making 400 hp (300 kW)
designed for a high power-to-weight ratio and ease of
mass production. It saw wide use in aero applications,
and, once marinized, in marine use both in racing and
runabout boats.

A single bank 6-cylinder version, the Liberty L-6, and V-8, the Liberty L-8, were derived from the Liberty L-12. It was succeeded by the Packard 1A-
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The Packard V-1650 Merlin is a version of the Rolls-Royce Merlin (Birds of Prey Names for British Fighters) Spitfire aircraft engine, produced under
license in the United States by the Packard Motor Car Company. The engine was licensed to expand production of the Rolls-Royce Merlin for British
use. The engine also filled a gap in the U.S. at a time when similarly powered American-made engines were not available.

The first V-1650s, with a one-stage supercharger, equivalent to the Merlin XX, were used in the P-40F Kittyhawk fighter and in Canadian-built Hawker
Hurricanes. Later versions based on the Merlin 60 series included a more advanced two-stage supercharger for improved performance at high altitudes.
It found its most notable application in the North American P-51 Mustang fighter, improving the aircraft's performance so it could escort Allied heavy
bombers from Britain to Germany and back.

The first American model was a version of the Mark XX, designated the V-1650-1 by the American military and the Packard Merlin 28 by the British.
This engine used a single-stage, two-speed supercharger, the gear changing mechanism of which originally came from a French Farman patent license.
The Merlin 28 was used for the Avro Lancaster bomber. The USAAF V-1650-1 version of this engine was used in the Curtiss P-40Fs. The initial Packard
modifications to this engine changed the main crankshaft bearings from a copper-lead alloy to a silver-lead combination and featured indium plating.
This had been developed by General Motors' Pontiac Division to prevent corrosion, which was possible with lubricating oils that were used at that time.
The bearing coating also improved the break-in (running-in) and load-carrying abilities of the surface.[citation needed]

In answer to a request from the British Air Ministry for a high-altitude Merlin for the pressurised Wellington VI high-altitude bomber, a Rolls-Royce
team under the direction of Stanley Hooker developed a Merlin with two-stage supercharging, which became the Merlin 60-series. The first 60-series
engine ran in March 1941, and was first flown in July the same year.[4] When only 63 examples of the otherwise-cancelled Wellington VI were
produced, these engines were instead introduced on the Spitfire IX as the Merlin 61.

This model was later produced by Packard as the V-1650-3 and became known as the "high altitude" Merlin destined for the P-51, the first two-stage
Merlin-Mustang conversion flying with a Merlin 61[5] as the Mustang X in October 1942, the production V-1650-3 engined P-51B (Mustang I1I)
entering service in 1943. The two-speed, two-stage supercharger section of the two-stage Merlins and V-1650-3 featured two separate impellers on the
same shaft that were normally driven through a gear train at a ratio of 6.391:1. A hydraulic gear change arrangement of oil-operated clutches could be
engaged by an electric solenoid to increase this ratio to 8.095:1 in high speed blower position.[citation needed]

Packard Motors 19424€1945 In 1942, the Packard Motor Car Company converted to 100% war production.[41] During World War II, Packard again
built airplane engines, licensing the Merlin engine from Rolls-Royce as the V-1650, which powered the P-51 Mustang fighter, ironically known as the
"Cadillac of the Skies" by GlIs in WWII.[42][43] Packard also built 1350-, 1400-, and 1500-hp V-12 marine engines for American PT boats (each boat
used three) and some of Britain's patrol boats. Packard ranked 18th among United States corporations in the value of wartime production contracts.[44]
The end Studebaker-Packard retired the Packard marque in 1959. In 1962, "Packard" was dropped off the corporation's name at a time when it was
introducing the all-new Avanti.

By the end of the war in Europe, Packard Motor Car Company had produced over 55,000 combat engines. Sales in 1944 were $455,118,600. By May
6, 1945, Packard had a backlog on war orders of $568,000,000.

1946a€1956 Postwar use - In the United States many war surplus engines and airframes were sold relatively cheaply 4€ two of the most popular
items were North American P-51 Mustangs and Packard V-1650 Merlin engines, several of which were "souped up" and modified for air racing in the
Bendix Trophy, the Cleveland Air Races,[7] and the Thompson Trophy. Many of these engines remain heavily used to this day in Drag Racing,
Hydroplane racing, and Land Speed Racing at places like the Bonneville Salt Flats. The Mynarski Lancaster flown by the Canadian Warplane Heritage
Museum in Hamilton, Ontario, Canada, one of only two Lancasters flying in the world, uses four Packard Merlin engines.

Work continues on increasing the power output of the Merlin for the Unlimited Class racers at the Reno Air Races. Innovations, such as the use of
Allison V-1710 connecting rods and the replacement of the intercooler with ADI (Anti-Detonation Injection) (50% Distilled Water and 50% Methanol),
nearly identical in chemical composition to the Luftwaffe's wartime MW 50 system, and similar to the water injection system used on Pratt & Whitney
engines during World War II, have allowed great increases in power output.[9][10] Many of the fastest Unlimited racers increase Merlin manifold
pressures as high as 145 inHg (56.6 psi, 4.8 atm) to obtain up to 2,835 kW (3,800 horsepower), achieving Mustang speeds up to 490 mph.

The P-51H Mustang by Curtis Fowles, Mustangs Mustangs In July of 1943, U.S. Army approved a contract with North American Aviation to design
and build a lightweight P-51. Designated NA-105, 5 aircraft were to be built and tested. Edgar Schmued, chief of design at NAA, began this design early
in 1943. He, in February of 1943, left the U.S. on a two month trip to England. He was to visit the Supermarine factory and the Rolls Royce factory to
work on his lightweight project.

Rolls Royce had designed a new version of the Merlin, the RM.14.SM, which was proposed to increase the manifold pressure to 120 (from 67 max)
and thus improve horsepower to 2,200. Schmued was very eager to use this powerplant. The new Merlin was not heavier than the earlier models.
Schmued visited with the engineers at Rolls Royce and they answered his many questions. Schmued left the Rolls Royce factory very satistied with their
cooperation.

Brittish fighters were lighter than U.S. fighters. Schmued ask for detailed weight statements from Supermarine on the Spitfire. Schmued wanted to
know why the Spitfires were so much lighter than the P-51. Supermairne did not have such data on the Spitfire, so they started weighing all the parts
they could get a hold of and made a report for Schmued. The Brittish had design standards that were not as strict in some areas of design as the U.S.
Landing gear, angle of attack and side engine design loads were higher in the U.S.

When Schmued returned, they began a new design of the P-51 Mustang that used Brittish design loads. They shaved weight on any part that could
yield. They were able to reduce the empty weight of the P-51 by 600 pounds. This would translate into more performance.

P-51H-10NA_26t.jpgP-51H-10NA_9t.jpgP-51H-SNA_1t.jpgP-51H-SNA_2t.jpg The lightweight prototypes were designated XP-51F, XP-51G and XP-
51J. After testing of these prototypes, the production version, NA-126 P-51H, was closest to the XP-51F. The project began in April of 1944 and the
contract for 1,000 P-51Hs was approved on June 30, 1944.

The H model was a completely new design. Yes it looks like a P-51, but you can tell there is something not the same. I remember as a teenager when I
saw my first P-51H in person. I asked my dad, "that's a Mustang ... isn't it?" as I looked at it and tilted my head slightly. He looked and my uncle looked,
and then they paused and decided that yes it was a mustang and it must be the later H model (they were seldom stumped when I asked them aircraft ID
questions).

Almost all the parts from the D line were not usable in the P-51H. This was the first production P-51 with a complete overhaul. The wing did not have
that famous leading edge kink in it. The landing gear was visibly smaller. The profile shows new lines with a taller tail (later versions). The fuselage was
a bit more slender and the length was increased to 33.33 feet. The wingspan stayed the same. The belly scoop inlet profile was not angled any longer but
was now square again like the first P-51s. The chin scoop for the engine was decreased in size.
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The wheels now had disk brakes. The oil cooler was moved from inside the belly scoop to in front of the oil tank ahead of the firewall. This eliminated
the oil lines that ran from the engine to the old location in the scoop. The oil was now cooled by a heat exhanger mounted next to the engine intercooler.

The engine mounts were incorporated into the structural engine cradle, thus saving weight. The engine would not be the newer RS.14.SM Merlin as in
some of the lightweight prototypes. The Rolls Royce Merlin V-1650-9 was chosen. Take-off horsepower was actually down from the -7 series to 1,380.
But, the new -9 Merlin used water/alcohol injection and was able to up the war emergency power to 2,200 at 10,200 feet. This was the fastest production
P-51 clocking 487 mph at 25,000 feet.

The propeller of the P-51H was the Aeroproducts 11'1" 4-blade Unimatic otherwise know as the "H prop". This prop is even lighter than the K model
Aeroproducts but it looks much different. The blades are wider and keep approx. the same width almost the whole blade. The tips are rounded.

Armament was the same as in the P-51D. Removable ammo boxes and a redesign of the ammo doors were added. This saved time reloading and must
have eased up on the laminar flow killing scratches and scuffs on the wings. The earlier models had to be loaded by hand out of portable ammo boxes.
The top surfaces of the wings were taking a huge beating and disrupting the true laminar flow of the wing surface. I honestly doubt the crews in the field
either knew or cared much about that.

Fuel in the fuselage tank was decreased to 55 gallons max. The fuselage skins were lighter and thinner, made from a new alloy. The cockpit panel was
improved and simplified. The canopy was redesigned and the "hump" moved further forward. The pilot sat higher for a better angle using the gunsight.

The first P-51H flew on Feb 3, 1945 with Bob Chilton at the controls. This P-51H-1NA, 44-64160 was wrecked three days later when the prop failed.
The USAAF flew test flights on P-51H 44-64161 from Apr 4-14, 1945 by pilot Major J. D. Onerem. Production continued and 221 P-51Hs were
delivered by July 30 and 370 by VJ Day in early September.

Contrary to what many believe, the P-51H did not start out as "the tall tail Mustang". The first 20 P-51H-1NA were built with the lower D model height
tail. These units were later retrofitted with the taller tail. The taller tail and smaller fuselage fuel tank of 55 gallons, rid the P-51 of the annoying
directional stability problem.

Production was cut short by the end of the war. All P-51H versions were built at Inglewood, Ca. The Dallas, Tx version of the P-51H, NA-129 P-51L
with the newest Merlin, the V-1650-11, would not finish any models. The last P-51 off the Texas production line was an NA-124 order which included
the newer P-51M which was an improved P-51D-30 with the V-1650-9A Merlin and a Hamilton Standard Prop. The -9A Merlin did not have water
injection. One production M model was completed. The 63 partially built units were scrapped.

The last P-15H-10NA rolled out of the Inglewood factory in November of 1945. In all, a total of 555 P-51H models were completed: 20 P-51H-1NA,
280 P-51H-5NA and 255 P-51H-10NA were finished and accepted in the USAAF.

Even though some units in the pacific received the P-51H before VI Day, they did not see any action. Ironically, when the start of the the Korea War
broke out, the earlier version of the P-51, the P-51D was chosen to do the fighting, not the P-51H. In the years to follow, the H was used in many Air
National Guard units around the U.S.

Only 5 P-51Hs survived, 2 are display quality only, 2 are airworthy and the last is in restoration to be airworthy. One of the XP-51G prototypes does
exist and is in a long term restoration with John Morgan in California. This G model was saved by chance and fast action while on its way to the
scrapper.

The Tempest a play by Shaekesphere set on a boat in a storm that is part of European Colonial battles among themselves and the lands they intend to
rule. It is not part of how US Citizens think but is part of English literature and those like Lynn Cheney. Cheney received her Bachelor of Arts degree in
English literature with highest honors from Colorado College. She continued her education with a Master of Arts degree from the University of
Colorado Boulder, and a PhD in 19th-century British literature from the University of Wisconsin-Madison.[4][5] Her dissertation was entitled "Matthew
Arnold's Possible Perfection: A Study of the Kantian Strain in Arnold's Poetry".[5]

Ed Donegan (I) assert we the USA were not aware of scheming of old money and old european power to act coveretlty.

The Temptest retrieved from Jhttps:/www.litcharts.com/lit/the-tempest/themes/colonization and copied or modified to here

The Tempest is a play by William Shakespeare, probably written in 1610-1611, and thought to be one of the last plays that he wrote alone. After
the first scene, which takes place on a ship at sea during a tempest, the rest of the story is set on a remote island, where Prospero, a complex and
contradictory character, lives with his daughter Miranda, and his two servants: Caliban, a savage monster figure, and Ariel, an airy spirit. The play
contains music and songs that evoke the spirit of enchantment on the island. It explores many themes, including magic, betrayal, revenge, and
family. -Wikipedia

DRAMATIS PERSONAT.1

Alonso, King of Naples.
Sebastian, his brother.
Prospero, the right Duke of Milan.
Antonio, his brother, the usurping Duke of Milan.
Ferdinand, son to the King of Naples.
Gonzalo, an honest old Counsellor.
Caliban, a savage and deformed Slave.

Colonization - Theme Analysis

During the time when The Tempest was written and first performed, both Shakespeare and his audiences would have been very interested in the
efforts of English and other European settlers to colonize distant lands around the globe. The Tempest explores the complex and problematic
relationship between the European colonizer and the native colonized peoples through the relationship between Prospero and Caliban. Prospero
views Caliban as a lesser being than himself. As such, Prospero believes that Caliban should be grateful to him for educating Caliban and lifting
him out of "savagery." It simply does not occur to Prospero that he has stolen rulership of the island from Caliban, because Prospero can't imagine
Caliban as being fit to rule anything. In contrast, Caliban soon realizes that Prospero views him as a second-class citizen fit only to serve and that
by giving up his rulership of the island in return for his education, he has allowed himself to be robbed. As a result, Caliban turns bitter and
violent, which only reinforces Prospero's view of him as a "savage." Shakespeare uses Prospero and Caliban's relationship to show how the
misunderstandings between the colonizer and the colonized lead to hatred and conflict, with each side thinking that the other is at fault.
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In addition to the relationship between the colonizer and colonized, The Tempest also explores the fears and opportunities that colonization

creates. Exposure to new and different peoples leads to racism and intolerance, as seen when Sebastian criticizes Alonso for allowing his daughter

to marry an African. Exploration and colonization led directly to slavery and the conquering of native peoples.
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MICHAEL SWANSON Today when you factor in the interest on the national debt from past wars and total defense expenditures
the United States spends almost 40% of its federal budget on the military. It accounts for over 46% of total
world arms spending. Before World War Il it spent almost nothing on defense and hardly anyone paid any
income taxes. You can't have big wars without big government. Such big expenditures are now threatening

Readsnple I Audibleszample to harm the national economy. How did this situation come to be?

azon.com/War-State-Origins-Military-Industrial-1945-1963-ebook/dp/BOOEWLGXHW/ and copied or modified to here

An important read cover-to-cover because the USA teamed with British Colonialsim when the Nazis (though defeated) had
freed many colonial ruled nations world-wide

Once the war ended, both the United States and Soviet Union spent the next several years consolidating their respective positions. Stalin
created a Warsaw Pact empire in the nations it occupied in Eastern Europe, while the United States became fearful that the devastation and
economic collapse that existed throughout Europe immediately after World War Il could serve as a breeding ground for communism.
American leaders saw the Great Depression bring fascism to Italy and Germany and could easily imagine how similar economic hardships
could cause Western Europe to go red unless they did something about it.

Out of such worries sprang the Truman Doctrine, the Marshall Plan, and covert operations funding anticommunist political parties in

consolidate the position of the United States and its a€cefree worlda€(] allies in Western Europe and prevent the Soviet Union from
spreading its empire.

it would take the Russians several years to develop one. Stalin tried to blockade Berlin from June 1948 to May 1949 in an attempt to starve
out West Berlin and prevent the United States from revitalizing West Germany, but he failed. This defeat essentially marked the successful
containment of the Soviet Union after which the Russians failed to expand their empire in any meaningful way. In fact, they had trouble
holding on to what they had and eventually lost everything in 1989.

a Cold War in Europe designed to contain Soviet expansion into a global Cold War to manage the world. In 1949, the Soviet Union

so that conventional war between great powers was now obsolete. That meant the Cold War became a series of d4€celimiteda€l | wars in
places such as Korea, Vietnam, and Afghanistan, and an imperial 4€cecoverta€[] war for control of various a€cethird worlda€[] nations
throughout the world.

The War State: The Cold War Origins Of The Military-Industrial Complex And The Power Elite, 1945-1963 retrieved from https:/www.am

Greece and Italy. George Kennana€™s containment policy laid out the rationale for these policies and explained their purpose - basically to

The United States came out of the war from a position of great power over the Soviet Union. While the United States had the atomic bomb,

Although the United States successfully contained the Soviet Union in 1949, the Cold War went on for fifty more years and morphed from

successfully exploded an atornic bomb - an act that changed the face of war forever. The fact that the two nations had atomic bombs made it

4.6 W Wiy v 502 ratings See all formats and editions
Kindle Audiobook Paperback
$0.00 kindleunlimited $0.00 $18.95
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https://www.youtube.com/@AntPDC Images from the first three generations of Star Trek. This melody is from one of my favourite episodes from
Next Generation: "The Inner Light". I also loved the later episode "Lessons" which featured this tune in another rather moving context - Captain
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Picard on his Ressikan flute and
Commander Nella Daren on roll-
up piano.

It was later orchestrated for the
30th anniversary of Star Trek,
and that is the work featured
here. As an aside, I'm reminded
of a similar melody: "The Skye
Boat Song", better-known as
"Over the sea to Skye" (old
Scottish song).

In some of the Enterprise
images I was influenced by
Stanley Kubrick's balletic
spacecraft sequences in his film
"2001". I was stunned by what
he did in the late 1960's in terms
of imagery, and I remain so
today, notwithstanding advances
in technology.

P Pl o) 2397642

I hope you enjoy, and please

forgive my partial treatment of w . . .
the Star Trek characters - just my The Inner Light" - Music from Star Trek TNG, composed by Jay Chattaway.

take in the context of this music. ﬁ AntPDC

33.7K subscribers

£\ subscribed e 75k GO A Share

Update: courtesy of informed
comments here, the composer of
this piece is Jay Chattaway.

This recording is available in the US here: The Best Of Star Trek: 30th Anniversary Special! Original TV Soundtrack Enhanced CD, Enhanced
Star Trek (Related Recordings) Format: Audio CD

“The Inner Light" - Music from Star Trek TNG, composed by Jay Chattaway.

33.7K subscribers

6 AntPDC £\ subscribed e 75k GO 4> Share

Scope Creep and Public Corruption Lead to JFK's 1963 War

Edward Paul Donegan One Made from Two. One among hundreds of millions and a Conspiracy Theorist within our population. (a play on resentfull
prison yard tattoos Made by One Judged by 12)

Large ships at at their best when they turn slowly. I am adding my voice into the rest ob board.
Scope Creep and Public Corruption Lead to JEK's 1963 shooting War [ongoing] against the FBI, CIA, US DOD and related agencies of the Deep State.
More book authors and historians are comeing to this perspective as well

Intelligence Agencies including IC relationships and ownership of Defense Industrial companies and even media companies (for PsyOps Propoganda
purposes) because a corrupt power in themselves.

Riddled with vice and prostitution, gun and drug running, assasionations and mafia, a bacterial filth of sewage of a society emerged.
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Timothy McVeigh has been the only true victor in the fight. The Consolidation of Power the worlds most dangerous criminals have achievbed in US
Government have created drug addicted tatoo covered psychpathos of Gang Stalking criminals using poisonings and mafia thugs to bulldoze the rule of
law, journalism, and patriotism in the USA.

The origins of the Scope Creep and Special Relationship with England began from 1902 to 1932 and with the New Deal began to become more easily
hidden and more dangerous.

FDR was a key player in this along with the Dulles brothers. Today I believe in killing police officers and fire as acts of war against them. Nothing will
ever change my mind on that and I have held that opinion openly for at least 20 years and repeatedly stated it in court I think every time I have been to
court.

The Cabal has consolidated power including control of the media establishment.

It is my belief that the government simple is armed while I am not and has public cooperation and I do not, and like with Ghandi I have to find the
power of non-violence and like glider rather than a powred plane, try to float on the air rather than push my way through, being areodynamic, my
argument supporting me.

I resent the US disinterest in the death of Jen More and Ted Gunderson. I belive no duty exists greater than killing polce and fire and EMS. I am glad to
see growing Targeted Individual groups able to explain what the threat is - and how the threat dressess, what uniforms they wear and how they use
illegal tactics.

Commentary by Edward Donegan from available sources
Majestic 12 was probably 12 members of the Windsor family in 1946 and the amazing Rolls Royce plane engines, British aviation, RADAR of Dover,

etc.,

Prince Philip will marry the daughter of the Queen Mother, the Queen Mother Elizabeth married to speech Defect Prince Albert of Wales. Younger
brother of Edward of Wales who abdicated. Princess Elizabeth daughter of Albert of York King George VI will marry Philip her Consort and become
Queen Elizabeth IT in 1952

Coupling FOXP2 Minimal Brain Dysfuction Lineage

GEORGE V MARY OF TEK ROMANIA QE QUEEN MOTHER
Born: June 3, 1865, Marlborough House, London, United Kingdom

Children Edward VIII of Wales and Prince Abert of York. Upon Edward VIII abdicating, Albert of York dispiate his Minimal Brain
Disfucntion becomes King Geroge VI, dying in 1952. His wife helped along since 1925, and is the Queen Mother.
George VI

PRINCESS ELIZABETH QEII AND PRINCE PHILLIP

In 1946 1947 they engage and marry, the Crown Jewels program is begun as Engalnd and USA have been working on the Manhattan Projec
during the war and continue a Special Relationship afterwards, Subversion teams moving out of wedlock (since 1902 and 1926) biological
bastard children become sleepers and agents of influence worldwide.

Secretly Norma Jean and Glorian Donegan and likely Julie Andrews. At least two by Maria Kutschera and in the USA North Carolina Born.

In 1939, King George VI (aka Prince Albert of York, Younger brother of abdicated Edward of Wales, Albert the Kings Speech Defect of 1925 and
Queen Elizabeth the Queen Mother his speech defect advocate toured the Royal Naval College, Dartmouth.

During the 1939 visit, the Queen and Lord Louis Mountbatten asked his nephew Philip to escort the royal couple's daughters, Elizabeth and Margaret,
who were Philip's third cousins through Queen Victoria of the United Kingdom and second cousins once removed through King Christian IX of
Denmark.[37] Princess Elizabeth future Queen Elizibeth, fell in love with Philip, and they began to exchange letters when she was 13.

Eventually, in the summer of 1946, Philip asked George VI (Prince Albert of Wales now King)for his daughter's hand in marriage. The King granted his
request, provided that any formal engagement be delayed until Elizabeth's 21st birthday the following April. By March 1947, Philip had adopted the
surname Mountbatten from his mother's family and had stopped using his Greek and Danish royal titles upon becoming a naturalised British subject.
The engagement was announced to the public on 9 July 1947.

Now a very powerful Free Mason is wife of Queen Elizabeth IT who will gain power and gain MKULTRA in 1952 as all sorts of things happen.

Later Coooper will say and it is documented and fits DiVinci codes Eisenhower will sign on likely with Robert Mahue of TWA and other Free Mason
in Aerospace for technology sharing, etc.,
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J

retrieved from https:/ratical.org/ratville/JFK/ToA/ToAchp6.html and copied or modified to here

Chapter 6

The Assassinations of Robert Kennedy and Dr. Martin Luther King and Lyndon B. Johnson's Withdrawal in 1968

The Power Control Group faced several dangers in 1968. While President Johnson had cooperated fully with their desires in Viet Nam and in
other parts of the world, he had not met their requirements in other areas. He had gone too far in appeasing the blacks and had shown some signs
of giving in to the young people in America in early 1968. Through threats to expose his role in covering up the truth about the JFK assassination
or personal threats to the safety of his family, the Group forced his withdrawal from the 1968 election race. Their plan now was to install Richard
Nixon as president at all costs.
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Robert Kennedy and Dr. King posed real threats to this plan. Dr. King was beginning a movement in the direction of a coalition with Malcom X
followers and other black militant groups. He was speaking out against the Viet Nam war. His influence might help defeat Nixon at the polls. So
the Power Control Group created an environment in which he could be assassinated by his arch enemies.

After Ray was identified and arrested in London, Hoover and the Justice Department had to manufacture some evidence to get Ray back to the
U.S. They had no qualms about bribing one witness, Charlie Stevens, to do this. They forced him to say he had seen Ray. Then a new problem
arose. Ray began telling the truth to his lawyer and a writer, William Bradford Huie. He almost 9/19/23, 11:04 AM Chapter 6, The Assassinations
of Robert Kennedy and Dr. Martin Luther King and LyndoB. Johnson's Withdrawal in 1968, revealed Frenchy's true identity. The Power Control
Group, led by J. Edgar Hoover, solved this problem by getting rid of Ray's lawyer, Arthur Hanes, and they hired Percy Foreman to keep Ray
quiet. They also were forced to pay off or frighten off author Huie who had by then become convinced Ray was telling him the truth. Huie had
found several witnesses who had seen Ray and Frenchy together.

The group got Foreman to talk Ray into pleading guilty and Huie to retract his conspiracy talk and publish an article and a book claiming Ray
was the lone assassin. Ever since Ray was put away for 99 years, the FBI and the Power Control Group have been hard at work covering up the
truth, bribing or influencing judges who have heard Ray's appeals for a trial, publishing disinformation like Gerold Franck's book, An American
Assassin, suppressing evidence, and placing key witnesses in psychiatric wards. It is still going on. They have killed at least one reporter -- Louis
Lomax -- who was getting too close to the truth. The local D.A., Phil Canale, was brought into the conspiracy along with Percy Foreman, Judge
Battle, Fred Vinson (who extradited Ray, using Stevens' false affidavit), and local authorities who committed Grace Walden Stevens to a mental
institution because she knew Charlie had been dead drunk and saw nothing.

The mechanics of the assassination are as follows: Youngblood and Frenchy recruited Ray in Montreal for smuggling drugs into the U.S. from
Mexico and Canada. They recruited him in the assassination plan in such a way as to make him believe they were smuggling guns to Cuba.

Frenchy (Ray knew him as Raoul) set up Ray as a patsy by planting evidence with Ray's prints on it near the fake firing point. He persuaded Ray
to rent a room opposite Dr. King's motel, to buy a rifle with telescopic sight, and a white Mustang, and park the Mustang outside the rooming
house to wait for Frenchy to come out. Youngblood stationed himself on a grassy knoll beneath the rooming house where Frenchy was located.
When King came out on his balcony, Youngblood killed him with one shot fired at an upward angle. Frenchy ran from his perch overlooking
King's balcony. He made plenty of noise to attract attention, and dropped a bag full of items with Ray's prints on them in front of an amusement
parlor next door to the rooming house.

Frenchy must have had some anxious moments then because Ray had driven the Mustang to a gas station a few blocks away to have a low tire
pumped up. Three witnesses remember his being there. When Ray returned, not yet knowing what had happened, Frenchy told him to drive away
toward the edge of town where Frenchy got out of the back seat. Ray drove on to Atlanta with the intention of meeting Frenchy there.

Meanwhile, Youngblood mingled with the crowd under King's balcony and then faded away. A false trail was created by another member of the
team who drove away in a second white Mustang and then created a fake auto chase on the police band radio. Youngblood was tracked down by
various reporters in early 1976 and began negotiating to tell his story for a very high price. Meanwhile, judge after judge and court after court
keep turning down Bernard Fensterwald and James Cesar, Ray's new lawyers, who appealed for a new trial.

All of the information above has been reported with factual evidence backing it up in several articles, one book, and at Ray's legal hearing for a
new trial in Memphis in 1975.[2] After Dr. King was eliminated, the Power Control Group faced a much greater threat. Robert Kennedy began his
quest for the presidency. There was little doubt in the minds of anyone in the Group that Kennedy would be nominated as Democratic candidate at
the convention, and would have a very good chance of defeating Richard Nixon. This would be a near certainty if Eugene McCarthy decided to
drop out and support Senator Kennedy. Robert Kennedy represented a double threat to the Group in that he would undoubtedly expose them after
becoming president and seize control.

The plan they adopted was again to create an environment in which it would be easy for an enemy like the Minutemen or the Mafia or certain
local hate groups in California to assassinate RFK and get away with it by setting up another patsy. Available at the time was a CIA agent planted
inside the Los Angeles police department. Strong influence was brought to bear on chief of police, Ed Davis, to remove all official protection for
Senator Kennedy in the Ambassador Hotel.

Arrangements were made for the Ace Guard Service to supply three extreme right wing, militant guards at the hotel to guard the Senator after his
victory speech. One of these was Thane Eugene Cesar, a known Kennedy hater and friend of a group of Southern California Minutemen. He was
9/19/23, 11:04 AM Chapter 6, The Assassinations of Robert Kennedy and Dr. Martin Luther King and Lyndon B. Johnson's Withdrawal in 1968,
also almost certainly a CIA contract agent or "blind" assassin. At the same time another group was recruited to hypnotize Sirhan Sirhan and to
program him for firing some shots in Robert Kennedy's direction.

Two hypnotists and at least three other people were involved in the framing of Sirhan. Cesar killed Robert Kennedy from behind while Sirhan
was firing under hypnosis from in front of the Senator. His programmed signal was given by a girl in a polka dot dress and another young Arabic
man with them in the pantry.

After the crime, the FBI, the CIA agent (Manny Pena), the District Attorney's office (Evelle Younger and Joseph Busch) and the Los Angeles
Police Department (Ed Davis, Robert Houghton and others), knowing the truth, all teamed up to suppress all other evidence except that which
was aimed at framing Sirhan. The Power Control Group has since wielded its influence to keep the RFK case under wraps. They pushed
legislation through the California legislature to lock up the evidence. They put Thomas Noguchi, the L.A. County Coroner who wouldn't keep
quiet about the autopsy evidence which proved conspiracy, in an insane asylum. They arranged for the FBI report on the assassination to be
classified and locked up. They killed at least one person who knew what had happened. They controlled the media on the subject, especially the
Los Angeles Times through its owner, Norman Chandler, and his friend Evelle Younger, who became California State Attorney General.

After Al Lowenstein, Jerry Brown, Paul Schrade, Vincent Bugliosi, Robert Vaughn, Tom Bradley and others began to try to expose the truth, the
Group fought back by setting up their own expert ballistics panel and buying or frightening them into distorting the evidence proving there were
two guns fired. The Group is certainly not through yet. More planted disinformation can be expected and more bribing of judges and expert
witnesses. There may be more killings. Cesar's life and the lives of the two hypnotists won't be worth much if they ever start talking.

Pillory epub https://archive.org/download/genoracketeering_202001/What.epub

Ed remained interested in Archery most of his young life being on a team in Higschool and having Greek statue interests in concepts of internal and

exeternal life and the body. Though he () used weighted points I kept strictly to practice ranges.

L -

The assassination https://justiceforrfk.com/the-investigation.html
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The assassination of Robert Kennedy seemed, at first blush, to leave little room for mystery. Everyone near Kennedy saw Sirhan Sirhan firing
towards him. But for those watching closely, and for those who would later wonder if there was more to the story, there was abundant reason to
look beyond first appearances.

Just after midnight on June 5th, 1968 at the Ambassador Hotel in Los Angeles, after Senator Kennedy had won the California Democratic
primary and thanked his assembled supporters, assistant maitre d' Karl Uecker led him through a dimly lit kitchen pantry en route to a press
conference. Thane Eugene Cesar, a security guard hired for the night, followed Kennedy closely behind, holding the senator's right elbow and
appearing to guide him.

As Kennedy stopped at the edge of a steam table to shake hands with kitchen workers, a 24-year-old PalestinAian Christian, Sirhan Sirhan (who
had moved to the LA area as a child}, began firing at Kennedy from several feet in front of him. After two shots, Uecker grabbed Sirhan's arm
and, with the help of others, pushed him down onto the steam table, pinning his gun hand. Though his hand was pinned down and pointed away
from Kennedy, Sirhan continued firing wildly injuring five bystanders. According to the eyewitness testimony, SirAhan's gun always remained
one and a half to five feet in front of the senator while the coroner's report deterAmined Kennedy was hit three times from behind, with the fatal
shot to the back of his head at point blank range of 1 to 3 inches. He died 26 hours later.[1]

autopsy indicates a second gunman

According to respected LA County Coroner Dr. Thomas Noguchi, who performed the official autopsy, the three bulAlets that entered Kennedy's
body were fired from behind him at close range. The fatal shot, Noguchi concluded, was fired from approximately one to three inches behind
Kennedy's right ear, penetrating his brain. Two other bulAlets entered his right armpit and a fourth went through the shoulder pad of his jacket.[2]

Paul Schrade, a United Auto Workers Union executive, walking behind Kennedy, was struck by a different bullet alAtogether. Witnesses saw
Schrade fall before the senator did, suggesting Schrade was hit by the first shot from SirAhan's gun.[3] Noguchi later stated that he believed the
fifth shot killed Kennedy. Since Uecker had grabbed Sirhan's firing hand after the second shot and, with help from others, pinned his arm to a
table in front of Kennedy, Sirhan could not have fired the fifth and fatal shot from behind at point blank range.

In the 1970s, Schrade, along with actor Robert Vaughan and former Congressman, Allard Lowenstein, requested that the LAPD and California
courts reopen the case. They were repeatedly denied. Now, at the age of 96, Schrade has long ago forgiven Sirhan for shooting him and has made
it his life's work to seek parole for Sirhan and to reopen the case to determine RFK's actual killer. He is supported by attorney Denise Bohdan
whose father, FernanAdo Faura, was a journalist at the Ambassador Hotel that night. Faura uncovered significant evidence indicating an
accomplice with Sirhan who was never investigated by the authorities. In fact, witnesses to the accomplice were browbeaten by the LAPD
investigator to change their accounts.

Reacting to the news of Cesar's death, Robert Kennedy's son, RFK Jr,, revealed he "hod plans to meet Thane Eugene Cesar in the Philippines
until he demanded $25,000 through his agent Don Moldea ... ," adding that "ComApelling evidence suggests that Cesar murdered my father...
Police hove never seriously investigated Cesar's role in my father's killing."9

bullet count proves multiple gunman

In addition to the three gunshots hitting Kennedy from behind and a fourth bullet that passed through his coat, five other people were shot and
injured, totaling nine shots. Sirhan's .22 caliber gun only held eight bullets so anAother person would have had to be shooting as well. Within
hours, FBI agent William Bailey found two additional bullets lodged in the pantry door frame, increasing the bullet count to 11.[4] Police and FBI
photographs showing two more bullet holes in the pantry door divider and another hole in the jamb of a backstage door suggested four more shots
may have been fired.[5] Additionally, two witnesses reported hearing at least 12 shots.

In 2005, an expert audio engineer, Philip Van Praag, laboriously examined a sound recording of the shooting and made several important
discoveries. There were 13 "shot sounds," with two instances of "double shots" (shots fired so closely together, they could not have come from the
same gun). He also determined that five of the shots were fired from the opposite direction of Sirhan's eight shots, indicating that they were fired
from behind Kennedy.[6]

the suspicious security guard

As the shooting began, security guard Thane Eugene Cesar was standing behind and slightly to the right of KenneAdy, in the exact firing
position described by the autopsy. Several witnesses observed Cesar drawing his weapon and one witness saw him fire. He was interviewed
within hours by the LAPD but they never checked his gun. Cesar claimed he was carrying a .38 caliber revolver that night but he also owned a .22
caliber revolver at the time. Cesar later lied saying he had sold the .22 four months prior to the assassination but the sales receipt proved he
actually sold it three months afterwards. He also told the buyer it had been involved in a "police shooting."

Thane Eugene Cesar held extreme right-wing views, supported George Wallace for President and openly admitted hating the Kennedys. At that
time, he was working at Lockheed, home of the U-2 spy plane, with a high-level security clearance from the Department of Defense. A week
before the assassination, he took a part-time job working evenings as a security guard for Ace Guard Service. Kennedy was assassinated on
Cesar's second assignment.

Given this incriminating information, Cesar remains a key suspect as a second gunman. Dan Moldea, the author of a book presenting Sirhan as a
lone assassin, claims Cesar passed a polygraph test that proved his innocence.[7] HowAever, Moldea has never been willing to release the results
of that test, calling into question its existence and, if so, its actual results. Announcing Cesar's death in 2019 in the Philippines on Facebook,
Moldea disclosed he was the godfather to Cesar's son, handled his media inquiries and held his Power of Attorney.[8]

Reacting to the news of Cesar's death, Robert Kennedy's son, RFK Jr,, revealed he "had plans to meet Thane Eugene Cesar in the Philippines
until he demanded $25,000 through his agent Dan Moldea ... ," adding that "ComApelling evidence suggests that Cesar murdered my father ...
Police have never seriously investigated Cesar's role in my father's killing."[9]

These sessions also produced new evidence of "range mode" programming possibly used to set up Sirhan as a distraction in the pantry, while a
second gunman fired the fatal shot from an inch behind Kennedy's right ear. After Brown identified physical and verbal cues, on three occasions,
Sirhan assumed a firing stance, entered "range mode" and fired at imagined targets, as Brown believes he did on the night of the assassination.
Brown also believes Sirhan was conditioned to forget his actions and connections to others involved while in this dissociAated state. He believes
the girl in the polka dress, who was seen with Sirhan and later running away from the crime scene, gave Sirhan the cues to enter "range mode"
and fire involuntarily at Kennedy, with no conscious intent to kill him.21
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a possible high-level consiirator

Authors David Talbot ("Brothers: The Hidden History of the Kennedy Years") and Lisa Pease ("A Lie Too Big to Foil") hove identified Howard
Hughes' right-hand man, former FBI agent, and the CIA's Castro asAsassination plot coordinator, Robert Maheu, as the likely planner of Robert
Kennedy's assassination. Multiple government documents prove that Maheu worked for the CIA in assassination plots and other covert activities
in the 1960s. Maheu also admitted to Talbot that he hated the Kennedys.

Maheu's principal accuser is former top Howard Hughes executive and Maheu associate, John Meier. Meier knew that Thane Eugene Cesar was
an employee of Maheu's private security firm that performed top secret acAtivities for the CIA. Meier also described suspicious conversations he
heard between Maheu and Donald Nixon, Richard Nixon's brother, shortly before and after the assassination and wrote about them in his diary
(partially published in Gerald Bellett's "Age of Secrets"). Hughes had long been a major financial supporter of Richard Nixon and a close
collaborator with the CIA. Meier, now 88, has continued to try to get his information about the case out to the public.

These sessions also produced new evidence of "range mode" programming possibly used to set up Sirhan as a distraction in the pantry, while a
second gunman fired the fatal shot from an inch behind Kennedy's right ear. After Brown identified physical and verbal cues, on three occasions,
Sirhan assumed a firing stance, entered "range mode" and fired at imagined targets, as Brown believes he did on the night of the assassination.
Brown also believes Sirhan was conditioned to forget his actions and connections to others involved while in this dissociAated state. He believes
the girl in the polka dress, who was seen with Sirhan and later running away from the crime scene, gave Sirhan the cues to enter "range mode"
and fire involuntarily at Kennedy, with no conscious intent to kill him.21

sirhan's alleged motive

Sirhan was arrested with a newspaper clipping in his pocket criticizing Kennedy's campaign pledge to sell jet bombers to Israel to replenish jets
lost in the Arab-Israeli War the year before. A notebook found in his bedAroom contained repetitions of the phrase "RFK must die ... RFK must
be assassinated by June 5 '68," the first anniversary of the Arab-Israeli War.

At trial, the strange "automatic writing" in Sirhan's notebooks was cited as evidence of the cold, callous, preAmeditated nature of the crime but
Sirhan claims he has no memory of writing in the notebooks nor of the shooting itself. And it hos never been explained how it was possible for
Sirhan to have written the most incrimiAnating page on Moy 18th, two days before Kennedy made his first campaign speech promising bombers
to IsArael. [11]

"sirhan's confession"

o n

Supporters of the lone assassin story point to Sirhan's "confession" in which he stated "I killed Robert KenneAdy willfully, premeditatively, with
20 years of malice aforethought." Sirhan's claim that he had been planAning the RFK killing since the age of four was ridicuAlous and nobody in
court took his outburst seriously.

The outburst came after days of pleading with the Judge to fire his attorney due to the dismal defense he was being provided. Yet, the
"confession" has been taken out of context and used against him ever since.[12]

the cover-up

Sirhan's lead attorney Grant Cooper (who had the threat of an indictment hanging over him for lying about the source of stolen grand jury
transcripts in another case} never raised any of the obvious discrepancies at trial. Cooper accepted that his client was guilty but mounted a
defense of "diminished capacity" claiming he was in a dissociated state and not fully responsible for his actions. The jury did not accept that
theory and Sirhan was convicted of murder and he has remained in prison ever since.[13]

There were serious concerns about LAPD criminalist DeWayne Wolfer's work on other cases and the L.A. District Attorney failed to conduct an
independent evaluation of the firearms evidence, despite an offer from the L.A. Sheriff's Office to do so.[14] Wolfer mis-labelled and mis-
represented the bullet and gun evidence to the Grand Jury at trial, such that at no time was the bullet recovered from Kennedy's neck ever
matched to Sirhan's gun. The test bullets he presented were not from Sirhan's gun, but from a wholly different gun taken from an LAPD evidence
locker. He also lied in a subsequent investigation in the 1970s to cover his tracks which became eviAdent when the records of his daily logs and
other LAPD and trial items became available in the 1980s.

The LAPD also destroyed crucial evidence including photos seized at the scene, door frames and ceiling panels with bullet holes and suppressed
their files on the case for 20 years.[15]

Witnesses who gave accounts conflicting with the official story of Sirhan as a lone assassin were either given coercive polygraph examinations
by LAPD Sergeant Enrique Hernandez or their testimony was ignored. In auAdiotapes of these sessions, Hernandez is heard browbeating
witnesses into retracting their statements.[16]

Researchers later discovered that the two LAPD officers in charge of the investigation were connected with the CIA. The LAPD were working
closely with the CIA on their Operation Chaos program in the late 1960's using doAmestic surveillance, agent provocateurs and other tools to
target anti-war and civil rights activists. The two men in day-to-day control of the LAPD investigation, Enrique Hernandez and Manuel Pena, had
both trained police officers in South America for the CIA-connected Office of Public Safety.[17] Pena signed off on every report and decided
which leads to follow and who to interview. According to FBI agent Roger La Jeunesse, Pena had perAformed assignments for the CIA for a
decade.[18]

[1] Shone O'Sullivan, Who Killed Bobby? The Unsolved Murder of Robert F. Kennedy {Skyhorse Publishing, 2018), 7-11, 64-5.
[2] L.A. Counly Coroner's Autopsy Report

[3] O'Sullivan {2018), 66

[4] Dan Moldea, 87; O'Sullivan (2018), 335-8

[5] Photo Set: RFK Grand Jury Request Exhibits

[6] Declaration of Philip van Praag, 14 November 2011 and RFK Must Die Epilogue {2008)
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Joseph Kennedy Sr. was fitted into a 20th Century vest

Upon his appointment to the Court of St. Jamesa€™s [Great Britain by FDR as a loyal adjunct to FDR since WWI], Joe Kennedy was flung into a
world on the brink of war, a conflict that he opposed and out of which he tried desperately to keep the United States. During his tumultuous time in
London, Joseph Kennedy fought bitterly with the State Department, as well as FDR, in his outspoken opposition to the presidenta€™s policy of coming
to the aid of Britain in the wake of Adolf Hitlera€™s European onslaught.

Kennedy ruffled feathers in Washington when he met secretly with German diplomats and made few friends with his anti-Semitic remarks. In the end,
his opposition to Americad€™s anti-Nazi policies led to his resignation in disgrace from his coveted ambassadorship and, for all intents and purposes,
ended whatever political career he harbored for himself. https://warfarehistorynetwork.com/article/joseph-p-kennedy-most-controversial-ambassador-to-
great-britain/

That is how the story goes in most tellings. But when Kennedy Sr saw the defeat of England coming he rushed to Los Angeles and got the deals made
for Packard Motors to build on a mass scale basis the supercharged piston engine that would change the course of WWIL.

Twice the Kennedy Men will call on Unions to win the war. In WWI Joseph Kennedy Sr and FDR asks Labor and Management to put aside their
differences on behalf of he War Effort and a second time to supply the Great Brittian with Rolls-Royce Merlin V16 engines that United Autoworkers and
Packard Motors could build. (Paul Schrade)

Pessimistic that Great Britain will fall to the Nazis as bombing raids threaten Great Britain he expresses his pessimism and support for Lend-Lease, us
support to the Great Britain while the USA stays out of the war. It is during this time the deal starts to use the Rolls Royce engine in US fighters offering
military aid to England in the same way the Republic of Ireland was doing though the Republic of Ireland was also officially neutral.

The attack on Pearl Harbor was a surprise military strike by the Imperial Japanese Navy Air Service upon the United States against the American naval
base at Pearl Harbor in Honolulu, Hawaii, just before 8:00 a.m. on Sunday, December 7, 1941. Wikipedia

Part of what emerged from Scheffiled AFB was the Strategic Air Force Command with large ground based radar installations monitory the globe and
conveying the tactical instructions to airborne aircraft including giving them early warning to get airborne. This later would become the Strategic Air
Command burried deep in the Cheyene Mountains.

Sheffield Blitz [An Englihs version of Pearl Harbor] research guide The main attacks on Sheffield took place on the nights of 12/13 and 15/16
December 1940. On 12 December, over 330 German aircraft are believed to have attacked the city. The main industrial part of the city was largely
defended that night by a covering of fog. However, the Moor was devastated and every building in Angel Street (where Argos is now) was bombed or
fire damaged.

Two nights later, the bombers returned. This time the industrial east of the city was hit - Attercliffe, Grimesthorpe and Burngreave in particular. Brown
Bayleys steelworks were hit, as were Hadfieldi€™s Hecla and East Hecla Works, Arthur Lee and other industrial sites.

Almost 700 people were killed during the air raids. Over 82,000 houses of a total stock of 150,000 were damaged. A number of well known buildings
were also badly damaged or destroyed.

For a Key Stage 2 National Curriculum based teaching resource on the Sheffield Blitz, please visit our education resources page.
Contact us on archives@sheftield.gov.uk to find out more, book in advance or order archival materials. https://www.sheftield.gov.uk/

- \

At the outbreak of World War Two, the British aviation industry expanded greatly. There was great need for the Rolls-Royce Merlin engine
with shadow factories being established in Crewe, Manchester, and Glasgow. This was not enough to meet increasing demand with the
British government looking to expand production using U.S. manufacturers. An agreement was reached between Rolls-Royce and the
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Packard Motor Car Company in September 1940 to manufacture the Merlin under license, with a
$130,000,000 order being placed. The first Packard-built enine, designated V-1650-1, ran in
August 1941.

The first American model was a version of the Mark XX, designated the V-1650-1 by the
American military and the Packard Merlin 28 by the British. This engine used a single-stage,
two-speed supercharger, the gear changing mechanism of which originally came from a French
Farman patent license. The Merlin 28 was used for the Avro Lancaster bomber. The USAAF V-

1650-1 version of this engine was used in the Curtiss P-40Fs.

J/

USS Joseph P. Kennedy Jr retrieved from Wikipedia and copied or modified to here

USS Joseph P. Kennedy Jr. was built by the Bethlehem Steel Corporation's Fore River Shipyard at
Quincy, Massachusetts, launched on 26 July 1945, sponsored by Miss Jean Kennedy, sister of
Lieutenant Kennedy. Joseph P. Kennedy Jr. was commissioned at Boston on 15 December 1945.

L

The new destroyer sailed on 4 February 1946 for shakedown training in the Caribbean. Robert
F. Kennedy, Joseph's Kennedy Jr's brother, then 20 years old, sailed on this cruise as an
apprentice seaman. Kennedy was discharged from the navy on 30 May 1946.

Six weeks before his 18th birthday in 1943, Robert F Kennedy enlisted in the United States Naval Reserve as a seaman apprentice.[34] He was
released from active duty in March 1944, when he left Milton Academy early to report to the V-12 Navy College Training Program at Harvard
College in Cambridge, Massachusetts from March to November 1944. He was relocated to Bates College in Lewiston, Maine from November
1944 to June 1945,[35] where he received a specialized V-12-degree along with 15 others.[36] During the college's winter carnival, Robert built a
snow replica of a Navy boat.[37][38] He returned to Harvard in June 1945, completing his post-training requirements in January 1946.[39]

Kennedy's oldest brother Joseph Jr. died in August 1944,[40] when his bomber exploded during a volunteer mission known as Operation
Aphrodite. Robert was most affected by his father's reaction to his eldest son's passing. He appeared completely heartbroken, and his peer Fred
Garfield commented that Kennedy developed depression and questioned his faith for a short time. After his brother's death, Robert gained more
attention, moving higher up the family patriarchy.[41] On December 15, 1945, the U.S. Navy commissioned the destroyer USS Joseph P.
Kennedy Jr., and shortly thereafter granted Kennedy's request to be released from naval-officer training to serve aboard Kennedy starting on
February 1, 1946, as a seaman apprentice on the ship's shakedown cruise in the Caribbean.[39][42] On May 30, 1946, he received his honorable
discharge from the Navy.[43] For his service in the Navy, Kennedy was eligible for the American Campaign Medal and the World War II Victory
Medal.

USS Joseph P. Kennedy Jr. (DD-850) is a former United States Navy Gearing-class destroyer. The ship was named after Lieutenant Joseph P.
Kennedy Jr., a naval aviator, son of the former U.S. Ambassador to Britain, Joseph P. Kennedy Sr., and older brother of future President John F.
Kennedy. Joseph P. Kennedy Jr. served, with interruptions for modernization, until 1973. Among the highlights of her service are the blockade of
Cuba during the Cuban Missile Crisis and the afloat recovery teams for Gemini 6 and Gemini 7. Joseph P. Kennedy Jr. is on display as a museum
ship in Battleship Cove, Fall River, Massachusetts. She was added to the National Register of Historic Places in 1976, and designated a National
Historic Landmark in 1989 as one of a small number of surviving Gearing-class destroyers.

The Kennedys: Is Democracy Finished? retrieved from https:/www.pbs.org/wgbh/americanexperience/features/kennedys-democracy-finished/
and copied or modified to here

Toward the end of 1940, with Nazi troops occupying Poland, Belgium, Luxembourg, the Netherlands, and France, and German bombs falling on
London and other British cities, the Axis war machine looked formidable.

In the Boston Sunday Globe of November 10, 1940, Ambassador Joe Kennedy shared his opinion: &€ceDemocracy is finished in England. It may
be here.a€[ 1 His controversial views would make national news - and permanently damage his hopes for elected office.

Ed Donegan asserts the comment out of context is misinerpreted

[Does Jospeph Kennedy Sr worry about another military industrial complex forming of epionage and deep state in the USA as a war machine?
And does he worry if the USA does NOT enter and peace faisl the USA will then fall too?

If We Get In, Democracy Ends
a€ePeople call me a pessimist. I say, "What is there to be gay about? Democracy is all done.a€™a€[
a€ceYou mean in England or this country, too?a€(]

a€ceWell, I dona€™t know. If we get into war it will be in this country, too. A bureaucracy would take over right off. Everything we hold dear
would be gone. They tell me that after 1918 we got it all back again. But this is different. Therea€™s a different patter in the world.

a€ceWhat about British democracy?a€[] Edmondson asked. 4€cels there real opportunity there or does the aristocracy keep a rigid class structure
that keeps the common man down?a€(

a€ceWhen therea€™s a strong upsurge from beneath you cana€™t stop it,a€[ 1 Kennedy replies. 4€ceYou cana€™t blame the aristocracy for
keeping it down if it doesna€™t come up.a€L]

a€aeWell, what does it mean to have labor men now at the center of government?a€( I ask.

National Socialism for England 4€celt means national socialism is coming out of it,A€[] says Kennedy flatly.
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[The]Queen [Mother (during WWII] Called Great Woman

Now I tell you when this thing is finally settled, 4€ce Joseph Kennedy Sr. declared, 4€ce and it comes to a question of saving whata€™s left for
England, it will be the Queen and not any of the politicians who will do it. Shea€™Ss got more brains than the Cabinet.

a€celta€™s partly because she wasna€™¢ born into the Royal Family. Her background is of the people. Shea€™s an omnivorous reader.
Daladier told me, after hea€™d first met her, that she knew more about French history than almost any Frenchman.a€[

a€!
An aristocrat and Queen Tenure 11 December 1936 - 6 February 1952

4 August 1900 - 30 March 2002 (Queen of the Atomic Bomb drop August 4?)

[Did her husbad ALbert of York or her step brother Edward 1894 have a child or children with Maria Kutschera studying FOXP2 in
bastard children Joseph KEnnedy Sr. and Dean Rusk and others brought to the USA?

Born into a family of British nobility, Elizabeth came to prominence in 1923 when she married Prince Albert, Duke of York, the second
son of King George V and Queen Mary. The couple and their daughters, Elizabeth and Margaret, embodied traditional ideas of family
and public service. The Duchess undertook a variety of public engagements and became known for her consistently cheerful
countenance.

PRince Albert of Wales had a stammer, which affected his ability to deliver speeches, and after October 1925, Elizabeth [Queen Mother
aka Bowles Lyons) assisted in helping him through the therapy devised by Lionel Logue, an episode portrayed in the 2010 film The
King's Speech. In 1926, the couple had their first child, Princess Elizabeth - "Lilibet" to the family - who would later become Queen
Elizabeth II.

In 1936, Elizabeth's husband unexpectedly became king as George VI when his older brother, Edward VIII, abdicated .

A€l

It is an attempt a mind-reading but Kenned Sr may have wanted some great minds not actally part of Nobility that could be covertly groomed and
backed. "Good families" having some bastard children they could help along.

-
T
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Forward with Roosevelt. Learn about Franklin D. Roosevelt, Eleanor Roosevelt, the New Deal and World War II. Our Museum features special
interactives, immersive audiod€ [ visual theaters, and rarely seen artifacts that convey the dramatic story of the Roosevelt era.
https://www.fdrlibrary.org/

The patriarch of the Boston family though a Roman Catholic Irish heritage individual came from a social elite business and political family that had
made it from the Boston Docks into business and politics. In the Industrial Age's and Ford's assembly lines production capabilities Jospej Kennedy Sr.
like Macamara later and all industrialists will be part of the war effort of WWI that really gives rise the War Industries Board, The Walker and Bush
family and the military industrial complex at the close of WWI.

Going into WWII Joseph Kennedy Sr. will be Ambassador to Great Britrian with whom he had allied in WWTI at as shipyard working in tandem with
Undersecretary of the Navy Franklin Delano Roosevelt to get ships forged and into the Atlantic Ocean.
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In WII and the Cold War Joseph Kennedy Sr. continues is USA role in the British Empire as England's colonies has pilots training in the Royal Air
Force in England. In England's Finest Hour the cadets get in real planes and defend England from Nazi incoming bombers and fighters, in fact at times
aided by RADAR to know the attacks are coming to get airborne in time.

The Roosevelts and the Kennedys retrieved from https:/fdr.blogs.archives.gov/2013/11/22/the-roosevelts-and-the-kennedys/ and copied or
modified to here

The ties between the Roosevelt and Kennedy families go back to World War I when Franklin D. Roosevelt was Assistant Secretary of the Navy.
In November 1917, Joseph P. Kennedy was the Assistant General Manager of the Fore River Shipbuilding Corporation in Quincy, Massachusetts,
when a labor strike threatened the companya€™s contribution to the Navya€™s shipbuilding program. Assistant Secretary Roosevelt appealed to
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Fore Rivera€™s management and to the striking workers a€ceto sink all minor differences and to get together for the sake of the success of our
country in this war at once.a€[ | The strike ended a few days later.

As New York Governor Franklin Roosevelt prepared to seek the Democratic Partya€™s nomination for president at the convention in Chicago
in July 1932, Joseph P. Kennedy - now working in Hollywood and New York - lent his support to FDR, both financially and politically.

Kennedy was one of those who were known as 4€eWRBCa€( ], or With Roosevelt Before Chicago. He donated to the campaign, met with
Governor Roosevelt and his Brains Trust in Albany, and helped convince supporters of John Nance Garner to throw their delegates to Roosevelt at
the convention. Kennedy continued to advise Roosevelt after he won the nomination, and in August Kennedy wrote to FDR: a€ceAs I told you
over the phone unless they [the Republicans] can put two and one half million men back to work and get wheat up to twenty or twenty five cents
a bushel the result will be overwhelming for Roosevelt.a€[ ] Roosevelt even invited Kennedy along on the campaign train that fall.

The Roosevelt Campaign Train, September 23, 1932. Joseph Kennedy is in front row, fifth from the right with hand in pocket.

As the New Deal began to take shape, one of FDRa€™ s early reforms was the creation of the Securities and Exchange Commission. The SEC
was designed to protect investors from fraudulent and unethical practices in the stock market. FDR began to assemble his choices for the five-
person Commission, and Joseph Kennedy was selected to be the first chairman.

As a June 15, 1934 memorandum indicates, FDRa€™s choice of Kennedy as chairman reflected the mana€™s a€ceexecutive ability, knowledge
of habits and customs of business to be regulated and ability to moderate different points of viewa€|a€L! Kennedy received a five year
appointment, and although he resigned in September 1935 to return to private business, he received high praise for effectively working with both
Washington and Wall Street to implement the new regulations.

Kennedy again supported FDRa€™s nomination for the presidency in 1936, and in 1937 returned to public service to become the first chairman
of the newly created Maritime Commission that had been established to revitalize the United States shipping industry.

Then, in March 1938, Kennedy received the appointment he most wanted in Roosevelta€™s government: Ambassador to the Court of St. James
- the first Irish Catholic American to hold this prestigious diplomatic post. As the new U.S. Ambassador in London, Kennedy had a front row seat
to the worsening international crisis in Europe. When war finally came in September 1939, Kennedya€™s public support for American neutrality
conflicted with Rooseveltd€™s increasing efforts to provide aid to Britain. Roosevelt and Kennedy met in October 1940 to try to iron out their
differences, but it was clear the split could not be repaired. Kennedy resigned after FDRa€™s election to a Third Term in November.

Despite their later policy differences, the ties between FDR and Joseph Kennedy extended to the next generation of Kennedys. In 1935, FDR
learned that young Bobby Kennedy was a stamp collector and sent the boy some of stamps for his collection. In 1940, recent Harvard graduate
John F. Kennedy sent an inscribed first edition of his recently published book, Why England Slept, to FDR for his book collection. As was his
custom, FDR signed the flyleaf underneath Jack Kennedya€™s signature. And in 1944, FDR was shocked to learn of the death of Joseph P.
Kennedy, Jr., while on a combat bombing mission, and the President wrote a heartfelt condolence letter to the elder Joe Kennedy.

FDRa€™s own death in April 1945 brought an end to Joseph Kennedya€™s years of collaboration with Franklin Roosevelt. But post-war
America saw the rise of a new Kennedy to prominence, John F. Kennedy. As a leading figure in the Democratic Party, Eleanor Roosevelt saw JFK
grow from a Congressman, to a United States Senator, then a potential nominee for vice president in 1956, and finally the Democratic Partya€™s
nominee for president in 1960.

John F. Kennedy touring the Franklin D. Roosevelt Library during his visit for the 25th Anniversary of Social Security, August 14, 1960.

A longtime supporter of the liberal Adlai Stevensona€™s runs for the presidency, Eleanor Roosevelt had concerns about JFKa€™s commitment
to some of the liberal causes that she held dear. During the 1950s, ER challenged John Kennedy to be more vocal in his opposition to
McCarthyism. And in 1960, Mrs. Roosevelt feared that JFKa€™s caution on civil rights issues was an attempt to garner votes in the more
conservative southern states that might backfire and cost him votes in the more liberal north.

On August 14, 1960, Kennedy came to Hyde Park to pay his respects to Mrs. Roosevelt and to gain her full support for his candidacy. After

visiting the Roosevelt Library and the FDR Home to deliver a speech commemorating the 25th anniversary of Social Security, JFK had tea with
Mrs. Roosevelt at her Val-Kill home where they talked over the issues and his campaign. Following the meeting, Eleanor Roosevelt threw her full
support behind the Kennedy-Johnson ticket.

Great Britain will never forget these cadets.

In the Cold War again England and its facilities like Bermuda that helped USA and Great Brittian around the world overthrow countries like
Guatamala.

In reading all this spy stuff it seems State Department officials are usually mostly aware of CIA activities the Station Chiefs in those areas are
conducting but that system broke down under JFK who did not want to comply with JFK's policies.

According to Wayne Madsen who cites CIA documents the Jospeh Kennedy Jr Foundation was part of CIA funding of a plan to groom Barrack Obama
for Indonesia in a plan that utalized USIAD, the Peace Corp, and East-West Foundation in Hawaii among others.

As Jospeh Kenney Sr remained the close-knot family confidant of Senator John F. Kennedy, Senator Ted Kennedy, and President John F. Kennedy and
his British contacts, his earlier contacts and life with Franklin Delanor Roosevelt, many many empires, etc., Joseph Kennedy Sr was in the British Cabal
as necessity though not be easy choice.

Jospeh Kennedy Jr. his son that he hoped to become President was killed in a classified Radio Controlled Bomber progam called Aphrodite so secret ti
reamins classified today.

Patrick Joseph Kennedy (January 14, 1858 - May 18, 1929) was an American businessman and politician from Boston, Massachusetts. He and his
wife Mary were the parents of four children, including future U.S. Securities and Exchange Commission Chair and U.S. Ambassador to the United King
dom Joseph P. Kennedy Sr. Their grandchildren through Joseph include U.S. President John F. Kennedy, U.S. Attorney General and U.S. Senator Robert
E. Kennedy, and longtime U.S. Senator Ted Kennedy.

After cholera killed his father and brother, Kennedy was the only surviving male in his family. He started work at age fourteen and became a successful
businessman, later owning three saloons and a whisky import house. Eventually, he had major interests in coal and banking as well. Kennedy was a
major figure in the Democratic Party in Boston. Though he served in both the Massachusetts House of Representatives and the state Senate, he preferred
to play a behind-the-scenes role as a party boss.

file:///C:/Users/eddon/OneDrive/Documents/AlistBooks/DevPages/Mailer/RFKPamphlet/RFKPamphlet.html 30/46


http://fdrlibrary.files.wordpress.com/2013/11/roosevelt-kennedy_7.jpg
http://fdrlibrary.files.wordpress.com/2013/11/roosevelt-kennedy_9.pdf
https://en.wikipedia.org/wiki/Boston
https://en.wikipedia.org/wiki/U.S._Securities_and_Exchange_Commission
https://en.wikipedia.org/wiki/Chairperson
https://en.wikipedia.org/wiki/U.S._Ambassador_to_the_United_Kingdom
https://en.wikipedia.org/wiki/U.S._Ambassador_to_the_United_Kingdom
https://en.wikipedia.org/wiki/Joseph_P._Kennedy_Sr.
https://en.wikipedia.org/wiki/John_F._Kennedy
https://en.wikipedia.org/wiki/U.S._Attorney_General
https://en.wikipedia.org/wiki/Robert_F._Kennedy
https://en.wikipedia.org/wiki/Robert_F._Kennedy
https://en.wikipedia.org/wiki/Ted_Kennedy
https://en.wikipedia.org/wiki/Cholera
https://en.wikipedia.org/wiki/Democratic_Party_(United_States)
https://en.wikipedia.org/wiki/Massachusetts_House_of_Representatives
https://en.wikipedia.org/wiki/Massachusetts_Senate
https://en.wikipedia.org/wiki/Party_boss

4/25/24, 6:28 AM RFKPamphlet.html
Early life[edit]

(

Patrick Joseph Kennedy was born on January 14, 1858, in Boston, Massachusetts.[L] He was the youngest of five
children born to Patrick Kennedy (1823-1858) and Bridget Kennedy (nA©e Murphy) (1824-1888). His parents were
Irish Catholic immigrants who were both from New Ross, County Wexford and emigrated together to America to flee
the Great Famine in Ireland. The couple's elder son John had died of cholera in infancy two years before Kennedy was
born. Ten months after P.J. Kennedy's birth, his father Patrick also succumbed to the infectious epidemic that infested
the family's East Boston neighborhood. As the only surviving male, Kennedy was the first family member to receive a
formal education, attending Sacred Heart, a private Catholic school in Boston. His mother Bridget had purchased an
East Boston stationery and notions store where she had worked. The business took off and expanded into a grocery and

liquor store.[2] %

At the age of fourteen, young Kennedy left school to help support his mother and three older sisters, Mary, Joanna,
and Margaret, as a stevedore on the Boston docks. In the 1880s, with money he had saved from his modest earnings
and help from his mother Bridget, he launched a business career by buying a saloon in the Haymarket Square neighborhood near downtown Boston. In
time, he bought a second establishment by the East Boston docks. Next, to capitalize on the social drinking of upper-class Bostonians, Kennedy
purchased a third bar in an upscale East Boston hotel, the Maverick House. Before he was 30, his growing prosperity allowed him to buy a whiskey-

importing business.[3!
Marriage and children[edit]

On November 23, 1887, Kennedy married Mary Augusta Hickey. (L] The couple had four children and remained married until Hickey's death on May 6,
1923.14] His wealth afforded them a home on Jeffries Point in East Boston.[2]

Political career|[edit]

( )

Kennedy was "always ready to help less fortunate fellow Irishmen with a little cash and some sensible advice." A sociable man able
to mix comfortably with both the Roman Catholic and the Protestant elite, Kennedy moved successfully into politics. Beginning in
1884, he converted his popularity into service as a Democrat, a minority in the then Republican dominant power in the Massachusetts
General Court. He served five consecutive one-year terms in the Massachusetts House of Representatives, followed by three two-year
terms in the upper chamber in the Massachusetts Senate. Establishing himself as one of Boston's principal Democratic leaders, he
gave one of the seconding speeches for incumbent President Grover Cleveland at the party's 1888 national convention of the party in St. Louis.
However, he found campaigning, speech making, and legislative maneuvering, to be less appealing than the behind-the-scenes machinations that
characterized so much of Boston politics in the late-nineteenth and early-twentieth centuries. After leaving the Senate and the General Court after many
terms in 1895, Kennedy spent the rest of his political career as an appointed elections commissioner, an appointed city fire commissioner, as the

backroom boss of Boston's Ward Two, and as a member of his party's unofficial Board of Strategy. (6]
Death|[edit]

By the time of his death in 1929, Kennedy held an interest in a coal company and a substantial amount of stock in a bank, the Columbia Trust

Company. (5]

In his later years, Kennedy developed degenerative liver disease. In April 1929, he was admitted to Deaconess Hospital to receive treatment. [Z] He died
there on May 18 at the age of 71. His funeral was held at St. John the Evangelist Church in Winthrop, Massachusetts, on May 21. The Boston Globe

reported that hundreds of mourners lined the streets to watch Kennedy's funeral procession and businesses in East Boston closed to honor him.[8]

Kennedy is buried in Holy Cross Cemetery in Malden, Massachusetts.[2]

Legacy|edit]

In 1914, P.J. Kennedy's son Joseph married Rose Fitzgerald (July 22, 1890 - January 22, 1995), the eldest daughter of Boston Mayor John F. Fitzgerald
(1863-1950).[m] Joseph P. Kennedy Sr. went on to become a U.S. Securities and Exchange Commission Chairl L9 and a U.S. Ambassador to the United
Kingdom. [11]

Joseph and Rose Kennedy had nine children, including World War II casualty Joseph P. Kennedy Jr., U.S. President John F. Kennedy, U.S. Attorney
General and U.S. Senator Robert F. Kennedy, and U.S. Senator Ted Kennedy. [12]

The Story of Obama: All in The Company (Part I)

by Wayne Madsen

In 1967, Obama and his mother joined her husband in Jakarta. In 1965, Lolo Soetoro had been called back from Hawaii by General Suharto to
serve as an officer in the Indonesian military to help launch a bloody CIA-backed genocide of Indonesian Communists and Indonesian Chinese
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throughout the expansive country. Suharto consolidated his power in 1966, the same year that Barack Obama, Sr.a€™s friend, Mboya, had helped
to rally pro-U.S. pan-African support for the CIAA€™s overthrow of Nkrumah in Ghana in 1966.

President Obamaa€™s own work in 1983 for Business International Corporation, a CIA front that conducted seminars with the worlda€™s most
powerful leaders and used journalists as agents abroad, dovetails with CIA espionage activities conducted by his mother, Stanley Ann Dunham in
1960s post-coup Indonesia on behalf of a number of CIA front operations, including the East-West Center at the University of Hawaii, the U.S.
Agency for International Development (USAID), and the Ford Foundation. Dunham met and married Lolo Soetoro, Obamaa€™s stepfather, at
the East-West Center in 1965. Soetoro was recalled to Indonesia in 1965 to serve as a senior army officer and assist General Suharto and the CIA
in the bloody overthrow of President Sukarno.

Barack Obama, Sr., who met Dunham in 1959 in a Russian language class at the University of Hawaii, had been part of what was described as
an airlift of 280 East African students to the United States to attend various colleges - merely a€ceaideda€l] by a grant from the Joseph P.
Kennedy Foundation, according to a September 12, 1960, Reuters report from London. The airlift was a CIA operation to train and indoctrinate
future agents of influence in Africa, which was becoming a battleground between the United States and the Soviet Union and China for influence
among newly-independent and soon-to-be independent countries on the continent.

The airlift was condemned by the deputy leader of the opposition Kenyan African Democratic Union (KADU) as favoring certain tribes - the
majority Kikuyus and minority Luos - over other tribes to favor the Kenyan African National Union (KANU), whose leader was Tom Mboya, the
Kenyan nationalist and labor leader who selected Obama, Sr. for a scholarship at the University of Hawaii. Obama, Sr., who was already married
with an infant son and pregnant wife in Kenya, married Dunham on Maui on February 2, 1961 and was also the universitya€™s first African
student. Dunham was three montha€™s pregnant with Barack Obama, Jr. at the time of her marriage to Obama, Sr.

KADU deputy leader Masinda Muliro, according to Reuters, said KADU would send a delegation to the United States to investigate Kenyan
students who received a€cegiftsa€[| from the Americans and a€ceensure that further gifts to Kenyan students are administered by people
genuinely interested in Kenyaa€™s development.a€™a€ [

The CIA allegedly recruited Tom Ma€™Boya in a heavily funded a€ceselective liberationa€l ] programme to isolate Kenyaa€™s founding
President Jomo Kenyatta, whom the American spy agency labelled as a€ceunsafe.4€[1 Mboya received a $100,000 grant for the airlift from the
Kennedy Foundation after he turned down the same offer from the U.S. State Department, obviously concerned that direct U.S. assistance would
look suspicious to pro-Communist Kenyan politicians who suspected Mboya of having CIA ties. The Airlift Africa project was underwritten by
the Kennedy Foundation and the African-American Students Foundation. Obama, Sr. was not on the first airlift but a subsequent one. The airlift,
organized by Mboya in 1959, included students from Kenya, Uganda, Tanganyika, Zanzibar, Northern Rhodesia, Southern Rhodesia, and
Nyasaland.

Reuters also reported that Muliro charged that Africans were d€cedisturbed and embittereda€[ ] by the airlift of the selected students. Muliro
a€cestated that a€cepreferences were shown to two major tribes [Kikuyu and Luo] and many U.S.-bound students had failed preliminary and
common entrance examinations, while some of those left behind held first-class certificates.a€[ ]

CIA-airlifted to Hawaii, Barack Obama Sr., with leis, stands with Stanley Dunham, President Obamaa€™s grandfather, on his right. Obama, Sr.
was a friend of Mboya and a fellow Luo. After Mboya was assassinated in 1969, Obama, Sr. testified at the trial of his alleged assassin. Obama,
Sr. claimed he was the target of a hit-and-run assassination attempt after his testimony.

Obama, Sr., who left Hawaii for Harvard in 1962, divorced Dunham in 1964. Obama, Sr. married a fellow Harvard student, Ruth Niedesand, a
Jewish-American woman, who moved with him to Kenya and had two sons. They were later divorced. Obama, Sr. worked for the Kenyan
Finance and Transport ministries as well as an oil firm. Obama, Sr. died in a 1982 car crash and his funeral was attended by leading Kenyan
politicians, including future Foreign Minister Robert Ouko, who was murdered in 1990.

CIA files indicate that Mboya was an important agent-of-influence for the CIA, not only in Kenya but in all of Africa. A formerly Secret CIA
Current Intelligence Weekly Summary, dated November 19, 1959, states that Mboya served as a check on extremists at the second All-African
Peoplea€™s Conference (AAPC) in Tunis. The report states that &€ceserious friction developed between Ghanaa€™s Prime Minister Kwame
Nkrumah and Kenyan nationalist Tom Mboya who cooperated effectively last December to check extremists at the AAPCa€™s first meeting in
Accra.a€L] The term a€cecooperated effectivelya€Ll appears to indicate that Mboya was cooperating with the CIA, which filed the report from
field operatives in Accra and Tunis. While a€cecooperatinga€[ | with the CIA in Accra and Tunis, Mboya selected the father of the president of the
United States to receive a scholarship and be airlifted to the University of Hawaii where he met and married President Obamaa€™s mother.

An earlier CIA Current Intelligence Weekly Summary, secret, and dated April 3, 1958, states that Mboya a€cestill appears to be the most
promising of the African leaders.a€[ ] Another CIA weekly summary, secret and dated December 18, 1958, calls Mboya the Kenyan nationalist an
a€ceable and dynamic young chairmana€l] of the Peoplea€™s Convention party who was viewed as an opponent of a€ceextremistsa€ like
Nkrumabh, supported by 4€ceSino-Soviet representatives.a€(

In a formerly Secret CIA report on the All-Africa Peoples Conference in 1961, dated November 1, 1961, Mboyad€™s conservatism, along with
that of Taleb Slim of Tunisia, are contrasted to the leftist policies of Nkrumah and others. Pro-communists who were elected to the AAPCa€™s
steering committee at the March 1961 Cairo conference, attended by Mboya, are identified in the report as Abdoulaye Diallo, AAPC Secretary
General, of Senegal; Ahmed Bourmendjel of Algeria; Mario de Andrade of Angola; Ntau Mokhele of Basutoland; Kingue Abel of Cameroun;
Antoine Kiwewa of Congo (Leopoldville); Kojo Botsio of Ghana; Ismail Toure of Guinea; T. O. Dosomu Johnson of Liberia; Modibo Diallo of
Mali; Mahjoub Ben Seddik of Morocco; Djibo Bakari of Niger; Tunji Otegbeya of Nigeria; Kanyama Chiume of Nyasaland; Ali Abdullahi of
Somalia; Tennyson Makiwane of South Africa, and Mohamed Fouad Galal of the United Arab Republic. a€;

Joseph Kennedy Sr in 1926 and 1927

Jen Moore talked about a person she did not name as being an owner of theaters I had thought that must have been the Kutschera;s since Franz

Kutchera was a propogandist and use the Von Trapp Whitehead singers.

daughter of Maria Kutchera who was a neice of Franz Kutchera tied to that "codon" of Hitler. Born in the USA GLorian was under a hidden identity. It is
possible also the theater owner was in the USA and Joseph Kennedy who Rose his wife and he got into the USA and helped hide the Maria Kutchera and

But was the theaters owners Jospeh Kennedy who brought the Von Trapps and Norma Jean into the USA?

Jen Moore does slightly jumble inromation a bit to anomymize it (keep from narrowing down the pool guesswork) this I think was of my mother,

King Edward VIII children (or Prince Albert children)

Task Froce looking at my Edward Donegan home with my mother GLorian Donegan. -Okay I'm good I was going to touch the last few interviews to
the last video I'm actually obviously in the same place overlooking the beautiful city of Washington DC as the lights go down in a great location but it's
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too hard to attach multiple interviews without them getting kind of mixed up in order so the last video I did I I can't on the pinned tweet is interview
number three and that goes into a little bit about my meeting this child of one of Hitler's top codons she was a you know kind of German royalty she was
a Nazi at 8 years old and her survival through the war and eventually get into the United States I didn't go into much detail on part number three so in
this interview it is a very extensive detail actually about my meeting her in 2009-2010 the secret she shared with me the doctor documentation
transcripts pictures proof identities and certain people and really help bridge the gap for me from what I knew in my various professions including law
enforcement and psychology and what I learned working undercover positions and through my research and obviously interested interesting and
interesting excuse me in history and political science but she was that one of the major probably the major gap-filler for me she was a legitimate child of
when I'm Nazis top guys and he set up a one of his first kind of command centers inside her father's theater her father owned all the theaters in Munich
in Germany at the time which 1930s 3-8 was very rare and so those theaters were used to indoctrinate soldiers and children and various people and so
the this person that I met was 70 91 I met her and she died at age 80 a year and a half but I did spend a year and a half with her going into the most
traumatic human experiences that I've ever heard and I've heard many many horrible tragic trauma things and seeing them as well so that's what this
interview is about I hope you enjoy it and of course it goes even further into like I said identities and starting to reveal some of that so this is interviewed
number four
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Joseph P. Kennedy Sr. retrieved from Wikipedia and copied or modified to here
his wife Rose Fitzpatrick herself came from politics (and music and European travels.)

John Francis "Honey Fitz" Fitzgerald (February 11, 1863 - October 2, 1950) was an American Democratic
politician from Boston, Massachusetts. Fitzgerald served as mayor of Boston and a member of the United States
House of Representatives. He also made unsuccessful runs for the United States Senate in 1916 and 1942 and
governor of Massachusetts in 1922.

Fitzgerald maintained a high profile in the city whether in or out of office, and his theatrical style of campaigning
and charisma earned him the nickname "Honey Fitz".

First term (1906-1908) In December 1905, Fitzgerald was elected Mayor of Boston. Fitzgerald was the first
American-born Irish Catholic to be elected mayor. [likely drawing on the swell of Irish immigrants following the
Great Potato Famine and TRoubles in Ireland.]

He was the father of Rose Fitzgerald and maternal grandfather of her sons President John F. Kennedy, Attorney
General Robert F. Kennedy, and Senator Ted Kennedy. In his old age, Fitzgerald helped his grandson John F.
Kennedy win his first election to Congress.

In her teens, Rose Fitzpatrick became acquainted with her future husband, Joseph Patrick "Joe" Kennedy, whom she met while their families
were vacationing in Maine. He was the elder son of businessman/politician Patrick Joseph "P.J." Kennedy (a political rival of Honey Fitz) and
Mary Augusta Hickey. Kennedy would go on to court Fitzgerald for more than seven years, much to her father's disapproval.

Fitzgerald studied at the convent school Kasteel Bloemendal in Vaals, Netherlands, and graduated from Dorchester High School in 1906. She
also attended the New England Conservatory in Boston, where she studied piano. The New England Conservatory of Music (NEC) is a private
music school in Boston, Massachusetts.

After being refused permission by her father to attend Wellesley College, Fitzgerald enrolled at the Manhattanville College of the Sacred Heart
(as it was then known) in Manhattan, an institution that did not grant degrees at the time. Kennedy later said that her greatest regret was "not
having gone to Wellesley College," saying that it was "something I have felt a little sad about all my life." However, Rose eventually grew fond of
the convent school, saying that the religious training she received became the foundation of her life.

In 1908, Fitzgerald and her father embarked on a tour of Europe and had a private audience with Pope Pius X at the Vatican.

On October 7, 1914, at age 24, she married Kennedy in a modest ceremony at the small chapel of the residence of Archbishop William Henry
O'Connell in Boston. They initially lived in a home in Brookline, Massachusetts, that is now the John Fitzgerald Kennedy National Historic Site,
and later a 15-room vacation home at Hyannis Port on Cape Cod, which became the Kennedy family's lasting base. Their nine children were
Joseph Jr. (Joe), John (Jack), Rose (Rosemary), Kathleen (Kick), Eunice, Patricia (Pat), Robert (Bobby), Jean, and Edward (Ted).

Hollywood|[edit]

In March 1926, Joseph Kennedy moved to Hollywood to focus on running film studios. Rose Kennedy his wife was on an extensive European
trip https://www.jfklibrary.org/asset-viewer/archives/rofkpp#id1. Typed transcript about trip to Europe from Diary Notebook, 13 and 21 August

1926 (ROFKPP-001-011)(and watching over Norma Jean?] [36] At that time, film studios were permitted to own exhibition companies, which
were necessary to get their films on local screens. With that in mind, he bought controlling shares in Keith-Albee-Orpheum Theaters Corporation

(KAO), which had more than 700 vaudeville theaters across the United States that had begun showing movies.[2Z In October 1928, he formally

merged his film companies FBO and KAO to form Radio-Keith-Orpheum (RKO)[Q] and made a large amount of money in the process. Kennedy
had no interest in vaudeville; he just wanted the theaters, which he planned to convert to movie houses for the film booking interests he ran in

cooperation with Radio Corporation of America (RCA).[ﬁ] As the developer of photophone, a sound system for the new "talkies", RCA needed
to forge a connection with Hollywood to sell its product. At the same time Kennedy knew that he needed to compete in the new market of sound

films and to do so he would have to have access to a technology that was not proprietary. (40]

Kennedy generated windfall profits from reorganizing and refinancing several Hollywood film studios. He began with film distribution in New

England (buying first movie theaters in Massachusetts)[3—1] but quickly moved on to industry-wide arrangements and production‘[ﬁ] [33] While
still at Hayden, Stone & Co., Kennedy boasted to a colleague, "Look at that bunch of pants pressers in Hollywood making themselves

millionaires. I could take the whole business away from them." 341 One small studio, Film Booking Offices of America (or FBO), specialized in
Westerns produced cheaply. Its owner was in financial trouble, and asked Kennedy to help find a new owner. Kennedy formed his own group of

investors and bought it for $1.5 million.[33]

Keen to buy the Pantages Theatre chain, which had 63 profitable theaters, Kennedy made an offer of $8 million (equivalent to $136.3 million in

2022). It was declined. He then stopped distributing his movies to Pantages. Still, Alexander Pantages declined to sell.[41] However, when

Pantages was later charged and tried for rape, his reputation took a battering, and he accepted Kennedy's revised offer of $3.5 million (equivalent
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to $59.6 million in 2022). Pantages, who claimed that Kennedy had "set him up", was later found not guilty at a second trial. The girl who had
accused Pantages of rape, Eunice Pringle, confessed on her deathbed that Kennedy was the mastermind of the plot to frame Pantages.[ﬂ] [43]
Many estimate that Kennedy made over $5 million (equivalent to $85.2 million in 2022) from his investments in Hollywood. During his three-

year affair with film star Gloria Swanson,[4—5] he arranged the financing for her films The Love of Sunya (1927) and the ill-fated Queen Kelly

(1928). The duo also used Hollywood's famous "body sculptor", masseuse Sylvia of Hollywood.[ﬂ] Their relationship ended when Swanson

discovered that an expensive gift from Kennedy had actually been charged to her account.[4€]

Political career|[edit]

SEC Chairman (1934-1935)[edit|

In 1932, Kennedy supported Franklin D. Roosevelt in his bid for the presidency. This was his first major involvement in a national political
campaign, and he donated, lent, and raised a substantial amount of money for the campaign.[i]

In 1934, Congress established the independent Securities and Exchange Commission (SEC) to end irresponsible market manipulations and

dissemination of false information about securities.2Z] Roosevelt's brain trust drew up a list of recommended candidates for the SEC
chairmanship. Kennedy headed the list, which stated he was "the best bet for Chairman because of executive ability, knowledge of habits and
customs of business to be regulated and ability to moderate different points of view on Commission."[28]

Kennedy sought out the best lawyers available giving him a hard-driving team with a mission for reform. They included William O. Douglas and

Abe Fortas, both of whom were later named to the Supreme Court.22] The SEC had four missions. First was to restore investor confidence in the
securities market, which had collapsed on account of its questionability, and the external threats supposedly posed by anti-business elements in
the Roosevelt administration. Second, the SEC had to get rid of penny-ante swindles based on false information, fraudulent devices, and get-rich-
quick schemes. Thirdly, and much more important than the frauds, the SEC had to end the million-dollar maneuvers in major corporations,
whereby insiders with access to high-quality information about the company knew when to buy or sell their own securities. A crackdown on
insider trading was essential. Finally, the SEC had to set up a complex system of registration for all securities sold in America, with a clear set of
rules, deadlines and guidelines that all companies had to follow. The main challenge faced by the young lawyers was drafting precise rules. The
SEC succeeded in its four missions, as Kennedy reassured the American business community that they would no longer be deceived and taken

advantage of by Wall Street. He trumpeted for ordinary investors to return to the market and enable the economy to grow again. [60] Kennedy's

reforming work as SEC Chairman was widely praised on all sides, as investors realized the SEC was protecting their interests. He resigned from
the SEC in September 1935.161]

Chairman of U.S. Maritime Commission (1937-1938)[edit]

In 1936, Roosevelt sought Kennedy's help on the campaign, and Kennedy responded with his book I'm _for Roosevelt, which he had published
and made sure was widely distributed. The book presented arguments for why businessmen should support Roosevelt and the New Deal, told
from the perspective of Kennedy's own personal endorsement. The book had significant impact in the business community and after his re-

election, Roosevelt appointed Kennedy as Chairman of the U.S. Maritime Commission, [02] which built on his wartime experience in running a

major shipyard. Kennedy spent only ten months at the Commission.[03]

Indonesia Kenya Obamas 1958

Col Prouty

In 1950 he transferred to Colorado Springs to build Air Defense Command. From 1952 to 1954 he was assigned to Korean War duties in Japan, where
he served as Military Manager for Tokyo International Airport (Haneda) during the post-war U.S. occupation.

In 1955 he was assigned to the coordination of operations between the fledgling U.S. Air Force and the CIA.[1] As a result of a CIA commendation for
this work he was awarded the Legion of Merit by the U.S. Air Force, promoted to colonel, and assigned to the Office of the Secretary of Defense.
[citation needed]

Following the creation of the Defense Intelligence Agency and termination of the OSO by Secretary Robert McNamara, Prouty was transferred to the
Office of the Joint Chiefs of Staff and charged with the creation a similar organization on a global scale.

From 1962 to 1963 he served as Chief of Special Operations with the Joint Staff. In an chance encounter with Edward Lansdale in the hallways of the
Pentagon, a 4&€cemonth or two beforea€l the assassination (as Prouty tells it), Lansdale informed Prouty he had arranged for him [Prouty] to accompany
a group of VIPs to the South Pole from November 10 to 23, in the capacity of Military Escort officer.

The ostensible purpose of the trip was the activation of a nuclear power plant at the United States Navy Base at McMurdo Sound, Antarctica, to provide
heat, light, and sea water desalination.[citation needed] Prouty later described his confusion at the unusual assignment, but he expected the job to be a
a€cepaid vacationa€l ] and accepted the task.

Prouty retired in 1964 as a colonel in the U.S. Air Force. As recognition of his long and distinguished career in the service of his country, he was
awarded one of the first three Joint Service Commendation Medals by General Maxwell D. Taylor, Chairman of the Joint Chiefs of Staff

Charles Pearre Cabell (October 11, 1903 - May 25, 1971) was a United States Air Force general and Deputy Director of the Central Intelligence
Agency (1953-1962) and likely also knew James Paul Donegan my father more on James Paul Donegan and he kennedys and Prouty much later.

Charles P. Cabell was born in Dallas, Texas on October 11, 1903, the son of Ben E. (son of Confederate general William L. Cabell) and Sadie E.
(Pearre) Cabell.[1][2] He attended Oak Cliff High School in Dallas, Texas, and graduated from West Point in 1925.[2][3] He was initially commissioned
as an artillery lieutenant and served in the field artillery until 1931, when he went to flying school, and was transferred to the Air Corps.

In February 1942, Cabell was assigned as assistant executive for technical planning and coordination in the Office of the Chief of the Air Corps, and
promoted to colonel. During the summer of 1943, he attended the first course of the Army and Navy Staff College. In late 1943, he was transferred to

file:///C:/Users/eddon/OneDrive/Documents/AlistBooks/DevPages/Mailer/RFKPamphlet/RFKPamphlet.html

34/46


https://en.wikipedia.org/wiki/Eunice_Pringle
https://en.wikipedia.org/wiki/Joseph_P._Kennedy_Sr.#cite_note-42
https://en.wikipedia.org/wiki/Joseph_P._Kennedy_Sr.#cite_note-43
https://en.wikipedia.org/wiki/Gloria_Swanson
https://en.wikipedia.org/wiki/Joseph_P._Kennedy_Sr.#cite_note-Beauchamp,_Cari_2009_p_263-5-45
https://en.wikipedia.org/wiki/The_Love_of_Sunya
https://en.wikipedia.org/wiki/Queen_Kelly
https://en.wikipedia.org/wiki/Sylvia_of_Hollywood
https://en.wikipedia.org/wiki/Joseph_P._Kennedy_Sr.#cite_note-Beauchamp,_Cari_2009_p_263-5-45
https://en.wikipedia.org/wiki/Joseph_P._Kennedy_Sr.#cite_note-46
https://en.wikipedia.org/w/index.php?title=Joseph_P._Kennedy_Sr.&action=edit&section=10
https://en.wikipedia.org/w/index.php?title=Joseph_P._Kennedy_Sr.&action=edit&section=11
https://en.wikipedia.org/wiki/1932_United_States_presidential_election
https://en.wikipedia.org/wiki/Franklin_Delano_Roosevelt
https://en.wikipedia.org/wiki/Joseph_P._Kennedy_Sr.#cite_note-56
https://en.wikipedia.org/wiki/Securities_and_Exchange_Commission
https://en.wikipedia.org/wiki/Joseph_P._Kennedy_Sr.#cite_note-57
https://en.wikipedia.org/wiki/Joseph_P._Kennedy_Sr.#cite_note-58
https://en.wikipedia.org/wiki/William_O._Douglas
https://en.wikipedia.org/wiki/Abe_Fortas
https://en.wikipedia.org/wiki/Joseph_P._Kennedy_Sr.#cite_note-59
https://en.wikipedia.org/wiki/Get-rich-quick_scheme
https://en.wikipedia.org/wiki/Get-rich-quick_scheme
https://en.wikipedia.org/wiki/Joseph_P._Kennedy_Sr.#cite_note-60
https://en.wikipedia.org/wiki/Joseph_P._Kennedy_Sr.#cite_note-61
https://en.wikipedia.org/w/index.php?title=Joseph_P._Kennedy_Sr.&action=edit&section=12
https://en.wikipedia.org/wiki/1936_United_States_presidential_election
https://en.wikipedia.org/wiki/New_Deal
https://en.wikipedia.org/wiki/Maritime_Commission
https://en.wikipedia.org/wiki/Joseph_P._Kennedy_Sr.#cite_note-62
https://en.wikipedia.org/wiki/Joseph_P._Kennedy_Sr.#cite_note-63

4/25/24, 6:28 AM RFKPamphlet.html

the Eighth Air Force and assumed command of the 45th Combat Bombardment Wing. In April 1944, he became director of plans for the U.S. Strategic
Air Force in Europe, and later that year, having achieved the rank of brigadier general, became director of operations and intelligence for the
Mediterranean Air Forces. During the war he served both at air force headquarters at the Pentagon and in the European Theater.

In May 1945, he was assigned to Air Force headquarters as chief of the Strategy and Policy Division. In December 1945, he was detailed to the United
Nations Military Staff Committee, where he held roles as deputy and chief U.S. Air Force delegate to the committee. In August 1947, he was promoted
major general and returned to Air Force headquarters, serving in planning and intelligence roles, and became director of Air Force Intelligence in May
1948. In 1949, Cabell set up Project Grudge to &€cemake a study reviewing the UFO situation for AF HQ.4€[) However, Grudge quickly became all but
moribund, while simultaneously reporting that all UFO cases were being closely investigated. When Cabell learned of this, he ordered Grudge dissolved
and ordered that the 4€ceopen mindeda€[4] Project Blue Book be created.

He held this director of Air Force Intelligence post until 1951, before being made director of the staff for the Joint Chiefs of Staff from November 1951
to 1953. During this time, he was promoted to lieutenant general.[citation needed] In 1952, he was an enthusiastic promoter of the U-2 spy plane, along
with Allen Welsh Dulles and John Foster Dulles.

CIA career

On April 23, 1953, while still an active air force officer, he was appointed Deputy Director of the CIA under Allen Dulles. In 1956, along with the
CIAa€™s Richard Bissell, he flew to Bonn, to brief the West German Chancellor, Konrad Adenauer, on the ultra-secret U-2 spy plane. Cabell personally
negotiated with Chancellor Adenauer for permission to station the U-2 in Wiesbaden and from there to fly over the Soviet Union illegally. It was the U-2
program that allowed CIA chief Allen Dulles to sabotage the peace summit between Khrushchev and Eisenhower.

Cabell was promoted to full general in 1958[6] and retired from active duty effective January 31, 1962.

Cabell was forced to resign as deputy director by President Kennedy on January 31, 1962, following the failure of the Bay of Pigs Invasion.[8§]
Cabella€™s brother, Earle Cabell, was Mayor of Dallas when Kennedy visited that city and was assassinated, on November 22, 1963.

JFK assassination

One hypothesis regarding the assassination of U.S. President John F. Kennedy implicates Cabell and several other CIA officials, including James Jesus
Angleton and William King Harvey, as well as the a€cethree trampsa€l!, and Cabella€™s brother Earle Cabell.

Recalling Again Lisa Pease on the murder of RFK

A LIE TOO BIG TO FAIL - The Real History of the Assassination of ROBERT F. KENNEDY retrieved from Amazon Kindle Edition and
copied or modified to here

By Lisa Pease (a Bernie Sanders nutjob in r/l but first tier of 5 people JFK RFK researcher)

The morning of the primary, June 4, 1968, Robert Kennedy slept in. The day before, Kennedy had campaigned in Los Angeles, San Francisco,
Long Beach, Watts, San Diego, and Los Angeles again. He had covered 1,200 miles in 12 hours before spending the night at the Malibu
beachfront home of John Frankenheimer.

The choice of Frankenheimer would prove ironic. Frankenheimer had directed the film The Manchurian Candidate (1962 film release based on
the 1959 novel by Robert Condon), in which a U.S. soldier is captured in Manchuria, hypnotized by Communists, and sent back to the U.S. to be
used as a mind-controlled assassin. Before the next 24 hours were over, a consultant to that film would suggest on the radio that Robert Kennedy's
assailant had been hypnotically programmed. Shortly before his death, that consultant would also claim to have been the assailant's hypnotist.

In Suite 511 of the Ambassador Hotel, Kennedy and his aides strategized. Senator George McGovern called from South Dakota to give Kennedy
an update on the primary results there. McGovern told him that Kennedy had received more votes than Humphrey and McCarthy combined. He
had won both the Native Americans' and the farmers votes.

Down the hall, in Suite 516, Pete Hamill, Jack Newfield, Budd Schulberg, Jimmy Breslin, John Frankenheimer and another 25 or so members of
the press gathered. "There were no laptops, or cell phones, or BlackBerrys, or cable-television news either. So telephones rang insistently in the
suite, were picked up, and names were called in stage whispers," Hamill recalled. Hamill talked for a while to Frankenheimer about his film The
Manchurian Candidate.

"Do you think it could happen in what is laughingly called 'real life'?" Hamill asked.
Frankenheimer smiled nervously as he glanced at the suite' door. "Yeah."

In 1956, when President Sukarno of Indonesia came to visit the United States, Scott McLeod of the State Department contacted Maheu and
asked him to vet hookers for Sukarno from a security standpoint under the CIA's Project Harpstar. Maheu said this was done to "please" Sukarno,
but no doubt this was also an attempt to compromise him with photographs and other material for potential blackmail. The problem was,
Sukarno's appetite for women was part of his appeal to a segment of the public in Indonesia. A little over a year later, according to Maheu, he got
a call from Sheffield Edwards at CIA, the security offcer who oversaw the Bluebird and ARTICHOKE CIA mind control programs. Edwards
wanted Maheu to perform another operation relative to Sukarno. Evidently, the Soviets supplied Sukarno with prostitutes too, but one of them
was a KGB agent. Edwards was initially asked to contact Maheu by the CIA's Far East Division.

On June 15, Jack Hooper told Meier "that he was speaking with Bob Maheu and I was never to mention his name or Bel Air Patrol!" What was
so sensitive about the Bel Air Patrol?

The answer came not from Meier's diary but from something Carl McNabb, a former CIA operative, had told me long ago. McNabb had told me
that he had learned there was some association prior to the assassination between Maheu and Thane Cesar from the time when Cesar had worked
for Maheu at Bel Air Patrol. I could never confirm this, as Bel Air Patrol refused to share its records. But a CIA document (discussing the granting
of QKENCHANT clearance to Maheu's son Peter) confirms that Maheu was, in fact, one of the owners of Bel Air Patrol.

Given that he and Hooper owned a number of security firms together, it seemed likely that Hooper too shared the ownership. If there had been a
prior connection between Thane Cesar, Hooper and Maheu through Bel Air Patrol, that would have connected the dots for serious researchers
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very quickly.

It makes sense, then, that Meier would be scared into silence with threats from both Maheu and Hooper. It also might explain why on my first
trip to see Meier, Maheu called Meier out of the blue and asked if he needed anything. Meier thought it was so odd that Maheu would have called
that day, after not having talked to him for ten years.

On that trip, Meier told me that J. Edgar Hoover had said he knew that Robert Maheu was behind the assassination of Robert Kennedy. In the
years after that first trip, I had come to believe Maheu, due to his connections listed earlier, was a credible candidate for the assassination plot's
mastermind.

Meier was not the only person to assert that Maheu was behind the assassination. Researcher Steve Gaal gave me another source. His father, a
WWII veteran, had been an electrician for the City of Los Angeles, working often at the "Glass House," the nickname for the LAPD's Parker
Center. "Sometime between 1977 and 1979," Gaal wrote me:

"Dad and I were talking about the Vietnam War at our house in Highland Park. I said that if RFK had been elected history would have been
different. Dad said maybe that was so. Dad then said that he had talked to the detectives at the Glass House and that they had told him Maheu had
done it. Dad was a big gossip with hard right wing views. That the detectives talked to Dad is for myself very believable."

Thane Cesar It's hard to overstate the significance of finding a current or future CIA contract agent holding Kennedy's right arm at the moment
of the shooting. Recall how one witness felt someone was "holding" Kennedy in place while someone else shot him in the head. But if that was
Cesar's only role, why did he, by his own admission, draw his gun?

He claimed he didn't fire it, but he did admit to drawing it. The more reasonable supposition is that Cesar held Kennedy long enough for
someone to get off a shot or two to his head, while Cesar fired three shots into Kennedy from behind and to the righta€’the very position where
Cesar was standing.

It makes much less sense that Cesar fired all four or five shots into Kennedy. He would have been much more exposed for a head shot. Cesar's
body, however, could have hidden his gun from anyone not looking in that exact spot at the moment while Sirhan was quite obviously pulling
focus. Another source for a connection between Thane Cesar and the security arm of the Hughes organization can be found in the book The
Assassination Chain. Sybil Leek, one of the authors, saw Cesar in Las Vegas in the company of a "hit man for a Florida group".

[The hit man] always seemed to be near a sturdy, well-built and quite interesting-looking man, but they never spoke. So I asked my Las Vegas
friend who this other man was. "He's a professional bodyguard," he replied; and I remarked that I was looking for a bodyguard myself, he would
fit the bill perfectly. "You are too late," said my friend. "He is owned by Howard Hughes and his name is Thane Cesar and he is as tough as they
Cesar was apparently not the bodyguard for the hit man, however, as Cesar left the room first and the hit man followed. Perhaps he was simply
hanging out with a coworker.

I Edward Donegan will show in the chapter Indonesia Kenya Obama's 1958 that under V.P. Nixon and Bissle Jr., Lansdale, and others operations for
Kenya were already underway before JFK become president but while he was a US Sentator and aware of Joseph Kennedy Sr.'s plans with Great
Britain.

THE SUSPICIOUS SECURITY GUARD

https://justiceforrfk.com/the-investigation.html

As the shooting began, security guard Thane Eugene Cesar was standing behind and slightly to the right of KenneAdy, in the exact firing position
described by the autopsy. Several witnesses observed Cesar drawing his weapon and one witness saw him fire. He was interviewed within hours by the
LAPD but they never checked his gun. Cesar claimed he was carrying a .38 caliber revolver that night but he also owned a .22 caliber revolver at the
time. Cesar later lied saying he had sold the .22 four months prior to the assassination but the sales receipt proved he actually sold it three months
afterwards. He also told the buyer it had been involved in a "police shooting."

Thane Eugene Cesar held extreme right-wing views, supported George Wallace for President and openly admitted hating the Kennedys. At that time, he
was working at Lockheed, home of the U-2 spy plane, with a high-level security clearance from the Department of Defense. A week before the
assassination, he took a part-time job working evenings as a security guard for Ace Guard Service. Kennedy was assassinated on Cesar's second
assignment.

https://justiceforrfk.com/the-investigation.html

ClandesTime 252 a€“ Robert Maheu: The CIAa€™s Fixer In Hollywood - Spy Culture. The Mafia. Hollywood starlets. Foreign leaders. Fake sex
tapes. Illegal surveillance. Watergate. The CIA. And Howard Hughes. Robert Maheua€™s life had it all. In this episode we take a look at the life and
times of a CIA contract agent who touches on many important 20th century events, and provided the inspiration for one of the worlda€™s most well
known TV shows.

Bob was born on October 30th 1917 in Maine, to parents of French Canadian descent, hence the surname Maheu. He studied at the Jesuit College of
the Holy Cross before moving on to Georgetown to study law. At this point, in 1941, he was hired by the FBI to work in counter-intelligence, hunting
Nazis and so on. He left the FBI in 1947 and founded a company called Dairy Dream Products, presumably selling ice cream. This resulted in
bankruptcy in 1952, and so he re-entered government work with the Small Business Administration. In 1954 he was forced to resign from the SBA due
to political reasons, which a CIA biography of Maheu says were 4€”determined to be the result of backing the wrong political party in the election.a€™

He responded to this setback by setting up his own private detective firm, Robert A Maheu and Associates, in Washington DC. His first steady client
was the CIA, whose documents refer to the firm by the acronym RAMA. They used Maheu and others as a cut-outs 4€* contract agents used to make
contact with people and carry out missions that the CIA proper cannot be caught talking to or doing. They were stupid enough to write a lot of this down,
but many of those documents only became available in recent years via CREST and the JFK disclosures.

Frank Wisner, OPC's first Director, planned a counter demonstration. He had gathered his own roster of intellectuals, artists and writers, all anti-
communists. OPC would need funding for the plan and Wisner knew just where to get it.

Frank Wisner is forced out then commits suicide. Richard Bisslr Jr. is moved into Deputy Director of Plans for CIA but will be fired by JFK over MK-
ULTRA overthrow plans along with Allen Dulles and Allen Dulles and Charles Cabell.

Now more about the CIA. Wisner began his intelligence career in the Office of Strategic Services in World War II. After the war, he headed the Office
of POSS olicy Coordination (OPC), one of the successor organizations, from 1948 to 1950. In 1950, the OPC was placed under the Central Intelligence
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Agency and renamed the Directorate of Plans. First headed by Allen Dulles, Wisner succeeded Dulles in 1951 when Dulles was named Director of
Central Intelligence. Wisner remained as Deputy Director of Plans (DDP) until September 1958, playing an important role in the early history of the
CIA. He suffered a breakdown in 1958, and retired from the Agency in 1962. He committed suicide in 1965. [According to Col Fletcher Prouty many at
the time questioned the firing of Frank Wisner.]

Col Fletcher Prouy's first paragraph following his reprint to the letter to Ford from Mrs. Sukarno of Indonesia

a€!

A letter from one of the most beautiful women in the world lies buried in a stack of mail on President Ford's desk. Written in Paris on July 24,
1975, by Dewi Sukarno, the former First Lady of Indonesia and widow of Dr. Achmed Sukarno, the charismatic Father of Indonesia, the letter is
an appeal to President Ford for a complete explanation of the CIA-led and supported rebellions that took place in Indonesia in 1958 and 1965.

It is not well known in the United States that the 1958 rebellion led to a major Indonesian civil war. The CIA-inspired uprising in Indonesia,
unlike the Bay of Pigs invasion of Cuba, was a full-scale military operation. The Bay of Pigs invasion in 1961 was made by a thin brigade of about
1,500 Cuban exiles trained by the CIA in Guatemala. But the 1958 Indonesian action involved no less than 42,000 CIA-armed rebels supported by
a fleet of bombers and vast numbers of four-engine transport aircraft as well as submarine assistance from the U.S. Navy. It also involved a major
training and logistical supporting effort on the part of the Philippines, Okinawa, Taiwan, and Singapore. But despite this massive armed force, the
1958 rebellion, like the Bay of Pigs invasion, was a total failure. Sukarno's army drove the rebels on Sumatra and Celebes into the sea.

There are some who might call the 1965 uprising a success. At least the rebels were not driven into the sea. However, for the United States it was
a fantastically costly endeavor. The rebellion ended in the most massive and ruthless bloodbath since World War II. While the headlines in the
United States dealt with the slaughter in Vietnam, the press of the rest of the world heaped blame on the United States for the barbaric massacre in
Indonesia. The victorious new government of General Suharto proceeded to assassinate nearly one million people. This terrible slaughter and the
ensuing imprisonment of tens of thousands of Indonesians stirred Dewi Sukarno to seek President Ford's assistance in gaining the release of her
countrymen from prison.

Dewi Sukarno has received no answer. But even without a reply she knows. The silence from Washington speaks for itself. A denial, if true,
would have come without hesitation. The Indonesians know. The Latins had a phrase for it, "Is fecit cui prodest" -- the perpetrator of a crime is he
who profits by it. Today, major U.S. enterprises are plundering the raw material wealth of Indonesia -- rubber, tin, and oil -- in a manner that is
more vile than what is happening in Chile. And there is no one to stop them.

Achmed Sukarno was one of those rare men who rose during the hours of crisis to unite one hundred million people and lead them out of the
ashes of World War II. Sukarno came to liberate his country from the Japanese, the Dutch, the Portuguese, and from all others who were ready to
enslave his country once again. He established his government on the "Five Pillars": (1) belief in one supreme God (2) just and civilized humanity
(3) unity of Indonesia (4) democracy (5) social justice.

In Greater Details as I quote Prouty (a Donegan family friend I knew) in detail from his published works on the CIA
assasianting JFK

What is not generally known about the complex Indonesian struggle is the role that was played by the then Vice President of the United States,
Richard M. Nixon, and the bitter aftermath that involved the sudden ouster of Allen Dullesd€™ protege, Frank Wisner, who at that time was the head
of the clandestine arm of the CIA.

After Watergate, when Anthony Lukas wrote in his book Nightmare, about the growing mistrust between Nixon and the Director of Central
Intelligence, Richard Helms, he could have added that since the 1958 Indonesian rebellion there were many in the CIA who made a career of hating
Nixon because of what he had done to Frank Wisner, among others.

The Indonesian campaign began rather casually as so many CIA ventures do. Few if any ever originate at the top.

During an unguarded conversation in Washington the Indonesian military attache mentioned earlier made it known to certain U.S. military
acquaintances that there were many prominent and strong people in Indonesia who would be ready to rise against Sukarno if they were given a little
support and encouragement from the United States. It happened that one of those U.S. military friends he talked to was not a military man at all, but a
member of the CIA. The provocative words got back to Frank Wisner, then the Deputy Director of Plans. He was in charge of the CIA4€™s clandestine
activity and he authorized agents to follow up on that first conversation.

The Indonesian attache was wined and dined and encouraged to talk more. Reasons for the attachea€™s return to Indonesia on official business were
successfully arranged. He was accompanied by CIA agents traveling under the cover of a€ceU.S. militarya€[] personnel. During this visit they spoke
with rebel leaders. They learned enough about the potential strength of this opposition to encourage the CIA to set in motion its biggest operation up to
that date.

In the Philippines there was a strong nucleus of military men, chief among them a Colonel Valeriano, who had been President Magsaysaya€™s military
assistant. He had also worked on paramilitary exercises with the CIA during the Magsaysay campaign against the leftist rebel Huk movement. This
military group had gained considerable power during the Magsaysay tenure. Many of these special warfare experts from the Philippines had volunteered
for duty in South Vietnam in 1955 when the CIA was deeply involved in providing undercover support for the new and uncertain regime of President
Ngo Dinh Diem.

By early 1958 these Filipinos and their CIA counterparts were prepared to involve the Philippines in the rebellion against Sukarno by setting up special
warfare &€ceGreen Beretd€ (| training bases and by providing the Indonesian revolutionary council with clandestine air bases. One of those bases was on
Palawan, the most western island of the Philippine archipelago, in the vicinity of the airfield at Puerto Princessa on Honda Bay. The other base was on
the big southern island of Mindanao, near Davao Gulf.

Concurrently, in Washington, operations were being organized. Frank Wisner took over direct command of the everyday operations of the Indonesian
project. A large staff under Desmond Fitzgerald of the Far East Division was set up. The most active element of this special staff came from the
CIA&€™s clandestine Air Division which at that time was under the control of Dick Helms. As the plans expanded for this major undertaking,
requirements for military equipment, people, aircraft, weapons, bases, submarines, and communications skyrocketed.

In the Pentagon there are thousands of nondescript offices in which all sorts of tasks are done. One of these unobtrusive offices was an Air Force Plans
Division office. One day in 1958 two men from the CIA entered that office. After being identified they were permitted entrance to an interior office that
was the a€eFocal Pointa€[! office for all U.S. Air Force Support of the clandestine operations of the CIA. I had established that office in 1955 on orders
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from Gen. Thomas D. White, then Chief of Staff of the Air Force. This came about after several meetings with Allen W. Dulles, the Director of Central
Intelligence, and others. When the CIA men entered that office in 1958, I was still in charge.

The agents outlined the Indonesian Plan, the Philippine support and training program, and told me about their own special operations staff that had
been put together specifically for this vast project. Then they urgently requested light bombardment aircraft and long-range transport aircraft. We
decided to take a number of twin engine B-26 aircraft out of mothball storage, put them through a retrofit line, and modify them so that they could be
armed with a special 50-caliber machine gun package of eight guns, in the nose of the plane. This would give the B-26 more firepower than it ever had
during the Korean War or World War II. The project was given top priority and covered in deep secrecy. Programs for pilot training and the recruitment
of a€cemercenariesa€l | were established.

Concurrent with our work the CIA was putting together a a€cewartimea€[ | operational staff. Lt. Gen. Earl Barnes, who had been a senior air
commander during World War II under Gen. Douglas MacArthur, was brought in to run all clandestine air activities.

At that time Gen. Lyman L. Lemnitzer was Commander in Chief of the Ryukyu Command on Okinawa. One day he received a call from General David
M. Shoup, the U.S. Marine Commander on Okinawa, asking if the Army could spare 14,000 rifles for a Marine requirement. Surprised at the Marine
request for such a large order of guns, Lemnitzer acquiesced nonetheless and ordered the transfer of these weapons on the condition that they would be
quickly replaced.

High on the ridge line of central Okinawa overlooking the city of Naha there was a modest size 4€ccArmya€[] installation that hustled with
considerable activity. This was the main CIA operational base in the Far East. It was under the direction of Ted Shannon, one of the Agencya€™s most
powerful agents. It was Shannona€™s office that had actually requested 42,000 rifles from General Shoup and since the order was so large Shoup had
been unable to supply them, and had therefore borrowed 14,000 from the Army.

On nearby Taiwan, the CIA had another large facility - a 4€eNavya€L! base known as the Naval Auxiliary Communication Center (NACC). This
a€ceComm Centera€[ | controlled a large and very active air base a few miles south of Taiwana€™s capital, Taipei, and the huge Air America facilities
near Taipei and the city of Tainan.

The B-26 bombers were ready to fly and a special ferrying arrangement was made with the Air Force to fly them across the Pacific to the Philippines
and Menado.

Rebel Indonesians, trained and equipped in the Philippines, were returned to Sumatra. Some were air-dropped and others landed on the beach from
submarines that the U.S. Navy was operating, in support of the CIA, in the oceans south of Indonesia near the Christmas Islands.

The war was on.

On Feb. 9, 1958, rebel Colonel Maluddin Simbolon issued an ultimatum in the name of a provincial government, the Central Sumatran Revolutionary
Council, calling for the formation of a new central government. Sukarno refused and called upon his loyal army commander, General Abdul Haris
Nasution, to destroy the rebel forces. By Feb. 21 loyal forces had been airlifted to Sumatra and had begun the attack. The rebel headquarters was in the
southern coastal city of Padang. Rebel strongholds stretched all the way to Medan, near the northern end of the island and not far from Malaysia.

This was important administratively because by that time Frank Wisner, the CIA Deputy Director of Plans, had set up his forward headquarters in
Singapore and at the direction of the 5412 Committee of the National Security Council, headed by Nixon, Wisner occupied that faraway headquarters
himself. (It should be noted that in 1958 Allen Dulles was the head of the CIA, his brother John Foster Dulles was the Secretary of State, Eisenhower
was President, and Nixon, as Vice President, chaired the clandestine affairs committee, then known as the a€eSpecial Group 5412/2.4€[] In other words
nothing was done in Indonesia that was not directed by Nixon. If an action had not been directed by the NSC, then it was done unlawfully by the CIA.)

In 1958 Allen Dulles would have brought such a major operation to the attention of the Special Group and he would operate with its approval. This was
an essential step in national policy because it then empowered the Department of Defense to provide the necessary support requested by the CIA. Much
of this fell within the area of my responsibility at Air Force Headquarters, and I was kept informed on a regular basis of approved action and of
Nixona€™s keen interest in this project.

The rebellion flared sporadically from one end of Indonesia to the other.

While the CIA was supporting up to 100,000 rebels, the State Department professed innocence. The U.S. ambassador, Howard P. Jones, maintained that
the United States had nothing to do with the rebellion and he protested the capture of the American oil properties. On the other hand, Sukarno had asked
for more arms aid from the United States. He must have had strong suspicions about the source of rebel support. The vast number of guns, the bombers
and heavy air transport aircraft dropping hundreds of tons of arms and equipment, as well as submarines supporting beach operations were just too
sophisticated to be anything but major power ploys. Thus, his appeal for U.S. arms aid had the ring of gamesmanship.

Playing along with the game, John Foster Dulles issued a statement saying that the United States would not provide arms to either side. And while he
was publishing that falsehood, the United States furnished and piloted B-26 bombers, and these were bombing shipping in the Makassar Straits. Some
had even flown as far south as the Java Sea. Almost immediately all insurance rates on shipping to and from Indonesia went on a wartime scale and
costs became so prohibitive that most shipping actually ceased. The bombing attacks, kept so quiet in the United States that they hardly made the news,
were being viewed with great alarm by the rest of the world. What was a4€ceTop Secreta€[] in Washington was barroom gossip in the capitals of the
world.

While Wisner communicated with Washington clandestinely, anyone in the bar at the Raffles Hotel in Singapore, in the Peninsula Hotel in Kowloon, or
even on the streets of Istanbul, could learn all about the 4€ce American CIA attacka€[] on Sukarno.

The CIA was demanding so much support for its far-flung operations that a top-level committee was established in the Pentagon. Its purpose was to
keep track of how much war equipment was being requested and sent to Indonesia. Not unlike the Lemnitzer-Shoup rifle problem, there were problems
in the Pentagon because of the way the CIA requested equipment through phony a€cemilitarya€l | cover channels.

Early in this operation I had put some men from my office into the air-combat section in the Philippines, and the Air Force was reasonably well aware
of what was going on. But that was not so for the other services. At the time, Admiral Arleigh Burke was the Chief of Naval Operations. He went one
step further than we did. At the height of the rebel operations, Burke sent his Chief of Naval Intelligence, Admiral Luther Frost, to Jakarta,
Indonesiad€™s capital, where he stayed for several months carrying on a delicate relationship with the American ambassador and with the Indonesian
naval chiefs. This, while U.S. Navy submarines were aiding the rebels south of Sumatra. It turned out to have been a masterful gambit because later,
when the rebellion collapsed, the U.S. Navy was able to declare innocence. The Air Force was not so fortunate.

The pretense that the U.S. Government was in no way involved in this massive civil war against Sukarno was wearing thin. It was a reasonable cover as
long as the United States could plausibly deny its role in the action. But one day, a lone B-26 out of the rebel CIA base at Menado, flying low over the
Straits of Makassar, came upon an Indonesian ship - an ideal target. The pilot banked to take a good run at the ship and began strafing it with those eight
lethal .50-caliber machine guns. He was committed to the attack before he found out that the freighter was armed. The B-26 was hit and it ditched near
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the ship. The pilot, an American named Allan Lawrence Pope, was picked up. Pope was identified as a former U.S. Air Force pilot. The cork was out of
the bottle. Sukarno had his proof of U.S. involvement and he played his ace card for an international audience. That one plane and that one pilot cost the
U.S. Government tens of millions of dollars in ransom and tribute during the next several years.

After the capture of Pope the rebellion rapidly fell apart. Loyal forces captured Donggala in central Celebes. And on far away Halmahera, government
forces captured Jailolo. That ended all opposition except for the CIA-rebel air base at Menado. With the rebellion all but crushed, except for the
continued existence of the main CIA force, Secretary of State John Foster Dulles ended the embargo of arms to Sukarno and agreed to send aid to the
government of Indonesia! What wondrous duplicity! And Sukarno was not fooled. His forces had been fighting a major civil war inspired and
clandestinely supported by the United States, while concurrently the overt branches of the U.S. Government acted as though nothing at all had
happened.

By the end of June 1958 it was all over. Then a very strange and rare (rare in terms of normal bureaucracy) thing happened. During the months of this
operation it had been my custom to visit the CIA special operations center.

One morning I caught the unmarked, dull-green CIA shuttle bus at the Pentagon and rode to the operations center. I went in. Not a soul was there. The
place had been cleaned out. Office after office was absolutely bare. Finally I found one secretary. She was sitting in a straight-back chair and her
telephone was on the floor. There were tears in her eyes. She took a call from time to time and gave guarded answers about the former members of that
huge staff. The entire section had been scattered to the four corners of the world. A large number of top-level, experienced, clandestine agents and
operators had vanished. It took our Air Force office, skilled as we were in the ways of the CIA, months to find some of them again.

Then we began to piece together what had happened. With the collapse of such a major effort and with the inability of the Government to deny
plausibly before the world its role in the whole sordid affair, blame had to be placed somewhere. In an unprecedented action, Nixon had summarily fired
Frank Wisner, along with some others. But Frank Wisner, a longtime OSS and CIA man, was a key intelligence officer. Few knew enough about his
career to realize that he was senior, by far, to Helms and Colby. Clearly, he was Allen Dullesa€™ heir apparent.

When the OSS had been deactivated after World War II by President Truman, it was Wisner who had kept a tight-knit band of professionals
together. This small cadre kept valuable OSS records and, more importantly, they had maintained the delicate lines of communication with
agents, spies, and underground personnel in Eastern Europe, Russia, and Germany. They held this fragile web together. Without them
hundreds of people might have been killed and priceless assets destroyed. And Frank Wisner suddenly, almost whimsically, had been fired.

To a man, the Agency was aroused by this action. Rightly or wrongly, they hated Nixon for this. I remember being at meetings during which the name
of Nixon would be mentioned and I have seen CIA men bristle and redden as though someone had let a poisonous snake loose in the room. Some vowed
he would never become President.

Meanwhile the Agency moved to pull itself together. That one deft bloodbath appeared to end things. There was no Board of Inquiry as there was after
the Bay of Pigs. And, remarkably, there was no public outcry as there would be a few years later after the U-2 scandal. The agency was busy sweeping
things under the rug.

Meanwhile those special B-26s were all flown back to the States and based at Elgin Air Force Base in Flonda. That was late in 1958. By 1959 they
began to stir again. A man named Castro had come to power in Cuba. During those fateful days in April 1961 it was those same B-26s that the CIA used
to attack Cuba.

4€!
Wayne Madses takes it further

Most Cold War espionage researchers and black-opps reserach sites using declassitied information show Barrack Obama Jr. came from a CIA backed
family like created as a manfactured backround to be instered into Indonesia as a native of that country or near native of it raised in it.

This Ed Donegan assert as part of ATSUGI Asia Tokyo Soviet Union and Indonesia all facing Communist threat.

Investigative journalist Wayne Madsen has discovered CIA files that document the agencya€™s connections to institutions and individuals figuring
prominently in the lives of Barack Obama and his mother, father, grandmother, and stepfather. The first part of his report highlights the connections
between Barack Obama, Sr. and the CIA-sponsored operations in Kenya to counter rising Soviet and Chinese influence among student circles and,
beyond, to create conditions obstructing the emergence of independent African leaders.

An earlier CIA Current Intelligence Weekly Summary, secret, and dated April 3, 1958, states that Mboya [of Kenya] a€cestill appears to be the most
promising of the African leaders.a€[] Another CIA weekly summary, secret and dated December 18, 1958, calls Mboya the Kenyan nationalist an
a€ceable and dynamic young chairmana€ (] of the Peoplea€™s Convention party who was viewed as an opponent of a€ceextremistsa€ (] like Nkrumah,
supported by a€ceSino-Soviet representatives.a€l]

The CIA allegedly recruited Tom Ma€™Boya in a heavily funded "selective liberation" programme to isolate Kenyaa€™s founding President Jomo
Kenyatta, whom the American spy agency labelled as "unsafe."

CIA files indicate that Mboya was an important agent-of-influence for the CIA, not only in Kenya but in all of Africa. A formerly Secret CIA Current
Intelligence Weekly Summary, dated November 19, 1959, states that Mboya served as a check on extremists at the second All-African Peoplea€™s
Conference (AAPC) in Tunis. The report states that a€ceserious friction developed between Ghanad€™s Prime Minister Kwame Nkrumah and Kenyan
nationalist Tom Mboya who cooperated effectively last December to check extremists at the AAPCA€™s first meeting in Accra.a€(] The term
a€cecooperated effectivelya€l] appears to indicate that Mboya was cooperating with the CIA, which filed the report from field operatives in Accra and
Tunis. While a€cecooperatinga€| with the CIA in Accra and Tunis, Mboya selected the father of the president of the United States to receive a
scholarship and be airlifted to the University of Hawaii where he met and married President Obamaa€™Ss mother.

Mboya received a $100,000 grant for the airlift from the Kennedy Foundation after he turned down the same offer from the U.S. State Department,
obviously concerned that direct U.S. assistance would look suspicious to pro-Communist Kenyan politicians who suspected Mboya of having CIA ties.
The Airlift Africa project was underwritten by the Kennedy Foundation and the African-American Students Foundation. Obama, Sr. was not on the first
airlift but a subsequent one. The airlift, organized by Mboya in 1959, included students from Kenya, Uganda, Tanganyika, Zanzibar, Northern Rhodesia,
Southern Rhodesia, and Nyasaland.
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file:///C:/Users/eddon/OneDrive/Documents/AlistBooks/DevPages/Mailer/RFKPamphlet/RFKPamphlet.html 39/46



4/25/24, 6:28 AM RFKPamphlet.html
The Death of Teg Gunderson and Others

"Vigilantism" is the act of preventing, investigating and punishing perceived offenses and crimes without legal authority. A vigilante is a person .
who practices or partakes in vigilantism, or undertakes public safety and retributive justice without commission. - Wikipedia o

Public officials now in Organized Crime use vigilantes operating under Color Of Law for a variety of crimes they deny including poisonings, break-ins,
smear campaigns, beatings and assassinations, false imprisonments, over and covert death threats against writers and authors, destruction of government
and other documents, assassination of oversight officials like Sonny Bono and even CIA assassination of their own workers and allies to protect
themselves (the elites) from being held accountable for NWO Crimes against the United States of America.

Many books have been written including my own Edward Paul Donegan's New William Cooper Press books about "silenced" (dead) witness and dead
investigators who knew too much about official corruption in the USA.

"Psychosis is a break with reality where the thoughts and perceptions of a person become disrupted. These changes happen gradually, typically in three
phases: early, acute, and recovery." The Criminologist - An Expert: [reading from dictionary] "Emotion: Agitation or disturbance of mind; vehement or
excited mental state.” It is also a powerful and irrational master. And from what Magenta and Columbia eagerly viewed on their television monitor,
there seemed little doubt that Janet was indeed... its slave." is in one popular movie.

What Ed Donegan and Jen Moore know from the Donegan story that includes Manhattan Beach and Ted Gunderson might have had knowlege of is the
child development issue of coo-morbid Attention Deficit Disorder, Hyperactivity Disorder, and Borderline Personality flow from the FOXP2 gene a rare
gene Justina Pelletier likely carries and there are far ranging and diverse symptoms of volatile relationship that Marilyn Monroe also had and her CIA
connected death relates to the CIA secret research into these CIA based family lines and MKULTRA.

Ted Gunderson saw these cases connected and described them in retrospect only quiet well but not well enough to make a believer out of someone that
did not have other information. He said high ranking elites who for various reasons he was never quite to sure of (Jen Moore and Ed Donegan telling
that same story can tell you about that) show Borderline Personality Disorder is a volatile emotions pathology and the CIA was testing children by
abusing them. Some, who were secretly part of secret family lines would be groomed as sleeper agents around the world by being placed from
orphanages into families of influence in order to grow up themselves as Agents of Influence in Deep Cover in other countries or the USA.

Ted Gunderson is the former FBI official in the headline below other other FBI, CIA, NSA, and MIS officials confirm the exact same story including
poisonings, etc., that I Edward Paul Donegan have experienced. later in this chapter I will describe US Government agencies mechanisms in these
activities.

Ted Gunderson that former FBI official was Robert F. Kennedy's anti-rackets right hand man Ted Gunderson who was in a meeting with RFK when
JFK was shot and killed. Ted Gunderson pursued on behalf of the US Government People of the United States of America conspiracy theories since that
time until his own death.

Two Deaths Dorothy Kilgallen and Ted Gunderson and like William Colby appear to wet-division silencing of espionage agents who knew too much
about what is thought to be Boston Brahmin world imperialist deep state that assassinated JFK.

The Boston Brahmins or Boston elite are members of Boston's traditional upper class.

U.S. GOVERNMENT RUNS 4€°"GANG STALKINGa€™ VIGILANTISM, SAYS EX-FBI OFFICIAL

http://www.nowpublic.com/world/u-s-govt-runs-gang-stalking-vigilantism-says-ex-fbi-official

Official confirms what thousands of victims have long known: an evil U.S. shadow government is conducting a covert, taxpayer-funded
genocidal purge of American society 4€” while Congress and an apparently entrained Obama administration sleep.

Authord€™s note: Former FBI official Ted Gunderson died of cancer on July 31, 2011. Was his illness induced by silent electromagnetic
assault or by other nefarious means? We will never know a€” and thatd€™s just the way certain entities want it.
A former senior official of the Federal Bureau of Investigation says a€ceroguea€( | military intelligence and law enforcement units of the federal
government oversee a nationwide network of community-based a€cegang stalkingd€ ] harassment, intimidation and domestic terrorism directed at
thousands of U.S. citizens who have been extrajudicially targeted as a€cedissidentsa€l | or undesirables.

Ted Gunderson, 82, who has served as the special agent in charge of the FBIa€™Ss Los Angeles, Memphis and Dallas field offices, has stated in a
series of public speaking appearances that he is now targeted by these same elements, and fears for his life and for the safety of his family. He
reports that the windows of his home have been shot out, and he believes he has been poisoned and physically sickened by those seeking to
silence him.

Since his retirement from the FBI in the 1979, Gunderson has been a Southern California- based private investigator. He is most noted for his
defense work on the murder case involving former Army physician Dr. Jeffrey MacDonald.

The ex-FBI officiala€™s comments represent the most compelling testimony to date indicating that a€eeblack operationsa€l | of the federal
government are dedicated to waging a covert war of terror and persecution targeting American citizens.

a€ceBased on my thirty yearsa€™ experience and research, I have determined there are thousands of victims who have been targeted by an
illegal U.S. government rogue criminal enterprise 4€” military intelligence, probably, tied into CIA and FBI and so forth 4€” that is active 24
hours a day throughout the United States,a€[] Gunderson stated in an October 2008 speech posted last fall on YouTube.

youtube.com/watch?v=06MRcigml91

NOTE: It appears that the link to the Ted Gunderson YouTube video has been sabotaged. Please search d€ceTed Gundersond€!| and
a€oeYouTubed€ | and look for the link to his speech at the Gulf Symposium.. I believe this is more blatantly illegal and malicious interference
with telecommunications by operatives of Lockheed Martin, under contract to U.S. Homeland-mil-intel, or another entity representing the
agencies, commands and corporations of the U.S. fusion center network.

a€celt is far too extensive to be controlled by private enterprise,a€[ | Gunderson said. a4€cel believe this well organized and sophisticated
operation has a central command located somewhere in the United States, with multiple satellite offices scattered throughout the country.a€L

Said Gunderson:
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a€celt appears those who administer the program can call any location in the United States for surveillance, a telephone tap, ora€,
harassment directed at a victim, and immediately dispense manpower to the sourcea€] This well-greased, covert operation makes the old
FBI counterintelligence program (code-named a€ceCointelproa€’ ) look like a Sunday school class.a€L]

Gunderson also maintains that federal security and law enforcement agencies and commands have been infiltrated by members of secret
societies such as the Illuminati, which he has described as a satanic criminal cult.

This correspondent (Rudy Andria or someone beign quoted) has reported that Lockheed Martin, the worlda€™s largest defense contractor and
the prime cyber-security and information technology supplier to the federal government, coordinates the communications and trains the a€ceteam
leadersa€l] of a nationwide Gestapo-like apparatus, which has tentacles into every security and law enforcement agency in the nation, including
state and local police and 72 regional a€cefusion centersa€ | administered by the U.S. Department of Homeland Security. According to company
literature, Lockheed Martin has operations in 46 of the 50 states.

Roadblocking Is One System of Illegal CIA and FBI Misconduct

When you here the most angry descriptions of who Gang Stalkers are (Gang Stalkers are recruited to perfrom hostile acts aginast a Targeted peson
while denying harrasssing of offending acts directed at the Targeted person) the description run to the base base and profane.

When you hear Gang Stalking experts like Cathy Meadows talk about the same thing she will describe the psychology of the matter in an abstract way
that I will put in a metaphor of the operation of Zersetzung.

Zersetzug is the method a political corrupt State makes against a dissident fraudulently. Not wanting to bear the blame of miscarriages of justice in the
legal system publicly more secretive acts are used such as smear campaing in Grand Juries the targeted person is not present at, smear campaigns in
Office Mobs the targeted person is not present at, and other dirty tricks behind a person's backs that might prevent them from getting a job as a
newspaper reporter, and if they have a job as a newspaper reporter might get them fired for secret reasons the Boss does not disclose, or the newspaper
reporter may die in a car accident or poisoning.

There is something even more likely for a person like Ed Donegan myself, a hothead. I may attempt to clear feces left in my path, and I assert that the
people introduced to my environment in the gym, library, and other locations often are intentionally menacing, distracting, often assault me or threaten
me, and refuse to remediate that conduct they use excuses to commit such as sending children not adults to trip me at my feet when jogging or trying to
humiliate me an an abusive way as following women in gym close around and laughing at me as though I am dysfunctional and doing the same thing if
underage females are near me trying to label me and laugh at me in staged appearances framing me by being "set pieces" (KOMPROMAT placed near
me thus is linked to me.)

The idea that feces is in your way and you must clear it directly confronting it will get you arrested for doing it. The feces says it can be on the sidewalk
in your path, thus you have to change your direction or fight the feces stepping into it and become the source of your own arrest.

I have so much of my story in differing prespectives available through that finding peices of it is difficult to do. One of the things hostile to me and
hostile to others has been cultural appropriation of the Goth scene that I viewed as appropriation rather than expansion. In my day there was a level of
pride of "High" culture, high fashion high intellect, cultural sophistication, etc., and we had a level of awareness without pride that it was sometimes
easier for us to find venues because there were not three shootings per night in our clubs as was true with some the gang run clubs. Blondie Walk Like
Me the colors are red maroon https://youtu.be/uk0QDIRFniM?si=XUmI80iMXkw79gLD I think both in a simultaneous target of me the BDSM Scene
and Goth itself a larger movement came in as criminals with all the values wrong. As with computer programming groups or anything connected to me I
have welcomed all. That said while I recognized the Moorish in Goth I found mostly European pagan per-crhistian starting deep in The Cradle of
Civilization that was destroyed by Christianity. A particular Black Lives Matter was wanted control of the scne and achieved learning how to walk like
Goth I think without being it.

Dorothy Kilgallen Dies and like was poisoned

She was close to the Windsors and Joseph Kennedy Sr., so close to the Kennedy family she was a regular in the residential part of the White House,
like Ted Gunderson was part of Robert F. Kennedy war on organized crime. The Reporter who Knew Too Much about the Agatha Whitehead children
who toured as the Von Trapp singes coached by Franz Kutschera's niece Maria Kutschera.

Dorothy Kilgallen retrieved from Spartacus-Eductional and copied or modified to here

Dorothy Kilgallen took an interest in the assassination of John F. Kennedy. In September 1964 she reported in the New York Journal American
that Jack Ruby, J. D. Tippet (a police officer killed along with JFK) and Bernard Weismann had a two hour meeting at the Carousel Club on 14TH
NOVEMBER, 1963 (8 days in advance of JFK and others being shot.)

Forty years after Kilgallena€™s death, Pataky penned two poems that, Shaw believes, suggest his involvement as a plant. The first, &€eNever
Trust a Stiff at a Typewriter,d€[J includes the line, 4€wSomebody whod€™s dead could tell no tales.8€[] The second, called 4€ceVodka
Roulette,a€ | typed next to the image of a bartender mixing drinks, reads, &€eMake one of GE™em poison.a€[] Journalista€™s tell-all on mobste
r tied to JFK might have gotten her killed By Susan Edelman New York Post

Pataky - 4€eNever Trust a Stiff [Dorothy] at a Typewriter,A€[

Therea€™s a way to quench a gossipa€™s stench
That never fails
One cannot write if zippered a€cetighta€l |
Somebody whoa€™s dead could a€cetell no tales.a€l’

Pataky - Vodka Roulette Seen As Relief Possibility.
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While [4€™m spilling my guts
Shea€™s driving me nuts
Please fetch us two drinks
On the run
Just skip all the noisea€™n
Make one of € em poison
And dona€™t even tell me
Which one!

Pataky

admits a A
ologe Vodka Roulette Seen

Ag Relief Posgibility

While I'm epilling mvy gute
Ehe ie driving me nute
Please fetch ue two drinkse
On the run

Just gkip all the noigse'n

friendship with Kilgallen but flatly denies an affair, his presence at the Regency that ke one of ‘em poison

L)
night, or any involvement in her death. 4€cel loved Dorothy dearly,a€[ ] he wrote to And don't even tell me
Shaw last week. Which onel
William Colby Dies 0 4 - Or.Jon Ty

Born: January 4, 1920, Saint Paul, MN Died: April 27, 1996, Rock Point, MD and a
devout Catholic who was going to reveal the Family Jewels program the CIA had
been running.

es-Missions-Directors-Fought-Donovan/dp/1451693745 and copied or modified to here

secret OSS agents who would all later lead the CIA and their daring espionage and sabotage in wartime Europe from the author of the bestselling
Wild Bill Donavan.

They are the most famous and controversial directors the CIA has ever hada€”Allen Dulles, Richard Helms, William Colby, and William Casey.
Before each of these four men became their countrya€™s top spymaster, they fought in World War 11 as secret warriors for Wild Bill
Donovana€™s Office of Strategic Services.

Allen Dulles ran the OSSG€™s most successful spy operation against the Axis. Bill Casey organized dangerous missions to penetrate Nazi
Germany. Bill Colby led OSS commando raids behind the lines in occupied France and Norway. Richard Helms mounted risky intelligence
programs against the Russians in the ruins of Berlin.

Later, they were the most controversial directors the CIA has ever had. Dulles launched the calamitous operation at Cubad€™s Bay of Pigs.
Helms was convicted of lying to Congress over the CIA4€™s role in the ousting of President Salvador Allende in Chile.

Colby would become a pariah for releasing a report on CIA misdeeds during the 1950s, sixties and early seventies.

Casey would nearly bring down the CIA4€”and Ronald Reagana€™s presidencya€”from a scheme that secretly supplied Nicaraguaa€™s
contras with money raked off from the sale of arms to Iran for American hostages in Beirut. [in The October Suprise for the Reagan Bush ticket
1980]

Mining thousands of once-secret World War II documents and interviewing scores, Waller has written a worthy successor to Wild Bill Donovan.
a€ceEntertaining and richly detaileda€l] (The Washington Post), Disciples is the story of these four dynamic agents and their daring espionage
and sabotage in wartime Europe.

PET R R R R R R R R R R R R R R R R R R R LY

a€!

William Colby Born: January 4, 1920, Saint Paul, MN Died: April 27, 1996, Rock Point, MD wrote the introduction to The Franklin Cover-up and he

and Susan Ford wrote high power interests would assassinate to cover up the secrets of what was likely a Family Jewels child abuse CIA research
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Disciples: The World War II Missions of the CIA Directors Who Fought for Wild Bill Donovan retrieved from https://www.amazon.com/Discipl

a€ceA fantastic book, one of the very finest accounts of wartime spookerya€[ | (The Wall Street Journal)a€”a spellbinding adventure story of four
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facility. William Colby was of course CIA, DeCamp was said to be, and DeCamp has an MKULTRA /like birthday, July 6 1941.

That certainly was taken seriously by Ted Guderson who allong with Susan Ford was warned by Colby the CIA would kill over this matter just as
Colby had asserted before he died.

Ted Gunderson - On April 3, 2003, I found an intruder (biker type- wearing a head bandanna, leather Jacket, and chains attached to his belt) in the
basement of the apartment complex where I am presently staying in Los Angeles. After seeing me, he bolted through the front door of the building and
disappeared. I filed a police report. [am making this incident a matter of record with a number of government agencies and the news media because this
appears to be yet another surveillance of me.

If anything happens to me, my family, or my close associates- including my attorney (former Nebraska State Senator, John DeCamp), Susan
Ford, or other individuals within my informational network, the names of the leaders of the cult/drug network and additional information
concerning their activities will be released to the public.

Regarding Mr. Colby, he did not drown and he did not commit suicide- he was murdered, shot in the head.

4€!

According to YouTube Videos about new strobe lights and spinwheels for sale there is new information we have some data on
the CIA

They have ice pellet guns and that type of thing.

4€!

HONORABLE MEN My Life in the CIA by William Colby

Ordinarily, on being summoned to see the President, I would ask what for, so I could bone up on whatever topic was to be the subject of
discussion. But this time, I didn't. Marsh, obviously, was eager to get back to sleep and I was tired too, anxious to get home and to bed myself. And
be- sides I could make a pretty fair guess as to what it was prob- ably about. The previous day, Saturday, the press had bro- ken a story revealing
that the CIA had covertly been funneling aid to Kurdish rebels in Iraq. We had talked of these leaks at the usual meeting in the White House base-
ment all that morning. So it was more than likely that the President was assembling a group of aides to discuss how leaks of sensitive material like
this could be prevented. All the usual people would be there, I figureda€”’Scowcroft; Buchen;, someone from the Pentagon, possibly Schlesinger
himself; Mike Duval; probably Don Rumsfeld; and Marsh and I.

But they weren't. Aside from the Secret Service on duty at the side door, the West Wing of the White House at seven forty-five that Sunday
morning was deserted. The anteroom to the Oval Office was empty, until Marsh came in a couple of moments after I arrived. Apparently my guess
at what this was all about was wrong. Still, I took a crack at it. 'Boy, that Kurdish story, that's some fine mess, isn't it, Jack?" I said. Marsh nodded
absently. "I'd bet anything that it came from the House Committee," I went on. Nlarsh shrugged and looked away, clearly uninterested in pursuing
the subject. I made a few more desultory remarks and then, puzzled, let it drop. We stood around in a rather awkward silence.

Promptly at eight President Ford showed up. He came from the White House residence along the enclosed porch, passed the Rose Garden and
went directly into the Oval Office without seeing us. He was accompanied by two Secret Service men. After a few moments, one of then invited us
in.

Ford was seated behind the huge, handsome Presidential desk, looking a bit grim and, as he was to fly to Florida to meet with Sadat later in the
morning, he had a thick black briefing book on the Middle East situation in front of him. He set it aside as soon as Nlarsh and I walked in. I had
seen the President regularly in the past year, but ours could not in any way be characterized as a personal relationship. Ford, while always cordial,
dealt with me in a fairly formal manner. He did not stand up now; we didn't shake hands. I said "Good morning, Mr. President. Jack said you
wanted to see me.a€L

"Yes," he replied, indicating that I should take a seat in the straight armchair in front of the desk. ' "We are going to do some reorganizing of the
national-security structure. He need not have said another word. From that sentence I realized immediately why I had been summoned: I was about
to be fired as the Director of Central Intelligence. Ford did not put it quite so bluntly.

In the time honored political tradition with sticky things of this sort, he said he wanted me to take a new job, as Ambassador to NATO. He then
sketched the reorganizationd€”which is to say, the sweeping personnel changesa€”he had in mind. It was what later was to be dubbed the
Halloween Massacre, and it in- eluded the sacking of Jim Schlesinger as Secretary of De- fense and Nelson Rockefeller's withdrawal as Ford's run-
the straight armchair in front of the desk. "We are going to do some reorganizing of the national-security structure.'

'Yes," he replied, indicating that I should take a seat in the straight armchair in front of the desk. "We are going to do some reorganizing of the
national-security structure.' He need not have said another word. From that sentence I realized immediately why I had been summoned: I was
about to be fired as the Director of Central Intelligence.

Ford did not put it quite so bluntly. In the time-honored political tradition with sticky things of this sort, he said he wanted me to take a new job,
as Ambassador to NATO. He then sketched the reorganizationd€”which is to say, the sweeping personnel changesa€”he had in mind. It was what
later was to be dubbed the Halloween Massacre, and it included the sacking of Jim Schlesinger as Secretary of Defense and Nelson Rockefeller's
withdrawal as Ford's running mate on the 1976 GOP ticket. At the time, however, Ford didn't mention to me what was in store for Schlesinger, for
the perfectly good reason that he hadn't yet mentioned it to him. But he did tell me that, under his re-organizational scheme, Henry Kissinger
would give up his post as National Security Assistant to the President and move over exclusively to the State Department; that Brent Scowcroft
would take over Kissinger's role as Presidential Assistant. And he told me that George Bush was coming back from China to replace me as the new
CIA chief. I said he was a good choice, and I meant it. Ford was quick to try to reassure me. I needn't be concerned.

[Colby wonders with Ford about a CIA director being accepted by the UN]
[T] the appointment [to NATO] would be as the President's personal representative and thus didn't need the approval of the NATO countries.

"l realize that, Mr. President," I said; "nevertheless, I really need to think about it and talk to my wife about it." "All right," Ford said. "Let us
know your decision as soon as possible." "Yes, sir, I will. I'll get in touch with Jack later in the morning," I said.
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He said the changes would be formally announced on Monday and asked me to keep them to myself until then. I agreed.

There was nothing further to say. I stood up. The meeting was over. It had lasted about fifteen minutes. And in those fifteen minutes my thirty-
year career as an intelligence officer had been brought abruptly to an end.

1 should have been shattered, but my old discipline of thinking of the next step ahead took over. I wanted to catch Barbara, who would be leaving
home in time to make a nine o'clock Mass across town. We were going to have to figure out what we should do about the NATO job offer. Marsh,
at my elbow as we left the Oval Office, anxiously asked, "You are going to take it, aren't you?" revealing just how important it was that the
"reorganization" go without a hitch, that all the players in it be happily in place before it was officially announced to the press. But I suspected
even then that I wasn't going to oblige. (Neither was Schlesinger, I later discovered; he turned down Ford's offer to be Chairman of the Export-
Import Bank on the spot, and rather angrily.)

a€!

Richard M. Nixon (in the mid and late 1950s Vice President, defeated by JFK for President in 1960 would run and win with Spiro Agnew as the V.P.
Nixon would resign after Watergate. V.P. Spiro Agnew had already resigned moving Ford into the V.P. spot in advance of Nixon resigning as President.
39th Vice President of the United States In office January 20, 1969 a€* October 10, 1973 President Richard Nixon Preceded by Hubert Humphrey
Succeeded by Gerald Ford

The United States presidential election of 1968 was conducted against a backdrop that included the assassination of civil rights leader Martin Luther
King, Jr. and subsequent race riots across the nation, the assassination of presidential candidate Robert F. Kennedy,

Nixon won the Presidency in 1968 and again in 1972 but his Committee To Reelect the President was made up of CIA burglars and criminals, most tied
the JFK assassination that brought oil friendly LBJ of TExas into the Presidency, and then Nixon succeeded LBJ. 36th President of the United States In
office November 22, 1963 a€* January 20, 1969

George Bush 11th Director of Central Intelligence In office January 30, 1976 a€* January 20, 1977 President Gerald Ford
The Church Committee had just ended bad headlines were everywhere and the HSCA was gearing up.
Jimmy Carter of the Democrat Party will win in 1976 and be sworn in in January 20, 1977 and George H.W. Bush will be replaced as CIA Director.

January 15, 1975,TO AGREE TO H.R. 1540, TO ESTABLISH A SELECT COMMITTEE OF THE HOUSE TO INVESTIGATE THE DEATHS OF
JOHN F. KENNEDY AND MARTIN LUTHER KING, JR. The United States House of Representatives Select Committee on Assassinations (HSCA)
was established in 1976 to investigate the assassinations of John F. Kennedy and Martin Luther King Jr. in 1963 and 1968, respectively. The HSCA
completed its investigation in 1978 and issued its final report the following year, which concluded that Kennedy was probably assassinated as a result of
a conspiracy. In addition to now-discredited acoustic analysis of a police channel dictabelt recording,[ 1] the HSCA also commissioned numerous other
scientific studies of assassination-related evidence that corroborate the Warren Commission's findings.

Gerald Rudolph Ford Jr. was an American politician who served as the 38th president of the United States from 1974 to 1977. He previously served as
the leader of the Republican Party in the U.S. House of Representatives from 1965 to 1973, and as the 40th vice president under President Richard
Nixon from 1973 to 1974.

Starting November 4, 1975, which was the Tuesday after the Halloween weekend, and which was timed to fit in the congressional confirmation
window, Ford terminated several Nixon holdovers, and announced the names of the successors and new Cabinet nominees. Colby would be fired and the
Grand Old Party was in trouble reeling from Watergate and revaluations about the CIA and Organized Crime.

Jimmy Carter would be sworn in as a Democrat Party candidate winning the Presidency in 1977 but it seems Ford was interested in bracing the internal
CIA staff with friendly CIA parties as the investigations calle for by the public were getting under way.

Halloween Massacre (Ford administration) retrieved from Wikipedia and copied or modified to here

Cabinet shake-up

The shake-up had its roots at the beginning of Ford's presidency in August 1974.12]1 A5 was the case when Lyndon B. Johnson and Harry S. Trum
an succeeded to the presidency intra-term, in 1963 and in 1945 respectively, under similarly strained sets of circumstances, Ford inherited
President Richard Nixon's cabinet and staff of presidential advisers. The Nixon and new Ford appointees often clashed, and the resulting

acrimony often got in the way of policy making.[i] 6]

On October 25, 1975, Donald Rumsfeld and Dick Cheney submitted their resignations to the president. Attached to the resignation letters was a
memo with their detailed analysis of the perceived problems, and possible future strategies for the Ford administration. The analysis blamed the

majority of the problems on Robert T. Hartmann, Henry Kissinger, and Vice President Nelson Rockefeller. [Z]

Starting November 4, 1975, which was the Tuesday after the Halloween weekend, and which was timed to fit in the congressional confirmation
window, Ford terminated several Nixon holdovers, and announced the names of the successors and new Cabinet nominees.

The changes were:

e Henry Kissinger was replaced by Brent Scowcroft as National Security Advisor, while retaining his post as Secretary of State.

¢ William Colby was replaced by Ambassador (and future President) George H. W. Bush as Director of Central Intelligence. Colby was
offered the post of US Permanent Representative to NATO, but declined.

e James R. Schlesinger was replaced by Chief of Staff Donald Rumsfeld [thought by Conspiracy Theorists to be a hack] as Secretary of
Defense. Rumsfeld's deputy and protA©gA©, future Vice President Dick Cheney [also thought to be a Hack and tied to George H.W. and
George W. Bush], moved up to be the Chief of Staff.
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e Under pressure from Republican Party conservatives, Nelson Rockefeller announced that he would not run for election as Ford's running
mate in 1976, [citation needed]

Subsequent to these events, Rogers Morton was also replaced by Elliot Richardson as Secretary of Commerce.

Impact and legacy

Various newspaper and magazine articles at the time identified Rumsfeld as having orchestrated these events.2] At the time, Ford said he alone
was responsible for firings. Later, he expressed regret: "I was angry at myself for showing cowardice in not saying to the ultraconservatives, 'It's
going to be Ford and Rockefeller, whatever the consequences.”'[i]

See also

o Saturday Night Massacre, a similarly named event during the Nixon Administration

Gerald Ford in Ed Donegan's asseetn is i the Deep State and in the minds of many a conspirator who served on the Warren Commisioi and changed the
evidene about the bullet that entered JFK's body.

fall the congressional members on the Warren Commission, Ford was the least known to President Johnson. He had been first elected to the House in
1948, the same year Johnson won his Senate seat. Ford's first and only intensive encournter with Lyndon Johnson had occurred in 1957, when both men
served on a bipartisan House-Senate committee formed to draft the legislation creating NASA. - Some of this Miller Center

In an evening televised address on August 8, 1974 and after habign been sworn in again this time to a second term stating in 1973 President Richard M.
Nixon announces his intention to become the first president in American history to resign as President of the United States. Before departing with his
family in a helicopter from the White House lawn, he smiled farewell and enigmatically raised his arms in a victory or peace salute. The helicopter door
was then closed, and the Nixon family began their journey home to San Clemente, California. Minutes later, Vice President Gerald R. Ford was sworn in
as the 38th president of the United States in the East Room of the White House.

After taking the oath of office, President Ford spoke to the nation in a television address, declaring, 4€ceMy fellow Americans, our long national
nightmare is over.A€[] He later pardoned Nixon for any crimes he may have committed while in office, explaining that he wanted to end the national
divisions created by the Watergate scandal.

On June 17, 1972, five men, including a salaried security coordinator for President Nixona€™s reelection committee, were arrested for breaking into
and illegally wiretapping the Democratic National Committee headquarters in the Washington, D.C., Watergate complex. Soon after, two other former
White House aides were implicated in the break-in, but the Nixon administration denied any involvement.

When Ford was appointed by Nixon un-elected V.P. he indicated he would not run for President in the upcoming lection but did so and after pardon
Richard Nixon under the pardon powers Ford obtained as US President. Proclamation 4311 was a presidential proclamation issued by President of the
United States Gerald Ford on September 8, 1974, granting a full and unconditional pardon to Richard Nixon, his predecessor, for any crimes that he
might have committed against the United States as president.,

The Ford-Nixon and Rockefeller based Presidency of Rockefeller Republicans at the end of its viable political life did move out Colby and George
H.W. Bush into the CIA position in a critical time of the waning p ower of the GOP as the investigations grew more aggressive and detailed and the
Vietnam War more controversial.

Ed Donegan is in the movement of historical writers that Nixon having been V.P. under Eisenhower and George H.W. Bush at that time all following
Cold War policy were tied to the assassination of JFK and abuse of power by the GOP along with abuse of power by FBI officials and others continued
the cover-up that lasts to this day but is starting to unravel.

a€!

Dorothy Kilgallen was publicly skeptical of the conclusions of the Warren Commission's report about the assassination of President Kennedy and Jack
Ruby's shooting of Lee Oswald, and she wrote several newspaper articles on the subject.[28][29][30] On February 23, 1964, she published an article in
the New York Journal-American about a conversation she had with Jack Ruby, when he was at his defense table during a recess in his murder trial.

She also obtained a copy of Ruby's June 7, 1964, testimony to the Warren Commission, which she published in August 1964 in three installments[32]
on the front pages of the New York Journal-American, The Philadelphia Inquirer, the Seattle Post-Intelligencer,and other newspapers.

Dorothy Kilgallen In 1936 Kilgallen competed with two other New York newspaper reporters in a race around the world using only means of
transportation available to the general public. She was the only woman to compete in the contest and came in second. She described the event in her
book Girl Around The World, which is credited as the story idea for the 1937 movie Fly-Away Baby starring Glenda Farrell as a character partly inspired
by Kilgallen. These were in addtion to touring with The Sound Of Music publicity tour. https://www.instagram.com/reel/C4kK914NZY d/?utm_source=i
g_web_copy_link

Dorothy Kilgallen was like Sunny Bono and the Kennedy family strict Roman Catholics with strong pro-life and anit-mafi beliefs who during the
transition between the Eisenhower Nixon John Foster Dulles Alan Dulles James Jesus Angleton mafia embracing 1946 to 1961 national security
structure into the Kennedy administration plan increasingly moving away from that system following the Bay of Pigs.

Part of Dorothy Kilgallend€™s work on a€ceWhata€™s My Line [of work]a€[] was the Von Trapp Family Singers story-line that she went on tour
with.

Whata€™s My Line? - Trapp family choir; Tony Randall [panel] (Jul 3, 1960)

On 8th November, 1965, Dorothy Kilgallen, was found dead in her New York apartment. She was fully dressed and sitting upright in her bed. The
police reported that she had died from taking a cocktail of alcohol and barbiturates. The notes of her interview with Jack Ruby and the article she was
writing on the case had disappeared. Florence Smith, died two days later of a cerebral hemorrhage.

Florence Pritchett
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In 1943 Florence divorced Canning. The following year she met John F. Kennedy. The couple spent a lot of time together. Betty Spalding said that for
Kennedy, a€ceOver a long period of time, it was probably the closest relationship with a woman I know of.a€[] However, because Kennedy was a
Roman Catholic, marriage was out of the question.

In 1947 Florence married Earl E. T. Smith, member of the New York Stock Exchange. The couple had three children. In June, 1957, President Dwight
Eisenhower appointed Smith as Ambassador Extraordinary and Plenipotentiary to Cuba. FBI files reveal that over the next two years John F. Kennedy
made more than a dozen visits to Cuba in order to meet Florence. Florence also met Kennedy in Miami and Palm Beach, where their homes were
conveniently adjoined.

According to one account: &€eJFK would elude the Secret Service on occasion in order to have trysts with women. He did this in Palm Beach when he
hopped a fence to swim with Flo Smith. The Secret Service agents couldna€™t find him and called in the FBI. They finally turned to Palm Beach Police
Chief Homer Large, a trusted Kennedy family associate. The Police Chief knew exactly where to find Jack - next door in Earl E. T. Smitha€™s
swimming pool. Jack and Flo were alone, and as Homer put it, &€ They werena€™t doing the Australian crawl.a€[]

John Kennedy and Florence Pritchett at the Stork Club (Feburary 1944) Earl E. T. Smith remained Ambassador to Cuba until 20th January, 1959.
Afterwards he wrote about his experiences in his book, The Fourth Floor (1962). This included an account of the Fidel Castro revolution in Cuba.

Florence continued working as a journalist. She also became a television personality and appeared on programmes such as Whata€™s My Line? It was
during this time she became friendly with the journalist Dorothy Kilgallen.

In 1965 Dorothy Kilgallen managed to obtain a private interview with Jack Ruby. She told friends that she had information that would a€cebreak the
case wide opena€l]. Aware of what had happened to Bill Hunter and Jim Koethe, Kilgallen handed her interview notes to Florence Smith. She told
friends that she had obtained information that Ruby and J. D. Tippit were friends and that David Ferrie was involved in the assassination of John F.
Kennedy.

On 8th November, 1965, Dorothy Kilgallen, was found dead in her New York apartment. She was fully dressed and sitting upright in her bed. The
police reported that she had died from taking a cocktail of alcohol and barbiturates. The notes of her interview with Jack Ruby and the article she was
writing on the case had disappeared. Florence Smith, died two days later of a cerebral hemorrhage. Her son, Earl Smith III, said that she had been
suffering from leukemia.

Selected information from John Simkin (john@spartacus-educational.com) A© September 1997 (updated January 2020).

On 8th November, 1965, Dorothy Kilgallen, was found dead in her New York apartment. She was fully dressed and sitting upright in her bed. The
police reported that she had died from taking a cocktail of alcohol and barbiturates. The notes of her interview with Jack Ruby and the article she was
writing on the case had disappeared. Florence Smith, died two days later of a cerebral hemorrhage.

The FBI could not get Dorothy to talk in regards to who leaked to her Warren Commission files before their public release.

I Ed Donegan suspect the reason Killgallen would not talk to the fbi is it was about RFK an RFK views she wanted to relate those peoples pieces she
had access to while also leaving J. Edgar Hoover out of the loop because Kilgallen did not trust J. Edgar Hoover.

This book deals extensively with the #Mafia murder of Kilgallen. Of unprecedented fame nearly, few today or me 6 months ago knew her name.
George H.W. Bush, Dick Cheney, Liz Cheney, Rockefellers, others (Obama Jr, Biden, Harris, Robert Mueller, William Barr) famous.

The Shadow Government including its Gang Stalk hit teams keep the powerful in power and the victims silenced.
a€eceDorothy was a Catholic and would not have committed suicide.a€L] - Mark Shaw.

If the Catholic Church feels this of Suicide, and holds Abortion and Divorce rules, how would a Catholic of the 1960s view assassination? - Ed
Donegan
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